

ព្រះបន្ទូលលើកទឹកចិត្តប្រចាំថ្ងៃ

ការចេញផ្សាយលេខ

2

មេសា - ឧសភា - មិថុនា

2024

ដំណឹងល្អ

ប្រចាំថ្ងៃ

ដោយឥតគិតថ្លៃ

មិនសម្រាប់លក់

ព្រះបន្ទូលលើកទឹកចិត្តនេះត្រូវបាន
បង្កើតឡើងដោយផ្ទៃក្នុងរបស់យើង
រួមមានការប្រើប្រាស់បច្ចេកវិទ្យា
កុំ ភ្នំ ត្រពាំង

ទឹកបានត្រជាក់ដល់ព្រលឹងមនុស្សល្ងង់ល្ងើយជាយ៉ាងណា នោះដំណឹងល្អដែលមកពីស្រុកឆ្ងាយក៏យ៉ាងនោះដែរ។ (សុភាសិត ២៥:២៥)

Uebert & BeBe
ANGEL



UEBERT & BEBE ANGEL

អស់ពេលជាច្រើនឆ្នាំ នៃកិច្ចបម្រើពេញម៉ោង នៅពីក្រោយពួកគាត់ Uebert និង BeBe Angel កំពុងត្រួសត្រាយផ្លូវ និងជាសំឡេងនាំមុខ ក្នុងការប្រកាសដំណឹងល្អ នៃព្រះគុណរបស់ព្រះ (Euaggelion) និងការថ្លែងទំនាយជុំវិញពិភពលោក។ រវាងពួកគាត់ទាំងពីរ ពួកគាត់គឺជាអ្នកនិពន្ធ ដែលសៀវភៅរបស់គាត់លក់ដាច់បំផុតដូចជាសៀវភៅ សង្គ្រាមខាងវិញ្ញាណ ភាពស្ម័គ្រស្ម័គ្រ ធនាគារនៃការអធិស្ឋាន អំណាចដ៏អស្ចារ្យនៃអ្នកជឿ។ Uebert និង BeBe Angel គឺជាវាក្យនិក្ខេបសន្តិសុខ ដែលត្រូវបានស្វែងរកជាអន្តរជាតិ ហើយក្នុងនាមជាអ្នកដឹកនាំពិភពលោក ពួកគាត់ត្រូវបានចាត់ទុកយ៉ាងខ្លាំងចំពោះការជាក់ស្តែង ការច្នៃប្រឌិត និងសេចក្តីស្មោះរបស់ពួកគាត់។ ក្នុងនាមជាស្ថាបនិកនៃព្រះវិហារ ហ្គេមម៉ាញ (ស្ទើរិត អេមប៊ាស៊ី) និងកាន់តំណែងរបស់ហោរា ពួកគាត់បានជះឥទ្ធិពលដល់ជីវិតរាប់លាននាក់នៅទូទាំងពិភពលោក តាមរយៈការលះបង់របស់ពួកគាត់ដើម្បីឈ្នះព្រលឹងដោយនាំយកការបើសម្តែងនៃដំណឹងល្អ នៃព្រះគុណរបស់ព្រះ (Euaggelion) ។



វិវរណៈ ៣:២០ (ពគប)

មើល អញ្ជូននៅមាត់ទ្វារទាំងគោរព បើអ្នកណា ពួសឡើងអញ ហើយបើកទ្វារឲ្យ នោះអញនឹង ចូលទៅអ្នកនោះ អញនឹងបរិភោគជាមួយនិង អ្នកនោះ ហើយអ្នកនោះជាមួយនិងអញដែរ។

មេរៀនដ៏សំខាន់មួយ ដែលខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នករាល់គ្នា ដកខ្លួនចេញ ពីគំនិតនេះគឺថា ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រី ស្ទមិនគោរពពួកជំនុំទេ គាត់កំពុងចិត្តរបស់អ្នក។

ខគម្ពីរមិនបាននិយាយថា តើពួកជំនុំនឹងបើកទ្វារ របស់ខ្លួនចំពោះការបំផ្លាញ គំនិតរបស់ព្រះបូ អត់ ការគ្រាន់ហៅ គឺទៅកាន់ បុគ្គល។ បុគ្គល ជាអ្នកបើកទ្វារនៃចិត្តរបស់គេ។ សមាជិក ឬ មុខតំណែងនៃពួកជំនុំមិនធានាទំនាក់ទំនងជាមួយ ព្រះទេ។ ដូច្នេះ ផ្លូវតែមួយគត់សម្រាប់ពួកជំនុំនៃ ព្រះ ដើម្បីទទួលបានត្រឹមត្រូវ គឺដោយមនុស្សម្នាក់ ម្នាក់ទៀត ដើម្បីទទួលបានត្រឹមត្រូវ។ សូមចាំថា ពួកជំនុំមិនមែនជាអាគារទេ។ ពួកជំនុំគឺជាអ្នក និង ខ្ញុំ។ នៅក្នុងឆ្នាំនៃទឹកដោះ និងទឹកឃ្មុំនេះ សូមឲ្យ ការបើកសំបែងនេះក្លាយជា ការពិតនៅក្នុងជីវិត

របស់អ្នក ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ!

ចូរបើកទ្វារទៅកាន់ចិត្តរបស់អ្នក។ ទ្រង់កំពុងគោរព!

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ចិត្តខ្ញុំកំពុង រំលេច រឿងល្អមួយ ហើយបើកចំហសម្រាប់ព្រះវរបិតានៃឋានសួគ៌ ខ្ញុំស្នាក់នៅ។ ខ្ញុំគ្រៀមខ្លួនសម្រាប់ទំនាក់ទំនង ចូលកាន់តែជ្រៅជាមួយទ្រង់ចាប់ពីពេលនេះ តទៅ។ ហាលេលូយ៉ា!

ការសិក្សាបន្ថែម
ឃុំហាន ១០:៣

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ខគម្ពីររបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ចៅហ្វាយ ៦-៧



យ៉ាកុប ២:១៧ (ពគប)
ឯសេចក្តីជំនឿក៏បែបដូច្នោះដែរ បើគ្មានការ
ប្រព្រឹត្តតាមទេ នោះក៏ស្លាប់នៅតែឯង។

សាកស្រមៃមើលមួយភ្លែតថា ឪពុកម្តាយនិង
ចេញក្រៅ ដើម្បីផ្តល់អ្វីដែលល្អបំផុតសម្រាប់
កូនរបស់ពួកគេ ដោយគ្រាន់តែ ឱ្យកូននោះ
ធ្វើសកម្មភាពសុំទាន ហាក់បីដូចជាគ្មានការផ្តល់
អ្វីទាំងអស់។ ជាអកុសល សេណារីយ៉ូនេះពិត
សម្រាប់កូនៗ ជាច្រើនរបស់ព្រះ។ ពួកគេរស់នៅ
ជាទុរគត ប៉ុន្តែមានឈាមរបស់វាជំរុញតាមពូជ
ស្តេច។

តើអ្នកឃើញទេ នៅពេលអ្នកទទួលព្រះបន្ទូល
អំពីសេចក្តីចម្រើនរបស់អ្នក សុខភាព ឬអាជីវកម្ម
របស់អ្នក ជាឧទាហរណ៍ វាជាការសំខាន់ក្នុងការ
បម្រុងទុកវា ជាមួយនិងសកម្មភាពត្រឹមត្រូវ។ បើ
គ្មានការសម្តែងទេ ស្ថានភាពរបស់អ្នក អាចនៅ
ដដែល ហើយអ្នកក្លាយជាបុគ្គលដែលខកចិត្ត។

ផ្លាស់ប្តូរស្ថានភាពរបស់អ្នក ហើយ ចូរយល់ថា ព្រះបន្ទូលមានអំណាចក្នុងការ
អមជាមួយវា ហើយឆ្លើយតបភ្លាមៗ។ ចរវាតាមបទចម្រៀងរបស់វា! កុំស្ទាក់ស្ទើរ ប្តូររង់
ចាំ។ ដោយការប្រព្រឹត្តដោយសេចក្តីជំនឿ អ្នកដាក់ខ្លួនអ្នកដើម្បីទទួលបានប្តូរម៉ែជា
រៀងរាល់ថ្ងៃ។

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ខ្ញុំថ្លែងទំនាយថា ខ្ញុំនឹងមានសេចក្តីជំនឿ រហូតដល់ ខ្ញុំបង្កើតវា ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ!
ខ្ញុំមានសេចក្តីជំនឿថា ទឹកដោះ និងទឹកឃ្មុំ និងក្លាយជាចំណែករបស់ខ្ញុំ នៅក្នុងព្រះនាម
ព្រះយេស៊ូវ! ហាលេលូយ៉ា។

ការសិក្សាបន្ថែម
២ កូរិនថូស ៨:៧

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ខគម្ពីររបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ចៅហ្វាយ ៨-៩



២ ធីម្ហីថ្ងៃ ២:១ (ពគប)

ដូច្នោះ កូនអើយ ចូរមានកំឡាំងឡើងដោយសារ ព្រះគុណ ដែលនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ។

រឿងមួយដែលគ្រីស្ទាន ជាច្រើនមិនបានដឹង នោះគឺថា ព្រះគុណធ្វើអោយអ្នកខុសគ្នារវាង ពិភពលោកនេះ។ វាកំណត់អ្នក ឱ្យដាច់ពីគ្នា សម្រាប់សិរីល្អនិងខុសគ្នា។ អ្នកក្លាយជា ប្រធាននៅលើអ្នកដទៃ អ្នកត្រូវស្រាយ អ្នក បំបែក កំណត់ត្រា និងជាអ្នកបំបែកបាំង! គ្មានអ្វីសោះក្នុងលោកនេះ មិនថាភារីណ្ណៈ ឬ សំណាង ឬមានទំនាក់ទំនងល្អបំផុតនោះទេ ដែល អាចប្រៀបធៀបនឹង អ្វីដែលព្រះគុណរបស់ ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទបានប្រទានដល់អ្នក ។

ដើម្បីរឹងមាំក្នុងព្រះគុណ របស់ព្រះអម្ចាស់ ដូច មានចែងក្នុងគម្ពីរសព្វថ្ងៃនេះ គឺការដើរក្នុងភាព ពេញលេញនៃព្រះគុណរបស់ទ្រង់ ពោលគឺត្រូវ មានការយល់ដឹងពេញលេញថា វាជាព្រះគុណ ដូចគ្នា មិនមែនសមត្ថភាពផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អ្នក ដែលធ្វើឱ្យ អ្នកក្លាយជាជើងជីកនោះទេ។

ក្នុងនាមជាពូជរបស់អំព្រហាំ ព្រះគុណសម្រាប់សេចក្តីចម្រើន កំពុងដំណើរការនៅក្នុង អ្នក។ ព្រះគុណនោះធ្វើឱ្យអ្នកឆ្ពោះទៅមុខឆ្ងាយ ហើយដាក់អ្នកឱ្យទទួលបានជោគជ័យនៅ គ្រប់ឆាក។ ទាញយកអត្ថប្រយោជន៍ នៃព្រះគុណនៃឆ្នាំនេះនៃទឹកដោះនិងទឹកឃ្មុំ!

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ជីវិតរបស់ខ្ញុំគឺជាការបង្ហាញពីខុសគ្នា និងភាពល្អឥតខ្ចោះ នៅពេលដែលខ្ញុំដើរយ៉ាង រឹងមាំនៅក្នុងព្រះគុណដ៏ច្រើន នៅក្នុង ព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ! អាម៉ែន

ការសិក្សាបន្ថែម
២ កូរិនថូស ៦:១

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ឧតម្ពីររបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ចៅហ្វាយ ១០-១២



លោកបុត្រី ២៦:១២ (ពគប)

អ៊ីសាក់គាត់ក៏សាបព្រោះនៅស្រុកនោះ ហើយនៅឆ្នាំនោះឯងគាត់បានផល ១៧១រយភាគឡើងដោយព្រះយេហូវ៉ាទ្រង់ប្រទានពរឲ្យ។

ឥឡូវនេះ ដើម្បីផ្តល់បរិបទបន្តិចបន្តួចចំពោះបទគម្ពីរខាងលើ នោះមានគ្រោះទុក្ខយ៉ាងខ្លាំងនៅក្នុងទឹកដី នៅពេលដែល អ៊ីសាក់បានសាបព្រោះ។ វាក៏មានគ្រោះរាំងស្ងួតអស់រយៈពេលជាច្រើនឆ្នាំ ហើយការរស់រានមានជីវិតគឺមិនងាយស្រួលនោះទេ។ ឥឡូវនេះ សូមស្រមៃមើលពីរបៀបដែលព្រះប្រាប់អ៊ីសាក់ ថា ទ្រង់នឹងប្រទានពរដល់គាត់ នៅកណ្តាលនៃរឿងទាំងអស់នេះ។ មិនមានភ្លៀងធ្លាក់ទេ អ្វីគ្រប់យ៉ាងពីការព្យាករណ៍អាកាសធាតុ រហូតដល់ស្មេងដុតកិច្ចមើលទៅអាក្រក់ណាស់ ប៉ុន្តែអ៊ីសាក់ បានធ្វើតាមអ្វីដែលព្រះមានបន្ទូលដោយគ្មានសំណួរ។ មានឆ្ងល់ទេថា តើគាត់បានមួយរយដងពេលអ្នកផ្សេងធ្លាក់ចុះឬអត់? ទេ! នេះជាអ្វីដែលកើតឡើងនៅពេលអ្នកជឿលើព្រះ។

នៅពេលនេះ មាននរណាម្នាក់កំពុងអានរឿងនេះ ហើយរៀបចំខ្លួនសម្រាប់អ្វីដែលហាក់ដូចជា ថ្ងៃមិនអាច ទៅរួចខាងមុខ។ សូមស្តាប់ អ្នកមានព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ស្តីពីសុខភាពល្អឥតខ្ចោះ ហិរញ្ញវត្ថុល្អឥតខ្ចោះ គ្រួសារល្អឥតខ្ចោះ អ្វីគ្រប់យ៉ាង ល្អឥតខ្ចោះ! អ្វីក៏ដោយដែលរាយការណ៍អំពីជំងឺមាននៅក្នុងទឹកដី ចូរឈរលើព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ នោះអ្នកនឹងឃើញពរជ័យច្រើនជាងមួយរយដង!

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ខ្ញុំទុកចិត្ត និងឈរលើព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ដើម្បីសេចក្តីចម្រើនក្នុងគ្រប់កិច្ចការ ដែលខ្ញុំធ្វើសព្វថ្ងៃដោយគ្មានសំណួរ! សូម អរគុណព្រះអម្ចាស់ចំពោះទឹកដោះ និងទឹកឃ្មុំ ដែលជានិមិត្តរូបនៃភាពជោគជ័យរបស់ខ្ញុំ នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ! អាម៉ែន

ការសិក្សាបន្ថែម
សុភាសិត ១០:២២

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ឧត្តមរបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ចៅហ្វាយ ១៣-១៥



អេភេសូរ ១:៤ (៣គប)

តាមដែលទ្រង់បាន រើសយើងរាល់គ្នាក្នុងព្រះគ្រីស្ទ តាំងពីមុនកំណើតលោកីយ៍ មកប្រយោជន៍ឱ្យយើងរាល់គ្នាបានបរិសុទ្ធ ហើយឥតកន្លែងបន្ទោសបាននៅចំពោះទ្រង់ ដោយសេចក្តីស្រឡាញ់។

តើយើងមានព្រះវរបិតាដ៏អស្ចារ្យ! គិតអំពីវាមួយវិនាទី។ សេចក្តីស្រឡាញ់ដ៏ជ្រាលជ្រៅដែលទ្រង់ជ្រើសរើស យើងមុនកំណើតពិភពលោក។ ព្រះរបស់យើងចង់ឱ្យយើងបានសង្គ្រោះ មិនមែនបន្ទាប់ពីមនុស្សត្រូវបានបង្កើតឡើង ឬបន្ទាប់ពីមនុស្សបានដួលរលំទេ ប៉ុន្តែ «មុនកំណើតពិភពលោក»។ បងប្អូនប្រុសស្រី យើងប្រឈមមុខនឹងអាថ៌កំបាំងដ៏ជ្រាលជ្រៅនៅឡើយ។ មុនពេលពិភពលោកត្រូវបានបង្កើតឡើង មនុស្សជាតិបានថ្វាយខ្លួន ចំពោះព្រះថាជាអ្នកបាត់បង់។ ប៉ុន្តែផែនការ នៃសេចក្តីសង្គ្រោះ និងសេចក្តីលម្អិតរបស់វាត្រូវបានរៀបចំ តាំងពីអតីតកាលដ៏អស់កល្បជានិច្ច។ អ្វីដែលព្រះចង់បានគឺមិនត្រូវបានបំបែកចេញពីការបង្កើតជាទ្រង់ស្រឡាញ់របស់ទ្រង់។

បងប្អូនអើយ អ្នករាល់គ្នាបរិសុទ្ធ ហើយគ្មានការបន្ទោសនៅចំពោះព្រះភក្ត្រព្រះវរបិតាដោយសារឧកម្មិរខាងលើនោះ! ទ្រង់ បាន ទទួលខុសត្រូវចំពោះអំពើខុសឆ្គងរបស់អ្នកហើយនេះគឺជាសារលិខិតនៃដំណឹងល្អ ដែលជា euaggélion (យូអេហ្គេលៀន៖ ដំណឹងល្អ) ដែលស្ទើរតែល្អដើម្បីក្លាយជាការពិត ដំណឹងល្អដែល យើងផ្សព្វផ្សាយ ហាលេលូយ៉ា!

គ្មានអ្វីដែលគួរឱ្យឆ្ងល់ឡើយ ដែលទ្រង់ត្រាស់ហៅយើងថា ជាអ្នកសុចរិតរបស់ទ្រង់ គឺជាអ្នកសុចរិតរបស់ទ្រង់ មានន័យថា យើងមិនអាចរងការចោទប្រកាន់ពីអំពើបាបទេ ពីព្រោះយើងមិនត្រឹមតែសុចរិតប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែយើងក៏បានក្លាយជា សេចក្តី សុចរិតរបស់ព្រះនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវផងដែរ។ អ្នកត្រូវបានជ្រើសរើស។ ចូរចេញទៅថ្ងៃនេះដឹកនាំរបស់អ្នកឡើងខ្ពស់ ដងតែប៉ុណ្ណឹង!

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ខ្ញុំមិនបរាជ័យក្នុងថ្ងៃនេះ ឬថ្ងៃណាមួយឡើយ ព្រោះខ្ញុំត្រូវបានគេជ្រើសរើស! អ្វីដែលខ្ញុំធ្វើនៅថ្ងៃនេះ នឹងទទួលបានលទ្ធផលជារដ្ឋមាន ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ! អាម៉ែន

ការសិក្សាបន្ថែម
២ កូរិនថូស ៥:២១

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ឧកម្មិររបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ចៅហ្វាយ ១៦-១៨



សុភាសិត ១៥:៤ (ពគប)
ឯអណ្តាតដ៏លំហើយ នោះជាដើមឈើនៃជីវិត
តែបើមានសេចក្តីរៀចរិញ នោះនាំឲ្យវិញ្ញាណ
ពាក់បែកទៅ។

ពាក្យ «បែកពាក់» នៅក្នុងខន្តប្រាប់ថ្ងៃនេះគឺ sheber(សេបើ) ជាភាសាហើព្រេ។ មានន័យថា បំបែកបំបាក់ ឬកម្ទេចអ្វីមួយ ។ ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើអ្នកជំនួស ពាក្យបំពានជាមួយនិង និយមន័យទាំងនេះ អ្នកអាចមើលឃើញថាពាក្យ អាក្រក់ អាចជាសត្រូវ ដ៏ធំបំផុត កំទេច ឬបំបែក ជីវិតរបស់អ្នក និងមិនស្ស្សជាទីស្រឡាញ់របស់អ្នក ឥឡូវនេះទេ! បើមានការរំលោភបំពានលើទីតាំង នោះមានន័យថាខ្មាំងទើបតែចូលក្នុង បរិវេណ នោះ ហើយគ្មានអ្នកណាចូលចិត្តអ្នកឈ្នានបានទេ!

នគរព្រះដែលយើងជាកម្មសិទ្ធិ គឺជានគរនៃ ព្រះបន្ទូល។ យើងរស់នៅ ប្រតិបត្តិ និងគ្រប់គ្រង ដោយពាក្យសម្តី។ វាទាំងអស់អំពីអ្វី ដែល អ្នកនិយាយ។ បើអ្នកនិយាយត្រូវ ជីវិតអ្នកនឹង ត្រឹមត្រូវ។ បើអ្នកនិយាយអវិជ្ជមាន ជីវិតរបស់

អ្នកក៏នឹងអវិជ្ជមានដែរ។ នៅក្នុងគម្ពីរលោកុប្បត្តិ ព្រះត្រូវបានគេហៅថាសំឡេងៗ « រួចមក បានឮសំឡេងព្រះយេហូវ៉ាដ៏ជាព្រះ ដែលទ្រង់យាងក្នុងស្ទឹងច្បារនៅពេលថ្ងៃល្ងៃយូរ » (លោកុប្បត្តិ ៣:៨)។ សំឡេងគឺគ្មានអ្វីដោយគ្មានពាក្យនិយាយ។ នៅពេលអ្នកយល់ពីរឿងនេះ អ្នកនឹងមិនដែលនិយាយពាក្យអាក្រក់ៗនោះទេ។ អ្នកនឹងប្រើពាក្យបានត្រឹមត្រូវ។ អ្នកនឹង និយាយតែពាក្យដែលប្រកបដោយពរ ពាក្យដែលផ្តល់ជីវិត និងពាក្យដែលបញ្ជាក់ពីជីវិតនៃ ទឹកដោះ និងទឹកឃ្នុំ។

ចូរចាប់ផ្តើមនៅថ្ងៃនេះ!

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ដោយអំណាចនៃអណ្តាតរបស់ខ្ញុំ ខ្ញុំថ្លែងទំនាយ តែអ្វីដែលល្អបំផុតនៅក្នុងជីវិតរបស់ខ្ញុំ គ្រួសាររបស់ខ្ញុំ សហគមន៍របស់ខ្ញុំ ប្រជាជាតិរបស់ខ្ញុំ នឹងប្រជាជាតិនានានៃពិភពលោក។ កម្លាំង និងភាពរឹងមាំ គឺជារបស់ខ្ញុំ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ!

ការសិក្សាបន្ថែម
សុភាសិត ១៨:២១

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ឧត្តម្តីរបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ចៅហ្វាយ ១៩-២១



ម៉ាថាយ ៥:៤៨ (ពគប)
ដូច្នេះ ចូរឱ្យអ្នករាល់គ្នាបានគ្រប់លក្ខណ៍ ដូច
ព្រះវរបិតានៃអ្នក ដែលគង់នៅស្ថានសួគ៌ ទ្រង់
គ្រប់លក្ខណ៍ដែរ។

«គ្មាននរណាម្នាក់ល្អឥតខ្ចោះទេ!»

តើអ្នកបានឮពាក្យនេះប៉ុន្មានដងក្នុងមួយជីវិត?
ប្រសិនបើអ្នកដូចខ្ញុំ ប្រហែលជារាប់មិនអស់។
ពីស្ថានកុមាររហូតដល់ សាលប្រជុំ និងសូម្បីតែ
ដល់វេទិកា ការកហកនេះបានបង្កើតឡើងយ៉ាង
រឹងមាំ។ ប្រសិនបើអ្នកហ៊ាននិយាយពាក្យថា «ខ្ញុំ
ល្អឥតខ្ចោះ» មនុស្សចាប់ផ្តើមហៅអ្នកថាមានអំ
ណាត។ នោះជាកំហុស!

ព្រះគម្ពីរចែងនៅក្នុងខដើមថ្ងៃនេះថា «ដូច្នេះ ចូរ
ឱ្យអ្នករាល់គ្នាបានគ្រប់លក្ខណ៍ ដូចព្រះវរបិតា
នៃអ្នក ដែលគង់នៅស្ថានសួគ៌ ទ្រង់គ្រប់លក្ខណ៍
ដែរ»។ ពាក្យ «គ្រប់លក្ខណ៍» មកពីពាក្យក្រិក te-
leios (ថេលីអ៊ូស) ដែលមានន័យថា ការល្អឥតលាស់
ពេញលេញ ភាពចាស់ទុំ គ្មានកំហុស និងគ្មាន

ស្នាម។ មិនចង់បានអ្វី: ភាពពេញលេញមួយ។ វាស់ដៅទៅលើការវាស់ចិត្តរបស់អ្នក
ជាមួយនឹងចិត្តរបស់ព្រះ។ ហើយវិធីដើម្បីធ្វើវាគឺតាមរយៈព្រះបន្ទូល។ នេះមានន័យថា អ្នក
ធ្វើអ្វីៗដូចព្រះចង់ឱ្យអ្នកធ្វើ។ អ្នកទុកចិត្តអ្នកឱ្យដូចព្រះ។ អ្នកគិត ស្រឡាញ់ និងអត់ទោស
ដូចដែលព្រះបានធ្វើ ដោយសារអ្នកមានចិត្តរបស់ទ្រង់។

បងប្អូនប្រុសស្រី ព្រះទ្រង់មិនដែលសុំឱ្យយើងធ្វើអ្វីមួយ ដែលទ្រង់ដឹងថាយើងមិនអាចធ្វើនោះ
ទេ។ ប្រសិនបើទ្រង់ទាមទារ បានគ្រប់លក្ខណ៍ពីយើង នៅលើផែនដី វាមានន័យថាវាអាចទៅរួច។

ចូរឱ្យបានគ្រប់លក្ខណ៍ក្នុងគ្រប់ការទាំងអស់ដែលអ្នកធ្វើចាប់ពីពេលនេះទៅ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ!

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ពាក្យរបស់ខ្ញុំ គំនិតរបស់ខ្ញុំ និងសកម្មភាពរបស់ខ្ញុំ គឺគ្រប់លក្ខណ៍ចាប់ពីថ្ងៃនេះតទៅ! ខ្ញុំនិយាយ
ទឹកដោះ និងទឹកឃ្មុំ នៅក្នុង អ្វីៗគ្រប់យ៉ាងដែលខ្ញុំប៉ះថ្ងៃនេះ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ! អាម៉ែន

ការសិក្សាបន្ថែម
កូដុស ១:២២

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ខគម្ពីររបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ នាងរស់ ១-៤



២ កូរិនថ្មីស ៥:១៧ (ពគប)
បានជាបើអ្នកណានៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ នោះ
ឈ្មោះថាបានកើតជាថ្មីហើយ អស់ទាំងសេចក្តី
ចាស់បានកន្លងបាត់ទៅ មើល គ្រប់ទាំងអស់បាន
ត្រឡប់ជាថ្មីវិញ។

គ្រីស្ទានជាច្រើនគិតថា ការផ្លាស់ប្តូរនេះគឺជា
ការមួយ ដែលនឹងកើតឡើងនៅក្នុងគ្រីស្ទានស្តី
បូនៅក្នុងពិភពវិញ្ញាណនៅកន្លែង ណាមួយ; វា
បានកើតឡើងរួចហើយ! ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រី
ស្ទបានយាងមក ដើម្បីផ្តល់ឱ្យយើងនូវជីវិតពីព្រះ
ដែលជាជីវិត ដែលធ្វើឱ្យយើងជាកូនប្រុសរបស់
ព្រះ។ អ្នកឃើញទេ ការកើតជាថ្មីមិនមានន័យថា
អ្នកមានជីវិតពីរ ឬជាជីវិតពីធម្មជាតិ នោះទេ។
អ្នកមានតែមួយគត់ ហើយនោះគឺជា ជីវិតរបស់
ព្រះ ជាជីវិតមកពីព្រះ។

ឥឡូវនេះ សូមក្រឡេកមើលឃ្លា «មនុស្ស
ថ្មី» វាបង្ហាញពីអ្វីមួយដែលមិនស្គាល់។ វាថ្មី ឬ
សូម្បីតែ «ចម្លែក» អ្នកនិងខ្ញុំជាប្រភេទមនុស្សថ្មី
ជាមនុស្សដែលមិនធ្លាប់មានពីមុនមក ជាប្រភេទ

មនុស្សថ្មី! នៅពេលអ្នកយល់ឃើញ និងយល់ថាអ្វីដែលអ្នកមាន មិនមែនជាការលាយទុំ
នៃជីវិតមកពីព្រះ និងមនុស្សទេ អ្នកនឹងឈប់តស៊ូដើម្បីរស់នៅត្រឹមត្រូវ ហើយអ្នកនឹង
ឃើញខ្លួនអ្នក បំពេញបំណងព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះ សម្រាប់ជីវិតរបស់អ្នកយ៉ាងរុងរឿង
ពីមុខតំណែងមួយ។ នៃការសម្រាក។ ចាប់ពីថ្ងៃនេះ ដើរក្នុងផ្លូវគំនិតរបស់ព្រះគ្រីស្ទ។ ដើរ
ក្នុងភាពជាមនុស្សថ្មីនេះ។ ជីវិតថ្មីនៅក្នុងអ្នក ជីវិតថ្មីនៅក្នុងក្រុមហ៊ុន ឬអាជីវកម្មរបស់អ្នក
កូនរបស់អ្នក ឬអ្វីៗដែលប៉ះពាល់ដល់អ្នក។

សេចក្តីប្រកាសទំនាយ

មើលចុះ ខ្ញុំជាមនុស្សថ្មី! ខ្ញុំមានអំណាចដើម្បីកម្ចាត់អ្វីៗទាំងអស់ ដែលអវិជ្ជមានពីជីវិត
ខ្លួនខ្ញុំ ហើយខ្ញុំសូមប្រកាសថាវាគឺនៅពេលនេះហើយ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ! អាម៉ែន

ការសិក្សាបន្ថែម
២ កូរិនថ្មីស ៥:១៧

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ឧតម្ពីររបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ១សាំយូអែល ១-៣



ភីលីព ៣:២០ (ពតប)
ឯយើងរាល់គ្នា យើងជាសាសន៍ស្ថានសួគ៌វិញ
ក៏នៅចាំព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ ជាព្រះអង្គ
សង្គ្រោះ ទ្រង់យាងមកពិស្ថាននោះឯង។

តើអ្នកដឹងទេថា ស្ថានសួគ៌គឺជាប្រទេសមួយ
ដូចប្រទេសដទៃទៀត ដែលពេញលក្ខណៈជា
រដ្ឋាភិបាល និងប្រជាជននៅក្នុង នោះ? ឥឡូវនេះ
ក៏ដូចជាប្រទេសណាមួយដែរ មានវិធីជាច្រើន
ដែលអ្នកអាចចូលបាន តាមរយៈព្រំដែនរបស់ខ្លួន
ពោលគឺ ការចូលសញ្ជាតិ ឬចូលដោយទិដ្ឋាការ។
បើគ្មានតម្រូវការទាំងនោះទេ គឺមិនអាចចូល
បានទេ។ ដូច្នេះ វាក៏នៅជាមួយឋានសួគ៌។

ស្ថានសួគ៌គឺសម្រាប់មនុស្សនៅស្ថានសួគ៌ អ្នក
ដែលមានជីវិតឋានសួគ៌ នៅផែនដី។ អ្នកដែលបាន
ថ្វាយជីវិតរបស់ខ្លួន ទាំងស្រុងដល់ព្រះអម្ចាស់។
គ្មានអ្នកណាអាចទៅស្ថានសួគ៌បានទេ បើគ្មាន
ជីវិតនៅស្ថានសួគ៌។ អ្នកត្រូវតែមានវាមុនពេល
អ្នកត្រូវ បានអនុញ្ញាត។ សូមចាំថា អ្នកមិនមែន
ជាមនុស្សនៅផែនដីទេ អ្នកគឺមនុស្សនៅ

ស្ថានសួគ៌។ សូមឱ្យនេះជាផ្នត់គំនិតនិងរបៀបរស់នៅរបស់អ្នក។ ជាញឹកញាប់ចូរប្រកាសថា
«ខ្ញុំជាពលរដ្ឋនៃស្ថានសួគ៌»។ នោះជាដំណឹងល្អរបស់ ព្រះអម្ចាស់ យេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ទ្រង់បាន
មកដើម្បីធ្វើឱ្យអ្នកក្លាយជាពលរដ្ឋ និងផ្តល់ឱ្យអ្នកចូលទៅក្នុងប្រទេសដ៏ល្អបំផុត, គឺជា
ស្ថានសួគ៌!

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ខ្ញុំមិនស្ថិតនៅក្រោមអំពើទុច្ចរិត និងឥទ្ធិពលពុករលួយនៃពិភពលោកបច្ចុប្បន្ននេះទេ។
ខ្ញុំជាពលរដ្ឋនៃស្ថានសួគ៌ ហើយដែល ដោះស្រាយរាល់បញ្ហា ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ!
អាម៉ែន

ការសិក្សាបន្ថែម
ហេព្រើរ ១២:២២

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ឧតម្ពីររបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ១សំបុត្រអែល ៤-៨



ចោទិយកថា ៣០:១៩ (ពគប)

អញអាងដល់ស្ថានសួគ៌ និងផែនដីឲ្យធ្វើជាបន្ទាល់ ទាស់នឹងឯងរាល់គ្នានៅថ្ងៃនេះថា អញបានដាក់ សំព្វេងទាំងជីវិត និងសេចក្តីស្លាប់ ទាំងព្រះពរ និងសេចក្តីបណ្តាសា នៅមុខឯងរាល់គ្នា ដូច្នេះ ចូររើសយកជីវិតចុះ ដើម្បីឲ្យឯងបានរស់នៅ ព្រមទាំងពូជឯងតរៀងទៅផង។

ព្រះជាស្ថាបនាបុរស។ ទ្រង់មានចិត្តសប្បុរស និងប្រកបដោយគុណហើយសេចក្តីស្រឡាញ់របស់ទ្រង់មិនមានព្រំដែនអ្វីឡើយ។ អ្វីដែលទ្រង់ចង់ដើម្បីឲ្យកូនរបស់ទ្រង់មាន កាន់កាប់ និងរស់នៅបានល្អបំផុត។

ឥឡូវនេះ សូមពិចារណាខិតខំថ្ងៃនេះ។ ប្រសិនបើព្រះចង់ យើងម្នាក់ៗនឹងស្ថិតនៅក្នុងរបៀបខ្មោចឆ្នៅ ឬត្រកួត ដែលព្រះគ្រាន់តែទាញខ្សែ ហើយយើងនឹងគ្មានជម្រើសអ្វីក្រៅពីធ្វើតាមនោះទេ។ ទ្រង់ពិតជាមានអំណាចក្នុងការធ្វើវា។ ទ្រង់គឺជាព្រះ ដ៏មានគ្រប់ព្រះចេស្តាបំផុត! ផ្ទុយទៅវិញ ទ្រង់ប្រទានឲ្យយើងនូវសមត្ថភាពជ្រើសរើសដោយសេចក្តីស្រឡាញ់។ មន្តសូម្បីម្នាក់

អាចជ្រើសរើសស្រឡាញ់ព្រះ ឬមិនស្រឡាញ់ទ្រង់។ អ្នកអាចជ្រើសរើសបម្រើទ្រង់ ឬបម្រើខ្លួនអ្នក។ ជម្រើសគឺជារបស់អ្នក។ ទ្រង់បានឲ្យវាដល់អ្នកជាអំណោយទាន ដូច្នេះត្រូវមានព្រំដែនគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីធ្វើការជ្រើសរើសដ៏ត្រឹមត្រូវ។

សូមចងចាំ រ៉ូម ១១:២៩ វាចែងថា «ដ្បិតព្រះទ្រង់មិនដែលស្វាយអំណោយទានទ្រង់ ឬការដែលទ្រង់ហោរាមនុស្សណានោះឡើយ»។ នេះគឺជាដោយផ្ទាល់នូវខិតខំដើមរបស់យើងនៅថ្ងៃនេះ។ ទ្រង់ផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវព័ត៌មានទាំងអស់ដែលអ្នកទាមទារ ដើម្បីធ្វើការសម្រេចចិត្តដ៏ល្អបំផុត ហើយប្រាប់អ្នកពីជម្រើសដ៏ល្អបំផុតដើម្បីធ្វើ ឬប៉ុន្តែទ្រង់មិនបង្ខំឲ្យអ្នកធ្វើវាទេ។

ថ្ងៃនេះសូមជ្រើសរើសឲ្យបានត្រឹមត្រូវ។

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

រាល់ជម្រើសដែលខ្ញុំធ្វើនៅថ្ងៃនេះ នឹងក្លាយជាជម្រើសមួយដែលស្របតាមផែនការដ៏ល្អឥតខ្ចោះរបស់ព្រះ សម្រាប់ជីវិតរបស់ខ្ញុំ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ! អាម៉ែន

ការសិក្សាបន្ថែម
យ៉ូស្វេ ២៤:១៥

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ខិតខំរបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ១សំយូអែល ៩-១២



អេសេគាល ៣៦:២៧ (ពគប)
អញនឹងដាក់វិញ្ញាណរបស់អញ នៅក្នុងឯងរាល់គ្នា
ហើយបណ្តាលឲ្យឯង រាល់គ្នាដើរតាមក្រឹត្យក្រុម
ហើយរក្សាបញ្ញត្តិច្បាប់របស់អញ ព្រមទាំង
ប្រព្រឹត្តតាមផង។

គ្រីស្ទានជាច្រើននាក់ ដែលខំបានឆ្លងកាត់ក្នុង
កិច្ចបម្រើការងារជាច្រើនឆ្នាំរបស់ខ្ញុំ តស៊ូដើម្បី
ធ្លាប់ចិត្តព្រះ។ ពួកគេនឹងយំ ហើយអះអាងថា
ពួកគេបានតស៊ូ និងព្យាយាមតែមិនបានផល។
ចុះបើខ្ញុំប្រាប់អ្នកថា អ្នកមិនត្រូវព្យាយាមធ្វើឲ្យ
ទ្រង់ពេញចិត្តទៀតទេ? ថាសមត្ថភាពដើម្បីធ្វើ
ដូច្នោះមាននៅក្នុងអ្នករួចហើយ ហើយអ្វីដែលអ្នក
ត្រូវធ្វើគឺដើរក្នុងផ្លូវគំនិតនោះ?

ប្រសិនបើអ្នកក្រឡេក មើលខគម្ពីរឲ្យដិតដល់
ចែងយ៉ាងច្បាស់ថា «អញនឹងដាក់វិញ្ញាណរបស់
អញនៅក្នុងឯងរាល់គ្នា ហើយបណ្តាលឲ្យឯង...»
តើអ្នកឃើញទេ? ដោយសារព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ
នៅក្នុងអ្នក នោះអ្នកត្រូវបានធ្វើឲ្យមានភាពសុចរិត
ហើយ អ្នកសូមរួចហើយ។ ព្រះតាមលំនាំដើម អ្នក

មិនចាំបាច់តមអាហារ ដើម្បីឱ្យទ្រង់យល់ព្រមជាមួយអ្នកទេ វាកើតឡើងដោយ ធម្មជាតិ!
ប្រដាប់ដោយចំណេះដឹងនេះ មិនត្រូវតស៊ូដើម្បីនឹងធ្វើត្រូវទេ។ អ្នកកើតមកជាមួយនឹង
ធម្មជាតិច្រើនព្រះដើម្បី រស់នៅត្រូវ នេះហើយជាផលនៃសេចក្តីសុចរិត សមត្ថភាពក្នុងការ
ធ្វើអ្វីដែលត្រឹមត្រូវ អាចហូរចេញពីវិញ្ញាណសុចរិត តែប៉ុណ្ណោះ។

ចូរចេញទៅថ្ងៃនេះ ដោយដឹងថាអ្នកមានធម្មជាតិរបស់ព្រះ នៅក្នុងខ្លួនអ្នកដើម្បីក្លាយជា
អ្នកល្អឥតខ្ចោះ!

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ខ្ញុំថ្លែងទំនាយថានេះជាថ្ងៃដែលមានផលផ្លែ នៃទឹកដោះ និងទឹកឃ្មុំនៅថ្ងៃនេះ ដោយសារ
សេចក្តីសុចរិតនៃព្រះនៅក្នុងខ្ញុំ។ អ្វីដែលខ្ញុំធ្វើគឺល្អឥតខ្ចោះសម្រាប់ការរីកចម្រើននៃនគរ
ព្រះ។ ហាលេលូយ៉ា!

ការសិក្សារបន្ថែម
រ៉ូម ៥:១៧

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ខគម្ពីររបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ១សាំយូអែល ១៣-១៨



ឃុំហាន ១៥:១១ (ពគប)
ខ្ញុំបាននិយាយសេចក្តីទាំងនេះ ប្រាប់ដល់អ្នករាល់គ្នា ដើម្បីឲ្យសេចក្តីអំណររបស់ខ្ញុំ បាននៅជាប់ក្នុងអ្នករាល់គ្នា ហើយឲ្យសេចក្តី អំណររបស់អ្នករាល់គ្នាបានពោរពេញផង។

មានសុភាសិតទូទៅមួយដែលនិយាយថា «ធ្វើឱ្យមនុស្សឈឺចាប់ គឺធ្វើបាបមនុស្ស» ។ ចំណុចនេះក៏ពិតដែរ៖ មនុស្សរីករាយធ្វើឱ្យមនុស្សរីករាយ! អំណរគឺជាឆន្ទៈដ៏ល្អ ឥតខ្ចោះរបស់ព្រះសម្រាប់ជីវិតរបស់អ្នក។ ទ្រង់បានផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវសេចក្តីអំណរដែលមិនអាស្រ័យលើការកើតឡើងនៅជុំវិញអ្នក; សេចក្តីអំណរដែលហូរចេញពីវិញ្ញាណរបស់អ្នក ហើយត្រូវដុះលើអ្នកគ្រប់គ្នា នៅជុំវិញអ្នក។

ឥឡូវសូមកត់សម្គាល់ ខគម្ពីរថ្ងៃនេះចែងថា៖ «...អំណររបស់អ្នករាល់គ្នាបានពោរពេញផង» ។ នេះបញ្ជាក់ថាមាន សេចក្តីអំណរដែលមិនពេញលេញ វាអាចមានទម្រង់នៃសេចក្តីអំណរក្នុងខនអ្នក ប៉ុន្តែវាមិនដូចនឹងអីដែលបិទគម្ពីរខាងលើពិពណ៌នានោះទេ។ ការពិតដ៏សោកសៅ

មួយគឺថាគ្រីស្ទានខ្លះធ្លាក់ទឹកចិត្ត គ្រប់ពេលដោយសារពួកគេ ដំណើរការឡើងវិញ ដោយភាព រីករាយតិចតួច ថ្ងៃនេះពួកគេពោរពេញដោយសេចក្តីអំណរ ថ្ងៃស្អែកពួកគេកំពុងយំហូរដូចទន្លេ។ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ត្រូវបានប្រទានមកអ្នក ដើម្បីអោយសេចក្តីអំណររបស់អ្នក មានគ្រប់ពេលវេលា!

នៅពេលដែលមានរឿងលំបាក ជំនួសឱ្យការអាណិតខ្លួនឯង ចូរប្រកាសថា «ខ្ញុំបដិសេធមិនព្រមយល់ច្រឡំ និងបាក់ទឹកចិត្ត! ខ្ញុំមានសេចក្តីរីករាយ និងការទទួលជ័យជម្នះពេញលេញបន្ទាប់ពីទទួលបានជ័យជម្នះ។ ព្រះដ៏អស្ចារ្យរស់នៅក្នុងខ្ញុំ! សេចក្តីអំណររបស់ទ្រង់ជាកម្លាំងរបស់ខ្ញុំ ហើយខ្ញុំមានជ័យជម្នះយ៉ាងរុងរឿង ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ» ។

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ជីវិតខ្ញុំបញ្ចេញសេចក្តីអំណរ! ខ្ញុំថ្លែងទំនាយថា អ្នករាល់គ្នាដែលខ្ញុំជួបនៅថ្ងៃនេះ នឹងទទួលបានអំណរពេញលេញ ក្នុងព្រះអម្ចាស់! ហាលេលូយ៉ា!

ការសិក្សាបន្ថែម
រ៉ូម ១៤:១៧

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ខគម្ពីររបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ១សាំយូអែល ១៥-១៧



ភីលីព ៤៖៨ (ពតប)

មួយទៀត បងប្អូនអើយ ឯសេចក្តីណាដែលពិត សេចក្តីណាដែលគួររាប់អាន សេចក្តីណាដែល សុចរិត សេចក្តីណាដែលបរិសុទ្ធ សេចក្តីណា ដែលគួរស្រឡាញ់ សេចក្តីណាដែលមានឈ្មោះ ល្អ ថែមានសគុណណា ឬជាសេចក្តីសរសើរណា នោះចូរពិចារណាពីសេចក្តីទាំងនោះចុះ។

ការគិតមានថាមពល ហើយពួកគេបង្កើត ការពិត។ អ្វីដែលអ្នកគិតអំពីអ្នកវ៉ានិងក្លាយជា អ្វីដែលអ្នកគិត; វាស្ថាប័នដូចនោះ។ នេះជា មូលហេតុដែលព្រះបន្ទូលនៃព្រះ និយាយអំពី ជីវិតរបស់អ្នកគិតយ៉ាងច្រើន។ គំនិតគឺកំណត់ ដំណើរជីវិតរបស់អ្នក។ នៅក្នុងខគម្ពីរខាងលើ ព្រះមិនត្រឹមតែណែនាំយើង ឱ្យការពារដួងចិត្ត របស់យើងប្រឆាំងនឹងគំនិតខុសឆ្គង មិនឱ្យ ឆ្គងកាត់ ប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែទ្រង់ក៏បានប្រាប់យើង យ៉ាងជាក់លាក់ នូវប្រភេទនៃគំនិតដែលត្រូវ អនុញ្ញាតផងដែរ។

មានមនុស្សដែលបានឮ អ្វីដែលមិនពិត ឬមិន ស្មោះត្រង់ ឬមិនបរិសុទ្ធ ឬមិនជារបាយការណ៍ល្អ ប៉ុន្តែពួកគេបានរក្សាវាទុកក្នុងចិត្ត របូតដល់វាគ្រប់គ្រងជីវិតរបស់ពួកគេ ហើយឈានដល់ការធ្លាក់ទឹកចិត្ត។ អ្នកខ្លះនឹង មានការខឹងសម្បារជាយូរមកហើយ ហើយអ្វីទាំងអស់ដែលធ្វើ គឺបង្កើតស្ថានភាព អវិជ្ជមានកាន់តែខ្លាំង។ កុំខ្វល់ខ្វាយពីអ្វីដែលនាំឱ្យខូចផលវិញ្ញាណរបស់អ្នក។ ផ្ទុយទៅវិញ ចូរធ្វើការអនុវត្តបង្កើតរូបភាព ឱ្យបានត្រឹមត្រូវនៅក្នុងគំនិតរបស់អ្នក ដែលស្របតាម ព្រះបន្ទូល។ ចូរគិតអញ្ចឹងចុះ!

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ខ្ញុំគិតតែលើរឿងដែលពិត ស្មោះត្រង់ យុត្តិធម៌ បរិសុទ្ធ គួរឱ្យស្រឡាញ់ នៃរបាយការណ៍ ល្អ មានគុណធម៌ និងគួរឱ្យសរសើរ។ ខ្ញុំនឹងមានសេចក្តីចម្រើន ដែលជាលទ្ធផល ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ ហាលេលូយ៉ា!

ការសិក្សាបន្ថែម
យ៉ូសេ ១៖៨

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ខគម្ពីររបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ១សាំយូអែល ១៨-២០, ទំនុកតម្កើង ១១, ៥៩



រ៉ូម ១២: ២ (ពគប)
កុំឱ្យគ្រាប់តាមសម័យនេះឡើយ ចូរឱ្យអ្នករាល់គ្នាបានផ្លាស់ប្រែវិញ ដោយគំនិតបានកែជាថ្មីឡើង ដើម្បីនឹងអាចលមើលឱ្យបានស្គាល់បំណងព្រះហឫទ័យនៃព្រះ ដែលល្អ ស្រួលទទួល ហើយគ្រប់លក្ខណ៍ផង។

តើធ្លាប់ឃើញថវិតមនស្ស ពេលចូលឆ្នាំទេ? វាទាំងអស់អំពីការចាប់ផ្តើមឡើងវិញ។ ពួកគេធ្វើការសម្រេចចិត្តអំពីការផ្លាស់ប្តូរផ្ទះ ការផ្លាស់ប្តូររូបរាង តុរប្រើខោអាវ ការផ្លាស់ប្តូររចនាសម្ព័ន្ធមានច្រើនគឺគ្មានទីបញ្ចប់។ អ្វីៗទាំងអស់នេះត្រូវបានធ្វើជាវិធីមួយនៃការ« បង្វែរស្លឹកថ្មី »។ ដោយការផ្លាស់ប្តូររូបរាងរបស់ពួកគេ ពួកគេមានអារម្មណ៍ថា ការផ្លាស់ប្តូរអចិន្ត្រៃយ៍នឹងត្រូវបានបង្កើតឡើង នៅខាងក្នុង។ ជាអ្វីដែលជាការបោកប្រាស់!

ព្រះគម្ពីរច្បាស់លាស់ នៅពេលដែលវាមកដល់ការផ្លាស់ប្តូរពេញលេញនៃគ្រីស្ទាន។ វានិយាយថាដើម្បីបន្តគំនិតរបស់អ្នក, វាសាមញ្ញ! តើអ្នកជានរណានៅថ្ងៃនេះ គឺជាផលិតផលនៃស្ថានភាពនៃចិត្តរបស់អ្នក។ សុភាសិត ២៣:៧ ផ្តល់ឱ្យយើងនូវ ការលាតត្រដាងអំពីរឿងនេះ។ បទគម្ពីរនិយាយថា « ដ្បិតគេគិតក្នុងចិត្តយ៉ាងណា គេក៏យ៉ាងនោះដែរ... » អ្នកអាចល្អ ដូចអ្នកឃើញខ្លួនឯងថាជានរណា។ អ្នកមិនប្រែប្រួលទេ ព្រោះទីបំផុតអ្នកស្រុកទម្ងន់ហើយស្ងៀមសមជាងឥឡូវនេះទេ! ការផ្លាស់ប្តូររបស់ព្រះគឺពិតប្រាកដ។ វាចាប់ផ្តើមពីខាងក្នុងចេញមក។ ចូរស្នាក់នៅក្នុងព្រះបន្ទូល ហើយធ្វើការលើការ ក្លាយជាអ្នកបំប្លែងដ៏ពិតប្រាកដ។

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ខ្ញុំនិយាយ ពីការចាប់ផ្តើម នៃការផ្លាស់ប្តូរពេញលេញនៅក្នុងជីវិតរបស់ខ្ញុំ។ នៅពេលខ្ញុំប្រកបជាមួយព្រះអម្ចាស់ នោះគំនិត របស់ខ្ញុំនឹងត្រូវបានរំលឹកឡើងវិញជារៀងរាល់ថ្ងៃ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ! អាម៉ែន

ការសិក្សាបន្ថែម
ភីលីព ៤:៨

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ឧត្តម្តីរបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ១សាំយូអែល ២១-២៤



កូណីស ១:១២-១៣ (ពគប)

១២ ព្រមទាំងអរព្រះគុណ ដល់ព្រះវរបិតាដែល ទ្រង់បានប្រោស ឲ្យយើងបានគួរ និងទទួលចំណែក កេរ្តិ៍អាករ ក្នុងព្រះបរិសុទ្ធនៅទីក្នុង ១៣ ទ្រង់បាន ប្រោសឲ្យយើងរួច ពីអំណាចនៃសេចក្តីងងឹត ហើយផ្លាស់យើងមកក្នុងនគរ របស់ព្រះរាជបុត្រា ស្ថានភ្នំនៃទ្រង់។

សូមកត់សម្គាល់ថា បទគម្ពីរនេះស្ថិតក្នុង អំឡុងពេល។ វានិយាយថា ព្រះបាន រំដោះ យើងពី អំណាចនៃសេចក្តីងងឹត មិនមែន ទ្រង់ហៀបនឹង ទៅទេ ឬទ្រង់នឹងទៅ នៅពេលអ្នកទៅដល់ ព្រះវិហារនៅថ្ងៃអាទិត្យ - វាត្រូវបានធ្វើរួចហើយ។ អារក្សគឺជាសត្រូវ ដែលចាញ់! គាត់ព្យាយាមដាំ គំនិតនៃការធ្វើអត្តឃាត គំនិតនៃការស្លាប់មុន អាយុ គំនិតនៃការចុះខ្សោយនៃជម្ងឺ។ ជាការ ប្រសើរណាស់ ដោយផ្អែកលើបទគម្ពីរខាងលើ ក៏ដេកលើសាតាំង។ គាត់ដឹងថាគាត់ចាញ់ ហើយ គ្មានអំណាចទេ ប៉ុន្តែចាប់បានភាពល្ងង់ខ្លៅ និង ការភ័យខ្លាចរបស់មនុស្ស។ អ្នកព្រៃក៏ជាងគាត់ សូមឱ្យតែអ្នកបានតែថ្វាយ ជីវិតអ្នកដល់ព្រះគ្រីស្ទ

ប៉ុន្មាននាទីមុនក៏ដោយ។

ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវមានបន្ទូលនៅក្នុង ម៉ាកស ១៦:១៧ «...គេនឹងដេញអារក្សដោយនូវ ឈ្មោះខ្ញុំ»។ ទ្រង់កំពុងនិយាយអំពីអ្នក! ទ្រង់បានប្រទានអំណាចទានដល់អ្នកដើម្បីដេញ អារក្សចេញមិនមែនអំណាចដែលតិចតួចទេ ដែលត្រូវដេញអារក្សចេញពីអ្នករាល់សប្តាហ៍ ក្នុងអំឡុងពេលនៃកិច្ចបម្រើសង្គ្រោះនោះទេ។ កុំផ្តល់ឱកាសដល់អារក្ស។ ប្រសិនបើគាត់ ព្យាយាមបង្ហាញពីកន្លែងណាមួយជុំវិញអ្នក ចូរដឹងថាអ្នកជាអ្នកទទួលខុសត្រូវ!

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

អារក្សត្រូវចាញ់ ហើយនឹងចាញ់ជានិច្ច។ ខ្ញុំកាន់ព្រះវិញ្ញាណរបស់ព្រះអម្ចាស់នៅក្នុងខ្ញុំ។ ការបរាជ័យនឹងមិនដែល មាននៅក្នុងវាក្យសព្ទរបស់ខ្ញុំទេ នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ! អាម៉ែន

ការសិក្សាបន្ថែម
១ យ៉ូហាន ៤:៤

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ឧត្តម្តីរបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ទំនុកតម្កើង ៧, ២៧, ៣១, ៣៤, ៥២



យ៉ូហាន ១៦:២៣-២៤ (ពគប)
២៣ នៅថ្ងៃនោះ អ្នករាល់គ្នានឹងមិនសូមអ្វីពីខ្ញុំទៀត ព្រាកដមែន ខ្ញុំប្រាប់អ្នករាល់គ្នាជាព្រាកដថា អ្វីៗ ដែលអ្នករាល់គ្នានឹងសូមដល់ព្រះវរបិតា ដោយនូវ ឈ្មោះខ្ញុំ នោះទ្រង់នឹងប្រទានឲ្យ ២៤ តាំងពីដើមមក អ្នករាល់គ្នាមិនបានសូមអ្វី ដោយនូវឈ្មោះខ្ញុំទេ តើឡូវ ចូរសូមចុះ នោះអ្នករាល់គ្នានឹងបាន ដើម្បីឲ្យ សេចក្តីអំណររបស់អ្នករាល់គ្នាបានពោរពេញពិត។

ព្រះនឹងមិនដែលសុំឱ្យយើង អធិស្ឋានទេ ប្រសិនបើ ទ្រង់មិនមានគម្រោង ឆ្លើយតប និង ការអធិស្ឋានទាំងនោះ។ ទ្រង់មានបន្ទូលយ៉ាង ជាក់លាក់ថា «... ចូរសូមដល់ព្រះវរបិតាដោយនូវ ឈ្មោះខ្ញុំចុះ» ព្រោះទ្រង់មានគម្រោងឆ្លើយ។ សូមយល់ថាការអធិស្ឋាន គឺជាវិធីរបស់យើង ក្នុងការនាំយកព្រះចេស្ដា នៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដើម្បីមានឥទ្ធិពលលើការផ្លាស់ប្តូរក្នុងពិភពលោក នេះ។ បងប្អូនប្រុសស្រី អ្នកអាចរំពឹងទទួលបាន លទ្ធផលជាក់លាក់ពេលអ្នកអធិស្ឋាន។

ព្រះវិភាយដោយឃើញអ្នកមានផលផ្អែ និង បង្កើតផល។ នៅក្នុងបទគម្ពីរថ្ងៃនេះ ទ្រង់មានបន្ទូលថា «... នោះអ្នករាល់គ្នានឹងបាន ដើម្បីឲ្យសេចក្តីអំណររបស់អ្នករាល់គ្នាបានពោរពេញពិត។» តើអ្នកឃើញទេ? ទ្រង់ ចង់ឱ្យជីវិតរបស់អ្នក ពោរពេញ ដោយសេចក្តីអំណរ! អ្នកខ្លះមិនដឹងរឿងនេះទេ ដូច្នេះ ពួកគេនឿយហត់យ៉ាងងាយ ហើយឈប់អធិស្ឋានទាំងអស់គ្នា ប្រសិនបើ ការអធិស្ឋាន មួយនោះមិន បានសម្រេច។ ប្រសិនបើអ្នកដឹងថា សិរីល្អរបស់ព្រះ ត្រូវបានគេឃើញ នៅក្នុង ការអធិស្ឋាន ដែល ឆ្លើយតប! តើហ៊ានជឿទេថា ឆ្នាំនេះនឹងជាឆ្នាំទឹកដោះ និង ទឹកឃ្មុំសម្រាប់អ្នក ហើយរំពឹងថានឹងមានចម្លើយពេលអធិស្ឋាន!

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ព្រះអម្ចាស់ពេញចិត្ត នឹងការឆ្លើយតបចំពោះការអធិស្ឋានរបស់ខ្ញុំ។ ដូច្នេះ ថ្ងៃនេះ ខ្ញុំសូម ប្រកាសថា រាល់ពាក្យដែលខ្ញុំ និយាយ នៅក្នុងការអធិស្ឋាន ត្រូវបានសម្រេច ក្នុងព្រះនាម ព្រះយេស៊ូវ! អាម៉ែន

ការសិក្សាបន្ថែម
១ ពេត្រុស ៣:១២

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ឧតម្ពីររបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ទំនុកតម្កើង ៥៦, ១២០, ១៤០-១៤២



អេភេស្វរ ៣:២០ (ពគប)
ឯព្រះដែលទ្រង់អាច នឹងធ្វើហួសសន្លឹក លើស
ជាងអស់ទាំង សេចក្តីដែលយើងស្នូម ឬគិតក្តី
តាមព្រះចេស្តា ដែលបណ្តាលក្នុងយើងរាល់គ្នា។

តើអ្នកដឹងទេថា អ្នកមានសមត្ថភាពអស្ចារ្យ
របស់ព្រះក្នុងខ្លួនអ្នក? នរណាម្នាក់ត្រូវពិចារណា
សំណួរនេះឱ្យបានហ្មត់ចត់ មុនពេលបន្ត។
មនុស្សដ៏មានតម្លៃរបស់ព្រះ ជាច្រើនពេកកំពុង
រងទុក្ខដោយសារពួកគេមិនជឿរឿងនេះ។ សូម
ស្តាប់ នៅពេល ដែលអ្នកបានទទួលព្រះវិញ្ញាណ
បរិសុទ្ធនៅក្នុងអ្នក នោះអំណាចបានចាប់ផ្តើម
ដំណើរការនៅក្នុងអ្នក។ វាហូរតាមសរសៃ របស់
អ្នក វានៅក្នុងផ្ទៃរបស់អ្នក នៅក្នុងសាច់ដុំរបស់
អ្នក វានៅពេលពេញអ្នក ហាលេលូយ៉ា!

ឥឡូវនេះសូមមើលនេះ។ នៅក្នុង ម៉ាថាយ ១០:៨
ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវបានមានបន្តិចថា «ចូរព្រៀម
មនុស្សជំងឺជា មនុស្សស្លាប់ឱ្យរស់ឡើងវិញ
មនុស្សយូងឱ្យជាស្លាត ហើយដេញអារក្សចេញ
ផង អ្នករាល់គ្នាបានទទួលទេ ត្រូវឱ្យទេដែរ» ។

ឥឡូវនេះ សូមប្រាប់ខ្ញុំថា បងប្អូនប្រុសស្រីរបស់ខ្ញុំអើយ ប្រសិនបើអ្នកមិនមានអំណាច
ហៅគម្ពីរបានជាអ្នកត្រូវបានគេសុំឱ្យធ្វើអ្វីដែលត្រូវម្សិម្សាមនុស្សព្រះចេស្តានៃព្រះ? អ្នកត្រូវបាន
គេប្រាប់ឱ្យប្រើអំណាចព្រះចេស្តារៀ ដើម្បីធ្វើការប្រតិបត្តិទាំងអស់នេះ ដោយសារតែ
អ្នកមានវា; ដូច្នេះអ្នកអាចផ្តល់ឱ្យវា! សូមថ្វាយសិរីល្អដល់ព្រះអម្ចាស់!

ចូរទៅមុខហើយប្រើអ្វីដែលអ្នកមាននៅថ្ងៃនេះ។

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

អំណាចព្រះចេស្តារៀនៃព្រះត្រូវបានបង្ហាញតាមរយៈខ្ញុំ។ ខ្ញុំពោរពេញដោយអំណាចនេះ
ខ្ញុំនឹងព្រៀមជំងឺ សម្អាតមនុស្សយូង ព្រៀមមនុស្សស្លាប់ បំណុលអារក្ស ហើយធ្វើការ
ប៉ូទីបារមី ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ! អាម៉ែន

ការសិក្សាបន្ថែម
កិច្ចការ ៣:៦

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ឧត្តមរបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ១សាយ្យអែល ២៥-២៧



កាតូទី ៥:១៦ (ពគប)

តែខ្ញុំប្រាប់ថា ចូរដើរក្នុងព្រះវិញ្ញាណ នោះ អ្នករាល់គ្នានឹងមិនបំពេញសេចក្តីបង់ប្រាក់ខាង សាច់ឈាមទេ។

នៅពេលដែលព្រះគម្ពីរ និយាយអំពីសាច់ឈាម របស់អ្នក វានិយាយអំពីអ្វីដែលអ្នកចង់ធ្វើ មាន អារម្មណ៍ និងចំណង់របស់អ្នក។ ខ្ញុំបានឃើញ និង បានឮ សម្រែក ជាច្រើន ខណៈពួកគេអធិស្ឋាន ដើម្បីឆ្លងសាច់របស់ពួកគេ។ ការអធិស្ឋាននោះ ខុស។ អ្នកមិនចាំបាច់តស៊ូដើម្បីសាច់ឈាមរបស់ អ្នក ដើម្បីតម្រិមជាមួយ និងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ទេ។ គ្រាន់តែបំពេញគំនិតរបស់អ្នក ជាមួយនិង ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះគ្រីស្ទ។ ការដើរដោយ សាមញ្ញក្នុងព្រះវិញ្ញាណ ក្នុងការប្រកបជាប់ជានិច្ច ជាមួយព្រះ ជួយអ្នក ឱ្យយកចិត្តទុកដាក់លើសាច់ឈាម និងចំណង់អាហាររបស់វា។

នៅពេលដែលព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវជាព្រះអម្ចាស់ នៃរូបកាយរបស់អ្នក អ្នកធ្វើដូចដែលប៉ូលបាន ពន្យល់នៅក្នុង រ៉ូម ១២:១ ដូច្នេះ បងប្អូនអើយ

ខ្ញុំនូវបានអ្នករាល់គ្នា ដោយសេចក្តីមេត្តាករុណានៃព្រះ ឲ្យបានថ្វាយរូបកាយទុកជាយ៉ាងញាប់ជា រស់ ហើយបរិសុទ្ធ ដែលគាប់ព្រះហឫទ័យដល់ព្រះ ជាការគោរពនៃអ្នករាល់គ្នា ដែលមាន ទំនង។ រូបកាយដែលអ្នករស់នៅគឺជាកម្មសិទ្ធិរបស់ព្រះ។ អ្នកកំពុងរស់នៅខាងក្នុងជាអ្នក ស្នាក់នៅ និងជាអ្នកថែរក្សា។ អ្នកកំពុងថែរក្សាវាសម្រាប់ព្រះ។ ដូច្នេះ ចូរមានគំនិតជា ព្រះគ្រីស្ទ។ តាមរបៀបនោះ អ្នកក្លាយជាម្ចាស់លើសាច់ឈាមរបស់អ្នក ហើយបំបាក់មុខ នៃរូបកាយ។

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

គំនិតរបស់ខ្ញុំត្រូវបានស្របតាមព្រះបន្ទូលនៃព្រះទាំងស្រុង ពេលខ្ញុំដើរតាមព្រះវិញ្ញាណ។ ខ្ញុំនឹងមិនតស៊ូជាមួយនិងចំណង់ នៃសាច់ឈាម នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ! អាម៉ែន

ការសិក្សាបន្ថែម
រ៉ូម ៨:៥

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ឧតម្ពីររបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ ទំនុកតម្កើង ១៧, ៣៥, ៥៤, ៦៣



២ ឆ្នាំម៉ិថ្ងៃ ២:១៥ (ពគប)

ចូរខំប្រឹងនឹងថ្វាយខ្លួនដល់ព្រះ ទុកជាមនុស្សដែលបានល្អវង្សជាប់ហើយ ជាអ្នកធ្វើការ ដែលមិនត្រូវខ្មាសឡើយ ដោយកាត់ស្រាយព្រះបន្ទូលនៃសេចក្តីពិតយ៉ាងត្រឹមត្រូវ។

ដើម្បី ក្លាយជាគ្រីស្ទានដ៏មានប្រសិទ្ធភាព វាជារឿងសំខាន់ដែលអ្នកត្រូវសិក្សា ត្រូវយល់ និងត្រូវរស់នៅតាមព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ បទគម្ពីរថ្ងៃនេះបង្ហាញថា គ្រីស្ទានគ្រប់រូបត្រូវតែដឹងពីរបៀបដើម្បីបំបែកព្រះបន្ទូល ហើយចែកចាយវាជាមួយ អ្នកដទៃ។ បញ្ហានៅក្នុងពួកជំនុំ គឺយើងមានមនុស្សដែលនឹង មិនខកខានការថ្វាយបង្គំណាមួយ; ពួកគេនឹងកត់ចំណាំនូវអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលបានបម្រើ គូសបន្ទាត់ពីក្រោមព្រះគម្ពីរ ហើយមិនដែលសិក្សានូវអ្វី ដែលពួកគេទើបតែបានឮ ឬសរសេរចុះដោយខ្លួនឯងឡើយ ។

ព្រះបន្ទូលគួរតែត្រូវបានសិក្សា។ សូមអានព្រះគម្ពីររបស់អ្នកនៅផ្ទះ ហើយអានវាដល់កូនរបស់អ្នកផងដែរ។ មនុស្សខ្លះ បើកតែព្រះគម្ពីរ

របស់ពួកគេនៅថ្ងៃអាទិត្យនៅព្រះវិហារប៉ុណ្ណោះ។ បញ្ហានេះគឺអ្នកបានស្រេកឃ្លានខាងវិញ្ញាណ។ អ្នកមិនមាន កម្លាំងភ្លើងគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីប្រឈមមុខនឹងបញ្ហានានាដែលចូលមកក្នុងផ្លូវរបស់អ្នកទេ ហើយអ្នកបញ្ចប់ ទៅជា គ្រីស្ទានដែល ខកចិត្ត។ ព្រះមានបន្ទូលនៅហូសេ ៥:៦ ថា៖ «វាស្រួលអញ គេត្រូវបំផ្លាញទៅ ដោយខ្លះខាតដំរិះ។»

ធ្វើឱ្យ ការអានព្រះគម្ពីរជាទម្លាប់ប្រចាំថ្ងៃ ហើយអ្នកនឹងឃើញជីវិតរបស់អ្នកផ្លាស់ប្តូរ។

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ថ្ងៃនេះ ខ្ញុំធ្វើការសម្រេចចិត្តដើម្បីសិក្សា និងបំពាក់ខ្លួនខ្ញុំនៅក្នុងព្រះបន្ទូល ដែលមិនធ្លាប់មានពីមុនមក។ ទូលបង្គំមិនអាចឈប់ឈរ និងមានអាហារូបត្ថម្ភដ៏គ្រប់រិស័យក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ! អាម៉ែន

ការសិក្សាបន្ថែម
យ៉ូហាន ៨:៣១

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ខគម្ពីររបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ១ សំយ៉ូអែល ២៨-៣១, ទំនុកតម្កើង ១៨



ទំនុកតម្កើង ៨២:៣-៤ (ពគប)
៣ ចូរការពារដល់មនុស្សក្រីក្រ និងមនុស្សកំប្រា
ហើយកាត់ក្តីដល់មនុស្សវេទនា និងមនុស្សកំសត់
ដោយយុត្តិធម៌ចុះ ៤ ចូរជួយសង្គ្រោះមនុស្សក្រីក្រ
និងមនុស្សកំសត់ទុក្ខិតដែរ ត្រូវជួយគេឲ្យរួចពី
កណ្តាប់ដៃនៃមនុស្សអាក្រក់ ។

ព្រះពររបស់អ្នក មិនដែលសម្រាប់ខ្លួនអ្នកទេ។
ពេលដែលអ្នកផ្តោតតែលើភាព ស្មោះស្ម័គ្រ
ផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អ្នក និងមិនខ្វល់ពី អ្នកដទៃ នោះអ្នក
នឹងរំលែងហើយ។ បេសកកម្មជីវិតរបស់មនុស្ស
មួយចំនួនគឺធ្វើឱ្យប្រាកដថា ការជួលរបស់ពួកគេត្រូវ
បានបង់ កូនរបស់ពួកគេត្រូវបានគេព្យា ហើយនៅ
សាលា ទូទឹកកកត្រូវបានស្តុកទុក ហើយវាថយនូវរបស់
ពួកគេកំពុងដំណើរការ - នោះហើយជាវា! ពួកគេ
ពេញចិត្តនឹងការបំពេញតម្រូវការផ្ទាល់ខ្លួនរបស់
ពួកគេ និងដេញតាមក្តីសុខចិត្តរបស់ពួកគេប៉ុណ្ណោះ។
គម្ពីរថ្ងៃនេះប្រាប់អ្នកថា អ្នកខ្លាំងជាងនោះ។ អ្នក
អាចផ្លាស់ប្តូរដំណើរជីវិតរបស់មនុស្សចម្លែក។

ក្នុងនាមជាមេទ័ពមួយជំនាន់ ជាអ្នកការពារជន
ក្រីក្រ និងគ្មានឪពុក មិនដែលខ្ជិបដៃមើលមេកំណាច បំផ្លាញជាតិសាសន៍ និងជីវិតមនុស្ស
ឡើយ។ ព្រះវិញ្ញាណយើងធ្វើអ្វីមួយអំពីវា។ មើលជុំវិញសហគមន៍របស់អ្នកនៅថ្ងៃនេះ។
តើអ្នកណាខ្លះ ត្រូវការថែស៊ីក្សា? តើគោលនយោបាយអាក្រក់អ្វីខ្លះ ដែលត្រូវការផ្លាស់
ប្តូរនៅក្នុងសាលារៀន ឬសាកលវិទ្យាល័យ ក្នុងតំបន់របស់អ្នក? តើមានមនុស្សចាស់ដែល
ត្រូវការការស្រឡាញ់ និងការយកចិត្តទុកដាក់របស់អ្នកទេ? អ្នកមានអ្វី ដែលវាត្រូវការ
ដើម្បីផ្លាស់ប្តូរដំណើរនៃពិភពលោករបស់អ្នក និងអ្នកដទៃ? អ្នកអាចរំដោះនរណាម្នាក់
ចេញពីភាពក្រីក្រ និងការពារអ្នកដែលគ្មានសំឡេងនៅក្នុងសង្គមផងដែរ។ ចូរអនុវត្តវាជា
ការអនុវត្តនៅពេលអ្នកចេញទៅក្រៅថ្ងៃនេះ។

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ជីវិតរបស់ខ្ញុំទាំងមូល គឺនៅការបម្រើរបស់ព្រះអម្ចាស់។ ខ្ញុំនឹងប្រើប្រាស់ធនធាន សំឡេង
និងសមត្ថភាពរបស់ខ្ញុំ ដើម្បីការពារ អ្នកដែលត្រូវការ។ អាម៉ែន

ការសិក្សាបន្ថែម
យេរេមា ២២:៣

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ឧត្តមរបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ទំនុកតម្កើង ១២១, ១២៣-១២៥, ១២៨-១៣០



ទំនុកតម្លើង ៨២:៦ (ពគប)
អញបានពោលថា ឯងរាល់គ្នាសុទ្ធតែជាអ្នកមាន
អំណាច ហើយជាកូននៃព្រះ ដ៏ខ្ពស់បំផុតទាំងអស់
គ្នា ។

ពេលខ្លះអ្នកពួកគ្រីស្ទាននិយាយរឿងដូចជា: «ខ្ញុំ
គ្រាន់តែជាមនុស្ស» ឬ «ខ្ញុំគ្រាន់តែជាមនុស្ស
ធម្មតាម្នាក់»។ ពួកគេ ពិតជាជឿ ដោយការនិយាយ
បែបនេះ ពួកគេបញ្ចេញនូវភាពបន្ទាបខ្លួនភ្លាមៗ។
នោះមិនមែនដូច្នោះទេ។ ការនិយាយបែបនេះ
បង្ហាញតែភាពល្ងង់ខ្លៅ ក្នុងកម្រិតខ្ពស់បំផុត
ប៉ុណ្ណោះ។

ច្បយល់ថាអ្នកជា មនុស្សសាមញ្ញរហូតដល់
កើតម្តងទៀត។ បន្ទាប់មក អ្នកបានក្លាយជា
មហាអំណាច ជាព្រះវិហារដ៏រស់រវើកនៃព្រះដ៏មាន
គ្រប់ព្រះចេស្ដា។ តាមរយៈការគាំទ្រនៃឧតម្ពិរ
ថ្ងៃនេះ សូមអនុញ្ញាតឱ្យការពិតនេះចូលមក
ក្នុងស្មារតីរបស់អ្នក។ ដរាបណាអ្នកដឹងអំពីវា
អំណាចនៅក្នុងនោះនឹងមិនដំណើរការសម្រាប់
អ្នកទេ។ កុំនិយាយម្តងទៀតថា «ខ្ញុំគ្រាន់តែជា

មនុស្ស ធម្មតាម្នាក់»។ នៅពេលដែលអ្នកបានទទួលភាពជាព្រះអម្ចាស់នៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ
នោះអ្នកបានក្លាយជាព្រះ។ អ្នកពិតជាបានកើតមកពីព្រះ និងជាអ្នកចូលរួមនៃលក្ខណៈ
ធម្មជាតិរបស់ទ្រង់។ សូមចងចាំ ១ យ៉ូហាន ៤:១៧ និយាយថា «... នោះយើងរាល់គ្នាក៏
យ៉ាងនោះ នៅក្នុងលោក្លីនេះដែរ» អ្នកដូចជា ព្រះវរបិតារបស់អ្នក ហាលេលូយ៉ា!

លើកក្រោយដែលអ្នកចង់និយាយថាខ្ញុំគ្រាន់តែជាមនុស្ស ចូរនិយាយជំនួសវិញថា «ខ្ញុំជា
មនុស្សដ៏អស្ចារ្យ!»

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ខ្ញុំមានកំណប់ទ្រព្យដែលមិនអាចកាត់ថ្លៃបាន ព្រះនៅក្នុងខ្ញុំ ធ្វើឱ្យខ្ញុំក្លាយជាព្រះផងដែរ។
ថ្ងៃនេះ ខ្ញុំបានដាស់តឿនដល់ ការពិតនេះច្រើនជាងពេលណាទាំងអស់ ព្រះគ្រីស្ទនៅក្នុង
ខ្ញុំ ជាក្តីសង្ឃឹមនៃសិរីល្អ។ តើខ្ញុំបរាជ័យក្នុងរឿងអ្វី? ចំណុចសូន្យ គ្មានអ្វីទាំងអស់ នៅក្នុង
ព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ! អាម៉ែន

ការសិក្សាបន្ថែម
យ៉ូហាន ១០:៣៤-៣៥

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ឧតម្ពិររបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ២ សាំយូអែល ១-៤



យ៉ីហាន ៦:៦៣ (ពគប)
គឺជាវិញ្ញាណដែលឲ្យមានជីវិត រូបសាច់គ្មាន
ប្រយោជន៍អ្វីទេ ឯពាក្យដែលខ្ញុំនិយាយនឹងអ្នក
រាល់គ្នា នោះត្រូវខាងវិញ្ញាណនិងជីវិតវិញ។

ខ្ញុំធ្លាប់ឃើញចំណងជើងនៃអត្ថបទដែលសរសេរ
ថា «អ្នកគឺជាអ្វីដែលអ្នកញ៉ាំ» វាជាការពិតដែល
ថាអ្វីដែលអ្នកញ៉ាំប៉ះពាល់ ដល់រាងកាយរបស់
អ្នក។ ល្អប្លែកក្រែក រាងកាយរបស់អ្នកឆ្កើយតប
តាមមធ្យោបាយមួយឬផ្សេងទៀត ដូច្នោះ វាក៏
ដោយវិញ្ញាណរបស់អ្នក។ នៅពេលដែលអ្នកប្រើ
ប្រាស់ព្រះបន្ទូល នោះវាក្លាយជាមនុស្សតែមួយ
ជាមួយនឹងវិញ្ញាណរបស់អ្នក ហើយអាចធ្វើការ
ដូចនឹងទឹកនៃដីដែលអ្នកតម្រូវការ។

បទគម្ពីរនិយាយអំពីពាក្យដែលជាវិញ្ញាណ ពាក្យ
ដែលផ្តល់ជីវិត។ ផ្ទុយពីនេះក៏ជាការពិតដែរ។
មានពាក្យអរិយធម៌ ដែលជាវិញ្ញាណផងដែរ
ប៉ុន្តែវាមិនផ្តល់ជីវិតទេ។ ដូចជាមិនមែនអាហារ
ទាំងអស់ សុទ្ធតែល្អសម្រាប់រាងកាយរបស់អ្នកទេ
មិនមែន គ្រប់ពាក្យទាំងអស់សុទ្ធ តែល្អសម្រាប់
វិញ្ញាណរបស់អ្នកនោះទេ។ ចូរខិតខំសិក្សា និងសញ្ជឹងគិតអំពី ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ឲ្យបាន
ច្រើនជាងពេលណាៗទាំងអស់ក្នុងឆ្នាំនេះ។ ចូរដាក់ចុះប្រលោមលោក ឬកាសែត ហើយ
ដាក់អាទិភាពលើ ព្រះបន្ទូល ដែលផ្តល់ជីវិត។ សូមឱ្យវាជានិមិត្តប្រចាំថ្ងៃរបស់អ្នក។ ចូរ
ប្រាប់ខ្លួនឯងថា ខ្ញុំនឹងមិនទទួលអាហារទេ ប្រសិនបើខ្ញុំមិនបាន ប្រើប្រាស់ព្រះបន្ទូល ឬ
អធិស្ឋាន។ នៅពេលដែលវាចូលទៅក្នុងអ្នកជាព្រះបន្ទូល នោះវារស់នៅក្នុងអ្នកជាព្រះ។
ហាលេលូយ៉ា!

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ខ្ញុំនិយាយតែពាក្យដែល ព្រះវរបិតាខ្ញុំ បាននិយាយអំពីខ្ញុំ។ ជីវិតរបស់ខ្ញុំគឺជាជីវិតនៃទឹកដោះ
នឹងទឹកឃ្មុំ; ជោគជ័យ សេចក្តី ចម្រើន សុខភាពល្អ និងសេចក្តីសុខសាន្ត ក្នុងព្រះនាម
ព្រះយេស៊ូវ!

ការសិក្សាបន្ថែម
យ៉ូស្វេ ១:៨

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ឧត្តមរបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ទំនុកតម្កើង ៦, ៨-១០, ១៤, ១៦, ១៩, ២១



អេភេស្តរ ៣:៨ (ពតប)

ទ្រង់បានប្រទានព្រះគុណនេះ គឺជាសម្បត្តិរបស់ ព្រះគ្រីស្ទដ៏ប្រមាណ មិនបានមកខ្ញុំដែលជាអ្នកក្នុង ជាងបំផុត ក្នុងពួកបរិសុទ្ធទាំងអស់ ឲ្យខ្ញុំបាន ផ្សាយដំណឹងល្អក្នុងពួកសាសន៍ដទៃ។

ប្រសិនបើមានខគម្ពីរ មួយដែលបញ្ជាក់ថា ព្រះមិន តែងតែប្រើមនុស្ស ដែលមានសមត្ថភាពទេ នោះ គឺជាគម្ពីរមួយនេះ។ ប៉ុលត្រូវ បានទុកចិត្តថានឹងធ្វើ កិច្ចការជាច្រើនក្នុងគម្រោះ ប៉ុន្តែបានប្រកាសថា ខនគាត់មានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់តែចម្រុះ។ មិនសូវជាច្រើនអានរឿងនេះដើម្បីថា ព្រះនឹងមិនប្រើ វាទេ ពីព្រោះពួកគេមិន «សូម» លក្ខណៈវិនិច្ឆ័យ ជាក់លាក់មួយ។ សូមមើលអ្វីដែលប៉ុលនិយាយ ថា៖ «ព្រះទ្រង់បានរើសពួកល្ងង់លើនៅលោកីយ៍នេះ ដើម្បីនឹងធ្វើឲ្យអ្នកប្រាជ្ញមានសេចក្តីខ្មាសរំពៃ ទ្រង់បាន រើសពួកកំសោយនៅលោកីយ៍នេះ ដើម្បីនឹងធ្វើឲ្យពួក ខ្មាំងពួកមានសេចក្តីខ្មាស» (១ កូរិនថូស ១:២៧)។

ព្រះបានត្រាស់ហៅអ្នក ហើយបានបញ្ជាក់អ្នក ដោយសមត្ថភាពដ៏អស្ចារ្យ ដើម្បីបំពេញកិច្ចការ

របស់ទ្រង់។ ដូច្នេះ កុំមើលងាយខ្លួនឯង ឬគិតថាគ្មានអ្វីពិសេសចំពោះអ្នកឡើយ។ ទ្រង់បាន ធ្វើឲ្យអ្នកមានសមត្ថភាព មិនមែនដោយសារតែជំហរសង្គម របស់អ្នកទេ ប្តូរប្រៀបដែល អ្នកធ្វើបានល្អនៅក្នុងមហាវិទ្យាល័យនោះទេ។ វាទាំងអស់ដោយព្រះគុណរបស់ទ្រង់។ រឿងមើលឱ្យ លើសពីសមត្ថភាពរាងកាយរបស់អ្នក។ សូមចងចាំជានិច្ចថា អ្នកពិតជា ពិសេសចំពោះទ្រង់ ហើយទ្រង់បានអនុញ្ញាត អោយអ្នកមានសមត្ថភាពមកពីព្រះ ដើម្បីឱ្យ អ្នកបំពេញកិច្ចការរបស់អ្នកបាន។

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ខ្ញុំត្រូវញែកចេញសម្រាប់ពេលវេលាបែបនេះ។ ខ្ញុំនឹងទៅលើសពីអ្វីដែលខ្ញុំរំពឹងថានឹង សម្រេចបានក្នុងជីវិត ក្នុងនាមព្រះយេស៊ូវ! អាម៉ែន

ការសិក្សារបន្ថែម
២ កូរិនថូស ៣:៥

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ខគម្ពីររបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ១ រពាក្យត្រ ១-២



លូកា ៥:១៦ (ពគប)
តែទ្រង់ថយចេញទៅឯទីស្ងាត់ ដើម្បីអធិស្ឋាន
វិញ។

ខ្ញុំចូលចិត្តរបៀបដែលព្រះគម្ពីរអាចអនុវត្តបាន
ដូច្នោះអ្នកអាចធ្វើតាម គោលការណ៍បានយ៉ាង
ងាយស្រួល។ ព្រះគម្ពីរចែងថា ព្រះអម្ចាស់យេ
ស៊ូវគ្រីស្ទៗទ្រង់ថយចេញ ដោយអង្គទ្រង់ដើម្បី
អធិស្ឋាន។ និយាយឱ្យសាមញ្ញ ទ្រង់មានពេលខ្លះ
ដែលទ្រង់បាន ទុកអ្វីៗទាំងអស់ចោល ដើម្បី
ប្រកបជាមួយព្រះ។ គ្រីស្ឋានជាច្រើនអធិស្ឋាន
តែនៅពេលដែលពួកគេមានអារម្មណ៍ចូលចិត្ត
វា ឬនៅពេលដែលងាយស្រួលសម្រាប់ពួកគេ
អធិស្ឋាន។ សូមចាំថា យើងជាទាហានគ្រីស្ឋាន
ហើយទាហានមានវិន័យ។ នៅក្នុងជួរកងទ័ព អ្នក
មិនធ្វើអ្វីនៅពេល ឬដោយសារតែអ្នកមាន
អារម្មណ៍ចូលចិត្តវាទេ។ អ្នកធ្វើអ្វីដោយសារតែ
អ្នក ត្រូវធ្វើវា។ អ្នកនៅជាប់នឹងកាលវិភាគ; ការ
ដោះស្រាយមិនត្រូវបានអត់ឱនទេ។

យើងនិយាយថា យើងជាអ្នកដើរតាមព្រះគ្រីស្ទ។
ដូច្នោះ យើងចម្លងជីវិតការអធិស្ឋានរបស់ទ្រង់ផងដែរ។ គម្ពីរម៉ាកស ១:៣៥ ចែងថា៖
«កាលនោះឯងតម្រូវឱ្យស្រាវជ្រាវនៅឡើយ នោះទ្រង់តែនិឡើងយាងចេញទៅឯទីស្ងាត់
ហើយអធិស្ឋាននៅទីនោះ»។ កំណត់ពេលវេលាជាលំដាប់ខ្លួននៃការអធិស្ឋាន ជាផ្នែកនៃទម្លាប់
ប្រចាំថ្ងៃរបស់អ្នក។ នៅពេលដែលយើងរៀបចំការអធិស្ឋាន រួមគ្នា ជាពួកជំនុំ ពេលវេលា
ទាំងនោះក៏សំខាន់ផងដែរ — កុំឱ្យខកខាននឹងការអធិស្ឋាន។

ចូរអធិស្ឋាន!

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ខ្ញុំថ្លែងទំនាយពីជីវិតអធិស្ឋាន ដ៏ជ្រាលជ្រៅសម្រាប់ខ្លួនខ្ញុំ និងអ្នកដែលនៅជុំវិញខ្ញុំ។
តាមរយៈពាក្យអធិស្ឋានរបស់យើង យើងនឹងមានឥទ្ធិពលលើការផ្លាស់ប្តូរក្នុងពិភពលោក
របស់យើង ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ! អាម៉ែន

ការសិក្សាបន្ថែម
លូកា ១៨:១

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ឧតម្ពីររបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ទំនុកតម្កើង ៤៣-៤៥, ៤៩, ៨៤-៨៥, ៨៧



កូលីស ៣:១៧ (ពតប)
ហើយក្នុងគ្រប់ទាំងអស់ ទោះបីការអ្វីដែល
អ្នករាល់គ្នានឹងធ្វើ ដោយពាក្យស្រី ឬក៏វិញ
ក៏ដោយ ចូរធ្វើទាំងអស់ ដោយព្រះនាមនៃ
ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ ទាំងអរព្រះគុណដល់ព្រះដ៏ជា
ព្រះវរបិតា ដោយសារទ្រង់ផង។

មនុស្សជាច្រើនអធិស្ឋាន ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ;
ប៉ុន្តែសម្រាប់អ្នកខ្លះ វាគ្រាន់តែជាការសង្កេតខាង
សាសនា ឬជាពាក្យសម្ងាត់ ប៉ុណ្ណោះ។ អ្នកខ្លះមិន
ជឿនូវអ្វី ដែលពួកគេកំពុងនិយាយនោះទេ ប៉ុន្តែ
ពួកគេអធិស្ឋានក្នុង ព្រះនាមទ្រង់ យ៉ាងណាក៏ដោយ
ហើយយើងសង្ឃឹមថាបានល្អបំផុត។ បងប្អូន
ប្រសស្រី ប្រសិនបើអ្នកយល់ច្បាស់ថា ព្រះនាម
នោះមានឥទ្ធិពលប៉ុណ្ណា វាមានឥទ្ធិពលខ្លាំងណាស់
ដែលពេលគេហោមក មនុស្សគ្រប់គ្នាចេះចូល
នឹងវានៅស្ថានសួគ៌ ក្នុងផែនដី និងក្រោមផែនដី។
គ្មានអ្វីនិងគ្មាននរណាម្នាក់ អាចទប់ទល់នឹងអំណាច
នៃព្រះនាមនោះទេ ហើយព្រះបានប្រទានព្រះនាម
នៃព្រះយេស៊ូវដោយ ព្រះហឫទ័យមេត្តាករុណា
ដល់យើងដើម្បីរស់នៅតាមនោះ។ វាពិតជា

ព្រះគុណដ៏អស្ចារ្យមែន!

នៅពេលអ្នកត្រូវបានប្រាប់ឱ្យធ្វើអ្វីគ្រប់យ៉ាងនៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវ អ្នកកំពុងត្រូវបាន
រំលឹកថាអ្នកមានអារក្សដែលខាំ បំផ្លាញដោយជម្ងឺ និងនាមដែលផ្តល់ជីវិត! គ្មានអ្វីអាចចូល
ប្រព័ន្ធរបស់អ្នក ឬនៅបានដោយសារតែនាមនេះទេ។ អ្នកត្រូវបានផ្តល់សិទ្ធិអំណាចយ៉ាងច្រើន
ដែលអាចធ្វើឱ្យអ្នកគ្រប់គ្រង មិនត្រឹមតែក្នុងជីវិតរបស់អ្នកប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែដើម្បីមានឥទ្ធិពល
និងត្រួតត្រាប្រជាជាតិទានជាមួយនិង ដំណឹងល្អ នៃព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទរបស់យើង!

ដូច្នោះ អ្វីក៏ដោយដែលអ្នកធ្វើនៅថ្ងៃនេះ ចូរធ្វើទាំងអស់នៅក្នុងព្រះនាម នៃព្រះអម្ចាស់
យេស៊ូវ ដ៏មានព្រះគ្រប់ព្រះចេស្ដា! ហាលេលូយ៉ា!

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

រាល់ការស្នើសុំដែលខ្ញុំធ្វើនៅថ្ងៃនេះ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ នឹងត្រូវបានអនុញ្ញាត។ ខ្ញុំនឹង
ទទួលបានជោគជ័យ ដូចម្នាក់ ខ្ញុំនិយាយ។ សូមថ្វាយសិរីល្អដល់ព្រះអម្ចាស់។ ហាលេលូយ៉ា!

ការសិក្សាបន្ថែម
គឺលើ ២:៩-១១

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣០៥ថ្ងៃ។
ឧតម្ពីររបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ១ បុក្យត្រ ៣-៥



ទំនុកតម្កើង ១:៣ (ពតុប)

អ្នកនោះនឹងដូចជាដើមឈើ ដែលដុះនៅក្បែរផ្លូវទឹក ដែលបង្កើតផលតាមរដូវកាល ហើយស្លឹកក៏មិនចេះស្រួលពោនឡើយ ឯការអ្វីដែលអ្នកនោះធ្វើនោះនឹងចម្រើនឡើងទាំងអស់។

ថ្ងៃនេះជាថ្ងៃបញ្ចប់នៃសប្តាហ៍ ការងារមួយទៀតក្នុងឆ្នាំទឹកដោះ និងទឹកឃ្មី។ ខណៈពេលដែលអ្នកខ្លះរំភើប និងអរព្រះគុណ ព្រះអម្ចាស់សម្រាប់សប្តាហ៍ដែលប្រកបដោយផលិតភាព អ្នកខ្លះកំពុងសម្លឹងមើលទៅក្រោយ ដោយចិត្តដ៏ព្រៃពេញ ដោយការ សោកស្តាយនៃសប្តាហ៍ដែលខ្វះខាត។ ព្រះបាននាំអ្នកចូលទៅក្នុងជីវិតដ៏បរិបូរណ៍។ ជីវិតប្រកបដោយផ្លែផ្កា អំណាច និង ផលិតភាព។ សូមចាំថា ទ្រង់មានព្រះជន្មរស់ និងសេចក្តីល្អ ទ្រង់គង់នៅខាងក្នុងអ្នក។ គ្មានផ្លូវដែលទ្រង់ពេញចិត្តនឹងការ រស់នៅ ហើយជួបប្រទះនឹងការដួលរលំបន្ទាប់ពីការដួលរលំភ្លាមៗ នៅក្បែរអ្នកទេទេ! ទ្រង់ចង់បានតែអ្វីដែលល្អបំផុត សម្រាប់អ្នក។

ខខាងលើនិយាយថា អ្នកនឹងបង្កើតផលជានិច្ចនោះមានន័យថាជាលទ្ធផល។ អ្នកមិនចាប់ផ្តើមអាជីវកម្មទេ ហើយវាក៏បរាជ័យដែរ។ អាជីវកម្មនោះគ្មានជម្រើសក្រៅពីបង្កើតផលផ្តុំទេ។ វានិយាយថា អ្វីដែលអ្នកធ្វើនឹងរីកចម្រើន! ចូរចេញទៅនៅថ្ងៃនេះ ដោយដឹងថាអ្នកអាចធ្វើអ្វីបាន; អ្នកអាចជាអ្វីៗទាំងអស់; អ្នកអាចទទួលបានអ្វីៗទាំងអស់; អ្នកអាចទៅគ្រប់ទីកន្លែង; អ្នកអាច ក្លាយជាអ្វីៗដែលអ្នកចង់ក្លាយទៅជា។

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ខ្ញុំផ្អែងបញ្ជាក់និងប្រកាសថា ជីវិតរបស់ខ្ញុំនឹងជាជីវិតនៃលទ្ធផល។ ការអ្វីដែលខ្ញុំធ្វើ មិនត្រូវបរាជ័យឡើយ ប៉ុន្តែបានសេចក្តីចម្រើនឡើង ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ! អាម៉ែន

ការសិក្សាបន្ថែម
ទំនុកតម្កើង ៧២:១២-១៥

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ឧតម្ពីររបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ទំនុកតម្កើង ៧៣, ៧៧-៧៨



កូលុំស ២:៩-១០ (ពតប)
៩ ដ្បិតមានគ្រប់ទាំង សេចក្តីពោរពេញរបស់
ព្រះ សណ្តិតនៅក្នុងទ្រង់ទាំងមានរូបអង្គផង ១០
ហើយអ្នករាល់គ្នាក៏ពេញលេញក្នុងទ្រង់ ដែល
ទ្រង់ជាសិរសាលេអស់ទាំងពួកគ្រប់គ្រង និង
អំណាចទាំងប៉ុន្មាន។

អ្នកណាម្នាក់អានរឿងនេះនៅថ្ងៃនេះ កំពុងមាន
អារម្មណ៍ថា «មិនពោរពេញ»។ អ្នកប្រហែលជា
មានអារម្មណ៍បែបនេះ ព្រោះអ្នកមិនទាន់រក
ឃើញបុរស ឬស្ត្រីដែលល្អបំផុតដើម្បីរៀបការ។
ប្រហែលជាវា ជាការអារក្សក្នុងស្ម័គ្រ ដែលអ្នក
មិនបានរកឃើញ ឬវាជាករណីនៃធនាគាររបស់អ្នក
ដែលនាំមកនូវអារម្មណ៍នៃ «ភាពមិនពោរពេញ»
ទាំងនេះ។

នេះជាព្រឹត្តិបត្រព័ត៌មាន៖ ពេលព្រះទ័តមើលអ្នក
ទ្រង់ទតឃើញភាពពោរពេញ។ ទ្រង់បានប្រាប់អ្នក
នៅក្នុងខាងលើថា អ្នកបានពោរពេញនៅក្នុង
ទ្រង់! អ្វីៗគ្រប់យ៉ាងដែលអ្នកត្រូវការនៅក្នុងជីវិត
របស់អ្នក គឺសុទ្ធតែមាននៅក្នុងទ្រង់។ អាជីវកម្មគឺ

នៅក្នុងទ្រង់ សេចក្តីសុខសាន្តដែលអ្នកមានគឺនៅក្នុងទ្រង់ - មិនមានអ្វីៗល្អដែលអ្នកប្រាថ្នា
ដែលអ្នកនឹងមិនស្វែងរកនៅក្នុង ទ្រង់ទេ!

ប្រសិនបើអ្នកគិតថា «ប្រសិនបើប្រសប់ខ្ញុំអាចជួយខ្ញុំបាន។ ប្រសិនបើរដ្ឋាភិបាលអាច
ផ្តល់ខ្ញុំខ្ញុំបាន ឬផ្តល់ខ្ញុំខ្ញុំនូវរឿងនោះ ខ្ញុំនឹងអាចធ្វើវាបានក្នុងជីវិត» អ្នកកំពុងប្តឹងបញ្ជាក់
ពីភាពមិនពោរពេញ ហើយនោះជាការខុស។ អ្នកមានសមត្ថភាពនៅក្នុង សមត្ថភាពរបស់
ព្រះគ្រីស្ទ។ ក្លាយជាជនលិចដោយបញ្ញាចិត្តនេះ។ ប្រាប់ខ្លួនឯងថាគ្មានអ្វីខ្លះខាតក្នុងជីវិតខ្ញុំ
ទេ។ ខ្ញុំពោរពេញ ហើយ!

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ខ្ញុំពោរពេញនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ។ អ្វីៗគ្រប់យ៉ាងដែលខ្ញុំត្រូវការគឺស្ថិតនៅខាងក្នុងខ្ញុំ។
សេចក្តីសុខសាន្តគឺជារបស់ខ្ញុំ សេចក្តីអំណរ គឺជារបស់ខ្ញុំ សុខភាពមកពីព្រះគឺជារបស់ខ្ញុំ
ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ! អាម៉ែន

ការសិក្សាបន្ថែម
២ ពេត្រុស ១:៣

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ខគម្ពីររបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ១ រពាក្យត្រ ៦



១ យ៉ូហាន ១:៧ (ពតប)

តែបើយើងរាល់គ្នាដើរក្នុងពន្លឺវិញ ដូចជាទ្រង់ក៏គង់ក្នុងពន្លឺដែរ នោះយើងមានសេចក្តីប្រកបនឹងគ្នាទៅវិញទៅមក ហើយព្រះលោហិតនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ជាព្រះរាជបូត្រានៃទ្រង់ ក៏សម្រាប់យើងរាល់គ្នា ព្រោះគ្រប់អំពើបាបទាំងអស់។

មានគ្រីស្ទានមួយចំនួន ដែលស្ម័គ្រជំនាញក្នុងការរៀបរាប់ពីអំពើបាប។ ក្នុងនាមជាអ្នកដែលមាននាមត្រកូលជាមួយព្រះគ្រីស្ទ អ្នកមិនគួរមើលពីអំពើបាបរបស់អ្នកឡើយ។ បើធ្វើបែបនេះ អ្នកដឹងខ្លួនមិនចង់ប្រព្រឹត្តអំពើបាប រហូតដល់អ្នកធ្លាក់ចូលក្នុងអំពើបាប។ ខគម្ពីរនិយាយថា ប្រសិនបើយើងដើរក្នុងពន្លឺ (ព្រះបន្ទូល) ដូចជាទ្រង់នៅក្នុងពន្លឺ នោះព្រះលោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូវ នឹងសម្រាប់យើងដោយស្វ័យប្រវត្តិពីអំពើបាបទាំងអស់។ ជាឧទាហរណ៍ ប្រសិនបើអ្នកធ្វើអ្វីមួយខុស អ្នកគ្រាន់តែនិយាយថា «ព្រះអម្ចាស់ ខ្ញុំសូមអភ័យទោសចំពោះអ្វីដែលខ្ញុំបានធ្វើ។ ខ្ញុំទទួលយកការអភ័យទោសក្នុងព្រះនាមរបស់ព្រះយេស៊ូវ» ហើយនោះហើយជាវា។

ព្រះមិនដែលប្រាប់អ្នកឲ្យទូលសូមការអភ័យទោសពីទ្រង់ឡើយ។ នៅពេលដែលអ្នកបានសង្រ្គោះ អ្នកបានទទួល សេចក្តីសង្រ្គោះ។ អ្នកមិនបានសុំវាទេ វាជារឿងដូចគ្នាជាមួយនឹងការអភ័យទោស; អ្នកទទួលបានការអភ័យទោស; អ្នកមិនសុំវាទេ ព្រោះព្រះលោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ត្រូវបានបង្ហូរសម្រាប់ការផ្តើររាល់បាបរបស់អ្នក។ គ្រីស្ទានខ្លះតែងតែសុំការ អភ័យទោសពីព្រះ ហើយដោយសារតែពួកគេកំពុងសុំអ្វីមួយដែលត្រូវបានផ្តល់ឱ្យពួកគេ ពួកគេមិនអនុវត្តសេចក្តីជំនឿ ក្នុងជីវិតរបស់ពួកគេ។ អ្នកនឹងទទួលបានការអភ័យទោសជាទង្វើនៃសេចក្តីជំនឿរបស់អ្នក។ អ្នកត្រូវបានលាងសម្អាតអំពើបាបរបស់អ្នក។ អ្នកមានសិរីភាព!

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ខ្ញុំដឹងសេចក្តីដោយឥតដឹងពីអំពើបាប។ ខ្ញុំជាសេចក្តីសុចរិតរបស់ព្រះអម្ចាស់ក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ។ ដូច្នេះ ខ្ញុំមានសេចក្តីសុចរិតតាំងពីថ្ងៃនេះទៅ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ អាម៉ែន

ការសិក្សារបន្ថែម
រ៉ូម ៨:១

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ ថ្ងៃ។
ខគម្ពីររបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ទំនុកតម្កើង ៨១, ៨៨, ៩២-៩៣



យ៉ូហាន ៣:១៦ (ពគប)
ដ្បិតព្រះទ្រង់ស្រឡាញ់មនុស្សលោក ដល់ម៉្លេះបាន
ជាទ្រង់ប្រទានព្រះរាជបុត្រាទ្រង់តែ១ ដើម្បីឲ្យ
អ្នកណាដែលជឿដល់ព្រះរាជបុត្រានោះ មិនត្រូវ
វិនាសឡើយ គឺឲ្យមានជីវិតអស់កល្បជានិច្ចវិញ។

នៅក្នុងខនេះគឺជាការ ដ៏ស្រស់ស្អាតបំផុតមួយចំនួន
ដែលបានដាក់បញ្ចូលគ្នាក្នុងបទគម្ពីរ! ព្រះវរបិតា
ស្នើរបស់យើង គឺជាសេចក្តីស្រឡាញ់។ ខ្ញុំប្រាប់អ្នក
យ៉ាងនេះថា អ្នកមិនស្រឡាញ់ខ្លួនឯងឲ្យបានច្រើន
ដូចពាក្យ «សេចក្តីស្រឡាញ់» ស្រឡាញ់អ្នក! ថ្ងៃនេះ
អ្នកណាម្នាក់ត្រូវស្តាប់ជាការពិតនេះ។ ព្រះអម្ចាស់
ស្រឡាញ់អ្នកខ្លាំងណាស់ ដែលទ្រង់មានមហិច្ឆតា
សម្រាប់ ភាពជោគជ័យរបស់អ្នក ជាងអ្វីៗដែលអ្នក
អាចធ្វើបានសម្រាប់ខ្លួនអ្នក។ នេះជាសេចក្តីស្រឡាញ់
ដែលអ្នកមិនអាចយល់បានទាំងស្រុង។ ទ្រង់មានព្រហ
មូល និងព្រះម្ចាស់ពោះស្រព្វលាស សេចក្តីសុខសាន
និងសេចក្តីរំណល់របស់អ្នក ជាងអ្នកអាចធ្វើបាន
សម្រាប់ខ្លួនអ្នកផ្ទាល់។ ទ្រង់ជ្រាបរាល់អ្វីៗដែលល្អ
ដែលអ្នកចង់បានសម្រាប់ខ្លួនអ្នក ហើយទ្រង់ប្រាថ្នា
ចង់បានវាកាន់តែច្រើនសម្រាប់អ្នក។

បញ្ហានេះគឺមនុស្សជាច្រើនធ្លាប់មានបទពិសោធន៍មិនល្អ ជាមួយសេចក្តីស្រឡាញ់របស់
មនុស្ស។ ពួកគេត្រូវបានបោះបង់ចោល ដោយការខិតខំ និងក្បត់ដោយអ្នកដែលធ្លាប់
«ស្រឡាញ់» ពួកគេ។ ឥឡូវនេះរូបភាពនៃសេចក្តីស្រឡាញ់ត្រូវបានធ្វើឱ្យខូច នៅក្នុងចិត្ត
របស់ពួកគេ។ វាមិនដូច្នោះទេដោយសេចក្តីស្រឡាញ់របស់ព្រះ។ នេះជាសេចក្តីស្រឡាញ់ក្នុង
ទម្រង់បរិសុទ្ធបំផុតរបស់ខ្លួន។ ទ្រង់គឺជាសេចក្តីស្រឡាញ់នោះឯង! ចូរជ្រុំមុជទៅក្នុងព្រះហស្ត
ដឹកនាំរបស់ទ្រង់ ហើយអនុញ្ញាតឱ្យទ្រង់ដឹកនាំអ្នក។ សូមដាក់តាមបំណងព្រះហស្តទ្រង់ដ៏
ខ្ពង់ខ្ពស់ ដ៏បួនាន និងព្រះរាជបុត្រា ដ្បិតទ្រង់ប្រាថ្នាតែអ្វីៗដែលល្អបំផុតសម្រាប់អ្នក។ ចូរ
បម្រើទ្រង់អោយអស់ពីចិត្ត។ ចូរជឿលើទ្រង់ជាមួយនិងជីវិតរបស់អ្នក។ នៅពេលដែលវា
ក្លាយជាបញ្ហាចិត្តរបស់អ្នក ប្រយុទ្ធនឹងទាំងអស់របស់អ្នកនោះវានឹងត្រូវបញ្ចប់។

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

សូមអរព្រះគុណព្រះវរបិតាជាទីគោរព! ខ្ញុំចុះចាញ់ និងចុះចូលក្នុងសេចក្តីស្រឡាញ់របស់
ទ្រង់នៅថ្ងៃនេះ! ជាលទ្ធផល ទឹកដោះ និងទឹកឃ្មុំហៀរចេញ។

ការសិក្សាបន្ថែម
យ៉ូហាន ១៦:២៧

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ខត្តិយរបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ១ រហូតដល់ ៧-១០



យ៉ូហាន ១៦:៣៣ (ពគប)
ខ្ញុំប្រាប់សេចក្តីទាំងនេះ ដើម្បីឲ្យអ្នករាល់គ្នា បាន
សែចក្តីសុខសាន្ត ដោយសារខ្ញុំ នៅលោកីយ៍នេះ
នោះអ្នករាល់គ្នាមានសេចក្តីវេទនាមែន ប៉ុន្តែ ត្រូវ
សង្ឃឹមឡើង ដ្បិតខ្ញុំបានឈ្នះលោកីយ៍ហើយ។

វាជាការសម្រាលទុក្ខយ៉ាងណា ដែលបានអាន
ព្រះបន្ទូលបែបនេះ ពីព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវរបស់
យើង! នៅក្នុងពិភពលោកដែល ពុករលួយ និង
ពោរពេញដោយជំងឺ ការលំបាកផ្នែកសេដ្ឋកិច្ច
គ្រោះមហន្តរាយ សង្គ្រាម និងភាពអវិជ្ជមាន
នៅគ្រប់ទីកន្លែង ត្រង់នេះ នៅក្នុងខនេះ យើង
មានជំងឺរត់គេចខ្លួន! ពាក្យនេះត្រូវបានមានបន្ទូល
ដោយព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវផ្ទាល់ ហើយទ្រង់រីង
ដែរ នៅពេលនៃការសរសេរនេះកំពុងរស់នៅ
ក្នុងពិភពលោកដែលងងឹត។ ប៉ុន្តែ ទ្រង់ត្រូវបាន
ផ្តាំចម្រើនពីបញ្ហា និងឥទ្ធិពល ពុករលួយនៃ
សម័យរបស់ទ្រង់ ដោយសារទ្រង់មានផ្តិតគំនិតនៃ
អ្នកឈ្នះ! ទ្រង់ធ្វើនេះដើម្បីបង្ហាញយើងពីរបៀប
ធ្វើឆ្នាំ ២០២៤ សូមសរសើរព្រះអម្ចាស់!

មុនពេលអ្នកចេញពីផ្ទះ សូមក្រឡេកមើលកញ្ចក់ថ្ងៃនេះ ហើយប្រាប់ខ្លួនឯងថា «ខ្ញុំជា
អ្នកឈ្នះ!» លើលោកនេះ គ្មានអ្វីអាច ជំរុញអ្នកបានទេ។ សូមចាំ ១ យ៉ូហាន ៤:៤ ចែងថា
« ពួកកូនតូចៗ អើយ អ្នករាល់គ្នាមកពីព្រះ ហើយក៏ឈ្នះវិញ្ញាណទាំងនោះដែរ ពីព្រោះ
ព្រះដែលគង់ក្នុងអ្នករាល់គ្នា នោះទ្រង់ធំជាងអានោះ ដែលនៅក្នុងលោកីយ៍ជង»។ អ្នក
បានយកឈ្នះពីកន្ត្រៃហើយ - អតិតកាល! អ្នកនឹងមិនយកឈ្នះនៅពេលក្រោយទេ។
វារួចរាល់ហើយ! អ្នកមានមួយដ៏អស្ចារ្យបំផុតរស់នៅក្នុងអ្នក; ដូច្នេះ អ្នកមិនមែនជា
ជនរងគ្រោះទេ អ្នកគឺជាអ្នកឈ្នះ!

ចូរធ្វើសកម្មភាពហើយរស់នៅដូចជាអ្នកឈ្នះ!

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

លើលោកនេះគ្មានបញ្ហាអ្វីមកប៉ះពាល់ដល់ខ្ញុំទេ។ ខ្ញុំមានព្រះដ៏អស្ចារ្យជាងរស់នៅក្នុងខ្ញុំ
ហើយជ័យជម្នះរបស់ខ្ញុំត្រូវបានកំណត់រួចហើយ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ! អាម៉ែន

ការសិក្សាបន្ថែម
១ យ៉ូហាន ៥:៤-៥

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ខកម្ពីររបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ទំនុកតម្កើង ១០២-១០៤

OUR MINISTRY IS THE BIGGEST STAKEHOLDER IN THE PROPHETIC

Prophet Uebert Angel is the Founder of Spirit Embassy The GoodNews Church and is regarded as the godfather of the modern-day prophetic movement. He is a leading global voice and pioneer of cutting-edge prophetic demonstrations, thus being the biggest stakeholder in the prophetic, as God has called him to lead the prophetic movement in this last dispensation.

Spirit Embassy The GoodNews Church is also synonymous with deep revelations, miracles, signs, and wonders as well as unique manifestations of the power of the Holy Spirit. As the prophet to Christianity, Prophet Angel has also raised powerful men and women of God all around the world, who are making an impact in changing lives every day.





២ រពាក្យគ្រូ ២៩:៦-១១ (ពគប)

ដ្បិតបិតាទាំងឡាយ របស់យើងរាល់គ្នាបាន រំលង ដោយប្រព្រឹត្តអំពើដ៏លាមកអាក្រក់ នៅ ព្រះនេត្រព្រះយេហូវ៉ា ជាព្រះនៃយើង ព្រមទាំង បោះបង់ចោលទ្រង់ ហើយងាកមុខចេញពី ទីលំនៅនៃព្រះយេហូវ៉ា បែរខ្នងទៅឲ្យវិញ..... ដូច្នេះ ឱកុនទាំងឡាយអើយ កុំឲ្យធ្វេសប្រហែស ឡើយ ដ្បិតព្រះយេហូវ៉ាបានរើសអ្នករាល់គ្នា ឲ្យ ឈរធ្វើការងារនៅចំពោះទ្រង់ ហើយឲ្យបាន ទទួលភ្នាក់ងារ ជាអ្នកដុតកំញ្ជានរបស់ទ្រង់។

អត្ថប្រយោជន៍តែមួយគត់ របស់អារក្សគឺអាយ របស់វា! គាត់បានឃើញការកើនឡើង និង ធ្លាក់ចុះនៃមនុស្សជាច្រើន ហើយមាន ចំណេះដឹង ជាច្រើនទាក់ទង និងមែកធាងគ្រួសាររបស់ អ្នក។ វាអាចហាក់ដូចជាគ្មាននរណាម្នាក់ធ្លាប់ រៀបការនៅក្នុងគ្រួសារ របស់អ្នក ឬអាជីវកម្ម របស់មនុស្សគ្រប់គ្នាហាក់ដូចជាបរាជ័យ។ នេះ ក៏ព្រោះតែប្រពន្ធ របស់ពិភពលោកត្រូវបានគេ រៀបចំធ្វើឱ្យអ្នកប្រព្រឹត្តកំហុសរបស់ជំនួសអ្នក ឡើងវិញ! ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ យោងទៅតាម

ខគម្ពីរថ្ងៃនេះ អ្នកត្រូវបានជ្រើសរើស ដើម្បីបំបែកគំរូបែបនេះ! អ្នកអាចជ្រើសរើស រស់នៅតាមព្រះហឫទ័យដ៏ល្អឥតខ្ចោះរបស់ព្រះ ដែលជាជីវិតនៃទឹកដោះ និងទឹកប្តូរ!

ព្រះបានផ្តល់ឱកាសដល់មនុស្សគ្រប់រូប ដើម្បីចូលរួមជាមួយមែកធាងគ្រួសាររបស់ទ្រង់! អ្នកមានជម្រើសក្នុងការចូលទៅក្នុងខ្សែលោហិតរបស់ទ្រង់ ដែលជាខ្សែលោហិតដែល អារក្សមិនមាន។ ពេលដែលអ្នកដើរក្នុងថ្ងៃរបស់អ្នក ចរដើរក្នុងចិត្តបន្តបន្ទាប់ គ្នាថា កំហុស របស់អ្នកដែលមកពីមុននឹងបញ្ចប់ជាមួយអ្នក ហើយមិនដែលកើតឡើងម្តងទៀតឡើយ!

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ខ្ញុំជាអ្នកបំបែកគំរូ! ខ្ញុំជាកម្មសិទ្ធិរបស់ព្រះនៅស្ថានសួគ៌។ អារក្សមិនបានចាប់ខ្ញុំ ឬជីវិត គ្រួសារខ្ញុំជាដាច់ខាត ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវដ៏មានគ្រប់ព្រះចេស្តារូ!

ការសិក្សាបន្ថែម
យ៉ូហាន ១:១២-១៣

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ខគម្ពីររបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ២ សំយូអែល ៥, ១ រពាក្យគ្រូ ១១-១២



រ៉ូម ១០:១៧ (ពតប)

ដូច្នេះ សេចក្តីជំនឿកើតឡើងដោយពូ ហើយដែលពួនោះ គឺដោយសារព្រះបន្ទូលនៃព្រះ។

វាមានតែនៅក្នុងគ្រីស្ទានប៉ុណ្ណោះ ដែលសេចក្តីជំនឿត្រូវបានចាក់បូស ទាំងស្រុងនៅក្នុងចំណេះដឹង និងប្រាជ្ញា។ នេះគឺដោយសារតែក្នុងនាមជាគ្រីស្ទានម្នាក់ សេចក្តីជំនឿត្រូវបានព្យាករ លើចំណេះដឹងដែលអ្នកទទួលបានពីព្រះបន្ទូលនៃព្រះ! ខណៈពេល ដែលពិភពលោកបន្តផ្សំផ្សាយពាក្យ និងឃ្លាដូចជា «ការលោតឆ្ពោះនៃសេចក្តីជំនឿ» ឬ «ជំនឿខ្លាំង» ទាំងនេះគឺជា សេចក្តីថ្លែងការណ៍ដែលអ្នកមិនអាចអនុញ្ញាត ឱ្យខូចអ្នកនិយាយ ក្នុងនាមជាគ្រីស្ទាន! សេចក្តីជំនឿរបស់អ្នក លើព្រះគ្រូរតែ ផ្អែកទាំងស្រុងលើព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ ដូចដែលបាននិយាយ នៅក្នុងខាងលើ សេចក្តីជំនឿកើតឡើងដោយពូ ហើយដែលពួនោះ គឺដោយសារព្រះបន្ទូលនៃព្រះ ដែលអ្នកបានប្រមូលផ្តុំ។

តើអ្នកធ្លាប់កត់សម្គាល់ ពីរបៀបដែលមនុស្សសព្វថ្ងៃនេះ ទទួលយកជំនួយពីវេជ្ជបណ្ឌិត គិលានុបដ្ឋាយិកា ឬនរណាម្នាក់ ដែល ធ្វើការក្នុងវិស័យសុខាភិបាល ទោះបីជាមិនដែលផ្ទៀងផ្ទាត់អត្តសញ្ញាណរបស់ពួកគេក៏ដោយ? នេះគឺដោយសារតែ ពិភពលោក បានលើកទឹកចិត្តពួកគេឱ្យជឿទុកចិត្តលើវេជ្ជបណ្ឌិត ជាមួយនឹងឃ្លាដូចជា «គ្រូពេទ្យលះបង់ជីវិតដើម្បីសង្គ្រោះអ្នក» បានក្លាយ ជាការពេញនិយមក្នុងចំណោមមនុស្សជាច្រើន។ ពាក្យទាំងនេះបង្កើតសេចក្តីជំនឿលើអ្នក ដើម្បីជឿថាការព្យាបាល របស់អ្នក ស្ថិតនៅក្នុងមន្ទីរពេទ្យ។ ចូរស្រមៃថា នរណាម្នាក់អាចដាក់ជីវិតរបស់ពួកគេ នៅក្នុងកណ្តាប់ដៃរបស់មនុស្ស ចម្លែកបាន យ៉ាងងាយស្រួល ដោយសារតែចំណេះដឹងដែលពួកគេបានប្រមូលផ្តុំពីពួកគេ។ ក្នុងនាមជាគ្រីស្ទានម្នាក់ សូមរៀនពីការរីកចម្រើនក្នុងព្រះបន្ទូលដូច្នេះអ្នកអាចមានសេចក្តីជំនឿថា អ្វីៗដែលអ្នកប្រាថ្នាគឺស្ថិតនៅក្នុងព្រះ!

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ខ្ញុំជាមនុស្សឆ្លាតវៃ! សេចក្តីជំនឿរបស់ខ្ញុំបានចាក់បូស នៅក្នុងចំណេះដឹងរបស់ខ្ញុំអំពីព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ! អាម៉េន

ការសិក្សាបន្ថែម
ហេព្រើរ ១១:១

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ឧត្តមរបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ទំនុកតម្កើង ១៣៣



កូណីស ៣:១៦ (ពគប)
ចូរឱ្យព្រះបន្ទូលនៃព្រះគ្រីស្ទ បានសណិតនៅក្នុង
អ្នករាល់គ្នាជាបរិបូរ ដោយប្រាជ្ញាគ្រប់យ៉ាង ទាំង
បង្រៀន ហើយទូន្មានគ្នា ដោយនូវទំនុកដកើង
ទំនុកបរិសុទ្ធ និងចម្រៀងខាងធម៌ព្រះ ទាំងច្រៀង
ក្នុងចិត្តថ្វាយព្រះ ដោយព្រះគុណ។

នៅក្នុងដំណើររឿងព្រះគម្ពីរទាក់ទង និងទឹកជំនន់
ដ៏ល្អិតល្អន់ ព្រះអម្ចាស់បានបញ្ជាណូអេឡិ
សាងសង់ទូកធំមួយ ដើម្បីទប់ទល់នឹងព្យុះភ្លៀង
នៅទូទាំងផែនដីដែលនឹងមកដល់ ។ ទោះជាគ្រោះ
ទឹកជំនន់ដែលបានលិចទីក្រុងទាំងមូល ហើយ
ឆក់យកជីវិតមនុស្សរាប់ម៉ឺនអស់ក៏ដោយ ក៏ទូក
របស់ណូអេបានស្ងៀមស្ងាត់នៅទីកន្លែងសុវត្ថិភាព។ ទោះជា
មធ្យោបាយដែលព្រះបាន ប្រើដើម្បីសង្គ្រោះអ្នក
ដែលនៅសម្រាប់ទ្រង់។ យើងមានអ្វីល្អជាងទូកធំ!

នៅពេលដែលព្យុះអតិផរណា គ្រោះមហន្តរាយ
និងអំពើហិង្សាកើនឡើង ក្នុងថ្ងៃចុងក្រោយ
នេះ វាចាំបាច់ណាស់ ដែលអ្នក ទប់ទល់នឹងការ
ថប់បារម្ភ និងការភ័យខ្លាច។ ដើម្បីទទួលបាន

ជ័យជំនះលើព្យុះ យើងមានព្រះបន្ទូល ហាលើលយ៉ា! វាចាំបាច់ ណាស់ក្នុងការបណ្តុះ
អារម្មណ៍ទឹកដីជ្រៅ នៃព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះនៅក្នុងវិញ្ញាណរបស់អ្នក។ ការជំរុញទំនាក់ទំនង
ដ៏សម្បូរបែប ជាមួយព្រះបន្ទូលធានានូវភាពជោគជ័យដ៏ល្អរបស់អ្នក ដោយមិនគិតពី
មហន្តរាយសកលលើកឡើយ។ កុំលិចលង់ដោយ បញ្ហាប្រចាំថ្ងៃ។ គ្រាន់តែប្រើប្រាស់
ព្រះបន្ទូល នោះអ្នកនឹងអណ្តែតពីលើវាទាំងអស់!

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ខ្ញុំសូមប្រកាសថា ព្រះបន្ទូលនៃព្រះគ្រីស្ទគង់នៅក្នុងខ្ញុំ យ៉ាងបរិបូរដោយគ្រប់ប្រាជ្ញា។
ខ្ញុំបានជ្រមុជវិញ្ញាណរបស់ខ្ញុំនៅក្នុងព្រះបន្ទូល ដោយរីកចម្រើនដូចទូករបស់ណូអេ។
កាលៈទេសៈដែលបាននិងកំពុងផ្តាក់ចុះ អាជីវកម្ម អាជីព និងហិរញ្ញវត្ថុ សម្រាប់អ្នកដទៃ និង
ដើរតួជាកាតាលីករសម្រាប់ការផ្សព្វផ្សាយរបស់ខ្ញុំ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ!

ការសិក្សាបន្ថែម
ហេព្រើរ ៤:១២

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ឧត្តមរបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ទំនុកតម្កើង ១០៦-១០៧



១ ពេត្រុស ២:២៤ (ពគប)

ទ្រង់បានផ្អាកអំពើបាបរបស់យើងរាល់គ្នា នៅលើ រូបអង្គទ្រង់ ជាប់លើឈើឆ្កាង ដើម្បីឱ្យយើងបាន រស់ខាងលើសេចក្តីសុចរិត ដោយបានស្តាប់ខាងលើ អំពើបាបហើយ គឺដោយស្នាមជាំរបស់ទ្រង់ ដែល អ្នករាល់គ្នាបានជា។

នៅលើពិភពលោកនេះ អ្នកត្រូវបានបង្រៀន ថា ជំងឺរោគា រោគភាគត្បាត និង ជរាពិការ គឺ គ្មានអ្វីខុសពីធម្មតា នៅក្នុង បទពិសោធន៍ របស់ មនុស្សជាមធ្យមនោះទេ។ ចំណែកឯកាលៈ ទេសៈទាំងនេះ គួរតែមានភាពមិនប្រក្រតីក្នុង ការដើររបស់អ្នក ជាមួយព្រះគ្រីស្ទ! ព្រះគម្ពីរ បង្រៀនយើងថា ពេលដែលអ្នកទទួលយក ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ចូលមកក្នុងជីវិតរបស់អ្នក នោះអ្នកបានច្រានចោលរឿងធម្មតាដំណាលគ្នា! ព្រះគម្ពីរចែងថា អ្វីៗទាំងអស់ដែលទាក់ទងនឹង ជីវិត និងការគោរពព្រះបានត្រូវប្រទានឱ្យអ្នក! ដូច្នេះ ជំងឺរោគា និងជរាពិការ គ្មានកន្លែងនៅក្នុង ជីវិតអ្នកឡើយ ក្នុងនាមជាកូនរបស់ព្រះ!

នៅទូទាំងគម្ពីរសញ្ញាចាស់ យើងឃើញភាពរាំងស្ងួតរបស់មនុស្សត្រូវបានលុបបំបាត់ មនុស្សត្រូវបានប្រោសឱ្យរស់ឡើងវិញ និងការព្យាបាលដោយប្លូទីបារមីជាច្រើនទៀត។ នៅក្នុងគម្ពីរសញ្ញាថ្មី ព្រះវិញ្ញាណដូចគ្នាដែលបានរៀបចំការអស្ចារ្យ ទាំងនោះ កំពុង ដំណើរការនៅក្នុងអ្នក! ព្រះវិញ្ញាណតែមួយដែលបានប្រោសព្រះយេស៊ូវ មានព្រះជន្មរស់ ឡើងវិញ ហើយដក ដង្ហើមនៅ ក្នុងអ្នក! នៅពេលដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានយាងមក គង់ក្នុងអ្នក នោះអ្នកត្រូវបានផ្តល់អំណាច ដើម្បីកម្ចាត់ជំងឺរោគាដោយ ពាក្យសម្តីរបស់ អ្នក។ ព្រះបានធ្វើឱ្យការព្យាបាលមានភាពងាយស្រួល ដូចជាការដកដង្ហើម; ចូរចាប់ផ្តើម និយាយពីការព្យាបាល នៅគ្រប់ផ្នែកនៃជីវិតរបស់អ្នកនៅថ្ងៃនេះ!

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ខ្ញុំបានទទួល ការព្យាបាលរបស់ខ្ញុំនៅថ្ងៃនេះ! ព្រះបានធ្វើឱ្យការព្យាបាលងាយស្រួលដូចជា ការដកដង្ហើម! គ្មានអ្វីអាចធ្វើបាប ឬបំផ្លាញខ្ញុំឡើយ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវដ៏មានគ្រប់ ព្រះចេស្តារូ!

ការសិក្សាបន្ថែម
ម៉ាថាយ ១០:១

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ឧតម្ពីររបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ១ រពាក្យត្រ ១៣-១៦



១ ឃ្លីហាន ២:១៥-១៧ (ពត៌ប)
១៥ កុំឱ្យស្រឡាញ់លោកីយ៍ ឬរបស់អ្វីដែលនៅ
ក្នុងលោកីយ៍នេះឱ្យសោះ បើអ្នកណាស្រឡាញ់
លោកីយ៍ អ្នកនោះគ្មានសេចក្តីស្រឡាញ់របស់
ព្រះវរបិតានៅក្នុងខ្លួនឡើយ ១៦ ដ្បិតអស់ទាំង
សេចក្តី ដែលនៅក្នុងលោកីយ៍នេះ គឺជាសេចក្តី
ប៉ងប្រាថ្នារបស់សាច់ឈាម និងសេចក្តីប៉ងប្រាថ្នា
របស់ភ្នែក ហើយសេចក្តីអំនុកអំនាចរបស់ជីវិត នោះ
មិនកើតមកពីព្រះវរបិតាទេ គឺមកតែពីលោកីយ៍
នេះវិញ ១៧ ឯលោកីយ៍នេះ និងសេចក្តីប៉ងប្រាថ្នា
របស់វា នោះកំពុងកន្លងទៅ តែអ្នកណាដែល
ធ្វើតាមព្រះហឫទ័យព្រះ នោះនឹងនៅជាប់អស់
កល្បជានិច្ចវិញ។

ព្រះគ្រីស្ទកំពុងរស់នៅ ដកដង្ហើម និងដំណើរការ
ដោយផ្ទាល់តាមរយៈអ្នក! ពេលដែលអ្នកទទួល
យក ទ្រង់ចូលមកក្នុងជីវិត របស់អ្នក អ្នកបាន
ទទួលយកធម៌ជាតិ និងវប្បធម៌របស់ព្រះភ្លាមៗ!
ក្នុងនាមជាគ្រីស្ទានម្នាក់ អ្នកត្រូវតែទទួលបានការ
អំប្រព័ន្ធនៃព្រះដោយព្រះចន្ទល្វីរបស់ព្រះ! ខណៈ
ដែលយើងទាំងអស់គ្នាមានស្នេហាជីវិត បុគ្គលិក

លក្ខណៈ និងចំណង់ចំណូលចិត្តរៀងៗខ្លួន យើងគឺជាអ្នកដើរតាមព្រះតែមួយ ដែលគឺជា
ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ! ព្រះគម្ពីរចែងថា អ្នកណាដែលនៅជាប់នឹងព្រះគ្រីស្ទ គួរតែដើរតាម
របៀបដែលទ្រង់បានធ្វើ!

សេចក្តីពុករលួយនៃសីលធម៌របស់ពិភពលោក គឺអាចមើលឃើញសម្រាប់ទាំងអស់គ្នា!
ក្នុងនាមជាកូនរបស់ព្រះ ចូរបដិសេធមិនទទួលយកបំណងប្រាថ្នា និងវប្បធម៌នៃពិភពលោក
ដោយមានចំណេះដឹងថាអ្នកបានទទួលយកវប្បធម៌នៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ នៅពេលដែល
អ្នកទទួលយកទ្រង់មកក្នុងជីវិតរបស់អ្នក! ជាមួយនឹងវប្បធម៌របស់ព្រះគ្រីស្ទ អ្នកចាប់ផ្តើម
រស់នៅក្នុងរដូវកាល នៃសេចក្តីបរិបូរណ៍ ព្រះពរ និងការបំពេញ។

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

សង្គ្រាមវប្បធម៌ទល់នឹងព្រះគ្រីស្ទបានឈ្នះហើយ! ខ្ញុំបានយកឈ្នះពិភពលោក និងសេចក្តី
ប៉ងប្រាថ្នាខាងសាច់ឈាមទាំងអស់ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ! អាម៉ែន

ការសិក្សាបន្ថែម
រ៉ូម ១២:២

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ឧត្តម្តីរបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ទំនុកតម្កើង ១-២, ១៥, ២២-២៤, ៤៧, ៦៨



យ៉ាកុប ៥:១៦-១៧ (ពតប)

១៦ ដូច្នេះ ចូរឱ្យអ្នករាល់គ្នាលន់តួទោសនឹងគ្នា ហើយអធិស្ឋានឱ្យគ្នាទៅវិញទៅមក ដើម្បីឱ្យ បានជាចុះ ដ្បិតសេចក្តីទូលអង្វរដ៏អស់ពីចិត្តរបស់ មនុស្សសុចរិត នោះពូកែណាស់ ១៧ ឯហោរាអេ លីយ៉ា លោកមានចិត្តដូចជាយើងដែរ តែលោក បានអធិស្ឋាន សូមកុំឱ្យមានភ្លៀង នោះនៅផែនដី ក៏រាំងអស់រវាងពន្លឺខ្មៅ។

ពេលគម្ពីរសំដៅ ទៅលើមនុស្សសុចរិត វាសំដៅ ទៅលើអ្នក ដែលបានកើតជាថ្មីម្តងទៀត។ ដោយ គិតក្នុងចិត្តនេះ ខគម្ពីរថ្ងៃនេះ ត្រូវបានផ្តល់ឱ្យយើង ជាឧទាហរណ៍ នៃប្រសិទ្ធភាពខ្ពស់នៃការអធិស្ឋាន ក្នុងការកាន់កាប់ លេខស្ថានភាពរបស់យើង។

ការអធិស្ឋានរបស់អេលីយ៉ា មានភាពក្លៀវក្លា មានន័យថាអស់ពីចិត្ត បន្ត និងតស៊ូ។ គាត់បាន អធិស្ឋានសុំការផ្លាស់ប្តូរ ហើយស្ថានសួគ៌បាន ឆ្លើយតប។

តាមរយៈការគ្រប់គ្រង ដោយការអធិស្ឋាន អាជីវកម្មរបស់អ្នកចាប់ផ្តើមហូរដូចទឹកឃ្មុំ គណនីធនាគាររបស់អ្នក ឬសុខភាព របស់ អ្នកបានស្តារឡើងវិញ។ តើមានអ្វីចង់ផ្លាស់ប្តូរនៅឆ្នាំនេះ? មិនថាអ្នកកំពុងឆ្លងកាត់អ្វីនោះ ទេ ចូរឈប់សម្ងាយ ផ្លូវឆ្ពោះទៅមុខ ដោយដឹងថាអ្នកបានគ្រប់គ្រងលើវា ហើយផ្លាស់ប្តូរវា តាមរយៈការអធិស្ឋាន ដ៏មានប្រសិទ្ធភាពរបស់អ្នក!

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ខ្ញុំរស់នៅក្នុងការគ្រប់គ្រងពេញលេញ លើអ្វីៗទាំងអស់នៅក្នុងជីវិតរបស់ខ្ញុំ! គ្មានអ្វីនឹង ផ្អាកចុះដល់ដីឡើយ ដោយសារខ្ញុំបាននិយាយដូច្នោះ ក្នុងនាមព្រះយេស៊ូវ! អាម៉ែន

ការសិក្សាបន្ថែម
លោកុប្បត្តិ ១:២៨

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ខគម្ពីររបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ទំនុកតម្កើង ៨៩, ៩៦, ១០០-១០១, ១០៥, ១៣៦



លោកប្រុស ៤:១៥ (៣៧)

តែព្រះយេស៊ូវមាន ព្រះបន្ទូលទៅគាត់ថា ដូច្នោះបើអ្នកណាដែលសំឡាប់ឯង នោះនឹងត្រូវទោស១៧៧សួន រួចព្រះយេស៊ូវទ្រង់ក៏ដោះចំណាំការអ៊ិន ដើម្បីកុំឲ្យអ្នកណាដែលឃើញគាត់បានសំឡាប់ឯងឡើយ។

ព្រះគម្ពីររៀបរាប់យើងអំពីការអ៊ិន (កូនច្បងរបស់អដាម និងអេវ៉ា) និងអេប៊ីលបួនប្រុសរបស់គាត់ ធ្វើឲ្យពួកគេជាថ្វាយព្រះ។ តង្វាយរបស់ការអ៊ិនដោយមិនមានការគោរពត្រូវបានបដិសេធ ខណៈដែលអេប៊ីលជាបួនប្រុស របស់គាត់ត្រូវបានទទួល។ ដោយការប្រើដំណែននិងកំហឹងដ៏សាហាវ ការអ៊ិនបានសម្លាប់អេប៊ីល បួនប្រុសរបស់គាត់។ ទោះជាយ៉ាងនេះក៏ដោយ ព្រះអម្ចាស់ បានប្រទានដល់ការអ៊ិននូវការផ្គត់ផ្គង់ដ៏លើសលប់ ដោយកត់សម្គាល់គាត់ ដូច្នោះអ្នកណាដែលគ្រោងធ្វើបាបគាត់ ដោយសារ ការប្រព្រឹត្តខុសរបស់គាត់និងជួបប្រទះនឹងការសងសឹករបស់ព្រះប្រាសាទដង!

ពេលដែលអ្នក បានកាយជាអ្នកដើរតាមព្រះយេស៊ូវដែលកើតជាថ្មី នោះអ្នកបានទទួលសញ្ញាដូចគ្នានៃព្រះគ្រីស្ទ! ដោយមិនគិតពីកំហុស ឬអំពើបាបរបស់អ្នកទេ អ្នកត្រូវបានគេដាក់ស្លាកសញ្ញារបស់ព្រះ មានន័យថាសត្រូវទាំងអស់ ដែលព្យាយាម ធ្វើឱ្យអ្នកមានគ្រោះថ្នាក់ គឺកំពុងព្យាយាមយ៉ាងសកម្មដើម្បីប្រឆាំងនឹងព្រះ ដែលជាសមរម្យ ដែលពួកគេ នឹងចាញ់! អារម្មណ៍នេះត្រូវបានបន្តឡើងដោយសារកំហុសនៅពេលដែលគាត់បាននិយាយថា «ចាប់ពីពេលនេះតទៅ កុំឱ្យនិរណាម្នាក់ រំខានខ្ញុំឡើយដ្បិតខ្ញុំទទួលសញ្ញាសំគាល់របស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ!» ចាប់ពីថ្ងៃនេះតទៅ គ្មានអ្នកណាមករំខានអ្នកឡើយ ព្រោះអ្នកត្រូវបានកត់សម្គាល់ដោយព្រះគ្រីស្ទ!

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ខ្ញុំកាន់សញ្ញាសម្គាល់នៃព្រះគ្រីស្ទ! សត្រូវណាដែលព្យាយាមបំផ្លាញខ្ញុំ នឹងត្រូវទទួលការសងសឹករបស់ព្រះអម្ចាស់ប្រាសាទដង! គ្មានអ្នកណាអាចយកឈ្នះខ្ញុំបានទេ! ប្រាកដជាពេលថ្ងៃរះ ខ្ញុំនឹងមិនបាត់បង់ឡើយ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវដ៏មានគ្រប់ព្រះចេតនារួច!

ការសិក្សារបន្ថែម
កាតាឡា ៦:១៧

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ខតម្ពីររបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ២ សំយូរ អែល ៦-៧, ១ រុក្ខក្រូត ១៧



លោកបុត្រី ២:១៨-២២ (ពតប)

ព្រះយេហូវ៉ាដ៏ជាព្រះទ្រង់មានព្រះបន្ទូលថា ដែលមនុស្សនេះនៅតែម្នាក់ឯង នោះព្រះយេហូវ៉ាដ៏ជាព្រះទ្រង់ធ្វើឲ្យអង្គមាត់ដេកលក់ស៊ប់ទៅ រួចទ្រង់យកឆ្នាំងជំនីគាត់១ ហើយភិតសាច់ទៅវិញ វិធីឆ្នាំងដែលព្រះយេហូវ៉ាដ៏ជាព្រះបានយកពីអង្គមាត់មក នោះទ្រង់ជប់ឲ្យកើតឡើងជាមនុស្សស្រី ក៏នាំទៅអង្គមាត់។

ជាច្រើនដង អ្នកអាចនឹងព្យាយាមរកដំណោះស្រាយសម្រាប់បញ្ហាផ្សេងៗ ដែលអ្នកប្រឈមមុខក្នុងជីវិតប្រចាំថ្ងៃរបស់អ្នក ដោយមិនដឹងខ្លួនថា អ្វីៗគ្រប់យ៉ាងដែលអ្នកត្រូវការ គឺស្ថិតនៅក្នុងខ្លួនអ្នកហើយ! ព្រះគម្ពីរប្រាប់យើងថា អង្គមាត់ (មនុស្សទីមួយ) បានជួបប្រទះនឹងភាពឯកោ ដោយមិនបាន ដឹងថា ការព្យាបាលចំពោះភាពឯកោរបស់គាត់ កំពុងរស់នៅក្នុងគាត់!

ព្រះបានប្រទានអំណាចដល់អ្នក លើគ្រប់កាលៈទេសៈក្នុងជីវិតរបស់អ្នក! ក្នុងនាមជាកូនរបស់ព្រះ អ្នកកំពុងអង្វុយជាមួយនិង

ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវនៅស្ថានសួគ៌។ ការអនុញ្ញាតឱ្យខ្លួនអ្នកបរាជ័យ ឬរស់នៅក្នុងជីវិតដែលស្ថិតក្រោមភាពមធ្យម គឺដើម្បីប្រឆាំង នឹងអត្តសញ្ញាណរបស់អ្នកនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ! តើអ្នកបានរកឃើញថា អ្នកពិតជានរណានៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទទេ? អ្នកគឺជា បុគ្គលដ៏គោរពដ៏យ៉ាង; អ្នកគឺជាសិរីល្អរបស់ព្រះអម្ចាស់។ អ្នកមានអំណាចព្យាបាល ដែលអាចផលិតសុខភាពបាន គ្រប់សរសៃ ទាំងអស់! អ្នកគឺជាដំណោះស្រាយ!

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ខ្ញុំដឹងថាខ្ញុំជានរណានៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ! ខ្ញុំជាដំណោះស្រាយ! ព្រះបានធ្វើឲ្យខ្ញុំជាកូនសោដៃម្យ៉ាងបើកទ្វារដែលជាបិសោ។ ក្នុងឆ្នាំនេះ ខ្ញុំនឹងធ្វើអោយភ្នាក់ផ្អែមដល់អស់អ្នកដែលសង្ស័យខ្ញុំ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ! អាម៉ែន

ការសិក្សាបន្ថែម
២ ពេត្រុស ១:៣-៤

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ឧត្តមរបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ទំនុកតម្កើង ២៥, ២៩, ៣៣, ៣៦, ៣៩



រ៉ូម ១២:១ (ពគប)
ដូច្នេះ បងប្អូនអើយ ខ្ញុំទូន្មានអ្នករាល់គ្នា ដោយសេចក្តីមេត្តាករុណានៃព្រះ ឲ្យបានថ្វាយរូបកាយទុកជាយញ្ញបូជារស់ ហើយបរិសុទ្ធ ដែលគាប់ព្រះហឫទ័យដល់ព្រះ ជាការគោរពនៃអ្នករាល់គ្នាដែលមានទំនង។

នៅពេលដែលអ្នកកើតជាថ្មី វាជាការងាររបស់អ្នកក្នុងការថែរក្សារាងកាយរបស់អ្នក ដែលជាដំណាក់កាលរបស់ព្រះ។ វាអាស្រ័យលើ អ្នកដើម្បីរក្សាវាឱ្យមានសុខភាពល្អ និងរឹងមាំដើម្បីឱ្យព្រះប្រេ។ អារក្សនឹងព្យាយាមធ្វើបាបរូបកាយរបស់អ្នក ប៉ុន្តែអ្នកមាន អំណាចក្នុងការនិយាយថាទេ ហើយបញ្ឈប់គាត់។

សូមចងចាំនូវអ្វីដែលខគម្ពីរ ដើមខាងលើរបស់យើងនិយាយថា៖ «ឲ្យបានថ្វាយរូបកាយទុកជាយញ្ញបូជារស់»។ ព្រះផ្តល់ឱ្យអ្នក នូវសិទ្ធិអំណាចដើម្បីគ្រប់គ្រងរាងកាយរបស់អ្នក។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលគ្រីស្ទានខ្លះ ទោះជាពួកគេមានព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធក៏ដោយ ក៏នៅតែតស៊ូនឹង

ជំងឺដែរ។ វាដោយសារតែពួកគេជាអ្នកទទួលបន្ទុកលើរាងកាយរបស់ពួកគេ។ ព្រះមានសិទ្ធិ គ្រប់គ្រងរូបកាយរបស់អ្នក ប៉ុន្តែទ្រង់បានតែងតាំងអ្នកឱ្យថែរក្សាវាសម្រាប់ទ្រង់។ ដូច្នេះថ្ងៃនេះ ចូរក្រោកឡើងតាមរយៈ ព្រះបន្ទូល ហើយទទួលបន្ទុកផ្ទះរបស់អ្នក ដែលជារូបកាយរបស់អ្នក។ អ្នកគឺជាអ្នកទទួលខុសត្រូវ ហើយអ្វីគ្រប់យ៉ាង គឺដើម្បីផលប្រយោជន៍របស់អ្នក!

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ខ្ញុំជាអ្នកទទួលខុសត្រូវ; ជំងឺរោគាមិនមែនជាផ្នែកមួយនៃខ្ញុំទេ។ ខ្ញុំជាមនុស្សថ្មីនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ ហើយទ្រង់បានបង្កើត ផ្លូវមួយសម្រាប់សុខភាពមកពីព្រះដល់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំបដិសេធមិនឈឺ! ខ្ញុំរស់នៅដោយទឹកដោះ និងទឹកឃ្មុំ ហើយព្រះដែលជួយខ្ញុំ ឱ្យមានសុខភាពល្អ។ ហាលេលូយ៉ា!

ការសិក្សាបន្ថែម
១ កូរិនថូស ៦:១៩-២០

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ខគម្ពីររបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ២ សាំយូ អែល ៨-៩, ១ រពាក្យត្រ ១៨



សុភាសិត ២៤:១៦ (ពគប)

ដ្បិតមនុស្សសុចរិត ទោះបីគេដួលដល់៧ដងក៏ ដោយ គង់តែនឹងក្រោកឡើងវិញបាន តែមនុស្ស អាក្រក់ត្រូវទំលាក់ ទៅក្នុងសេចក្តីអន្តរាយវិញ។

ការតស៊ូគឺជាគោលការណ៍ដ៏សំខាន់បំផុតសម្រាប់ អ្នក ដែលចង់ទទួលបានជីវិតជោគជ័យ! ព្រះគម្ពីរ ប្រាប់យើងពីដំណើររឿង របស់ក្មេងប្រុសម្នាក់ ឈ្មោះយ៉ូសែប ដែលមានសមត្ថភាពបកស្រាយ សូប៊ីន។ បងប្អូនបង្កើតរបស់យ៉ូសែប បាន ច្រើនណែននឹងគាត់ ហើយបានលក់គាត់ ទៅធ្វើជា ទាសករនៅប្រទេសអេស៊ីព្យ ក្នុងចំណោមបញ្ហា ប្រឈមជាច្រើន ដែលគាត់បានជួបក្នុងពេល នៅអេស៊ីព្យ គាត់ត្រូវបានគេចោទប្រកាន់មិន ពិត ដែលនាំឱ្យគាត់ជាប់គុក។ ទោះជាយ៉ាងណា ក៏ដោយ សមត្ថភាពរបស់គាត់ ក្នុងការបកស្រាយ សូប៊ីនបានឈានដល់ការ យកចិត្តទុកដាក់របស់ ស្តេចជាវ៉ោន ដែលនាំឱ្យគាត់ឡើងកាន់អំណាច ជាទីប្រឹក្សា ដ៏គួរឱ្យទុកចិត្ត និងជាអ្នកទីពីរនៅក្នុង ការគ្រប់គ្រងជាតិទាំងមូល!

យ៉ូសែប គឺគ្រាន់តែជាមនុស្សម្នាក់ ក្នុងចំណោមមនុស្សជាច្រើននៅក្នុងព្រះគម្ពីរ ដែល បានបង្ហាញពីសារៈសំខាន់ និងអំណាចនៃការតស៊ូ។ មិនថាក្នុងកាលៈទេសៈណាក៏ដោយ ក្នុងជីវិត ចូរចាំថាអ្វីៗទាំងអស់រួមគ្នាដើម្បីភាពល្អរបស់អ្នក ដែលស្រឡាញ់ព្រះ! នៅពេល អ្នកធ្វើដំណើរនៅសល់ក្នុងសប្តាហ៍របស់អ្នក សូមបញ្ជាក់ជានិច្ចអំពីភាពជាព្រះអម្ចាស់ នៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ លើគ្រប់ស្ថានភាពទាក់ទងនឹងជីវិតរបស់អ្នក នឹងជីវិតនៃគ្រួសារអ្នក។ អ្នកនឹងឃើញព្រះហស្តដ៏ខ្លាំងក្លារបស់ព្រះធ្វើការអស្ចារ្យក្នុងជីវិតរបស់អ្នក!

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ខ្ញុំរស់នៅដោយភាពអត់ធ្មត់។ មិនថាមានបញ្ហាអ្វីនោះទេ ខ្ញុំនឹងជម្នះ ហើយលើសពីការរំពឹង ទុករបស់អ្នករាល់គ្នា។ ក្នុងឆ្នាំនេះ ភ្នែករបស់ខ្ញុំនឹងបង្ហាញពីភាពល្អរបស់ព្រះ! ហាលេលូយ៉ា!

ការសិក្សាបន្ថែម
រ៉ូម ២៨:៨

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ឧតម្ពីររបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ទំនុកតម្កើង ៥០, ៥៣, ៦០, ៧៥



ដានីយ៉ែល ១២:៣ (ពគប)

ឯពួកអ្នកដែលមានប្រាជ្ញា គេនឹងភ្នំដូចជារស្មីនៃផ្ទៃមេឃ ហើយពួកអ្នកដែលទាញនាំមនុស្សជាច្រើនឲ្យរិលមកឯសេចក្តីសុចរិតនោះនឹងភ្នំដូចជាអស់ទាំងផ្កាយនៅជាដរាបតទៅ។

គ្មានអ្វីរីករាយជាង ការគាប់ព្រះហឫទ័យព្រះអម្ចាស់ ហើយចំពេញព្រះហឫទ័យទ្រង់ដោយដឹកនាំមនុស្ស មានបាបទៅរកសេចក្តីសង្គ្រោះនោះទេ។ អ្នកមិនអាចអះអាងថាជាគ្រីស្ទានដ៏ពិតប្រាកដម្នាក់ដោយមិន ផ្តល់អាទិភាពដល់ ការគ្រាស់ហោរបស់អ្នកដើម្បីបម្រើដំណឹងល្អដល់អ្នកដទៃនោះទេ។

ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ ទ្រង់ផ្ទាល់បានសង្ខេបបេសកកម្មរបស់ទ្រង់ នៅលើផែនដីនៅពេលដែលទ្រង់មានបន្ទូលថា «ដ្បិតកូនមនុស្សបានមក ដើម្បីនឹងរក ហើយជួយសង្គ្រោះដល់មនុស្សបាត់បង់» (លូកា ១៩:១០)។ តើអ្នកឃើញទេ? ប្រសិនបើយើង អះអាងថាខ្លួនដូចជាព្រះគ្រីស្ទនោះបេសកកម្មរបស់ទ្រង់ គួរតែជាបេសកកម្ម

របស់យើង។

ក្នុងនាមជាគ្រីស្ទាន យើងត្រូវបានគ្រាស់ហោឱ្យចំពេញកិច្ចបម្រើនៃការផ្សះផ្សា ហើយចូលរួមយ៉ាងសកម្មក្នុងការឈោងចាប់ព្រលឹងដែលជារបៀបរបរនៅ មិនមែនគ្រាន់តែជាអ្វីដែលយើងធ្វើទៅតាមដងផ្លូវជាក្រុមនៃពួកជំនុំនៅចុងសប្តាហ៍នោះទេ។ ទឹកដោះ និងទឹកយ៉ត់ណាងឱ្យភាពបរិបូណ៌ ព្រះពរ និងការបំពេញ។ ចែករំលែកវាជាមួយនរណាម្នាក់នៅថ្ងៃនេះ!

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ខ្ញុំជាអ្នកផ្សព្វផ្សាយម្នាក់ដែលត្រូវ បានបញ្ជូនមកសម្រាប់ពេលនេះ! ថ្ងៃនេះ ខ្ញុំនឹងចាប់យកគ្រប់ឱកាសដើម្បីជួយនរណាម្នាក់ ឱ្យទទួលបានអំណោយទានដ៏មានតម្លៃនៃសេចក្តីសង្គ្រោះ។ អាម៉ែន

ការសិក្សាបន្ថែម
ម៉ាថាយ ២៨:១៩

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ឧត្តមរបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ២ សាំយូអែល ១០, ១ រហាក្សត្រ ១៩, ទំនុកតម្កើង ២០



១ យ៉ូហាន ៥:៤ (ពគប)
ពីព្រោះគ្រប់ទាំងអស់ដែលកើតពីព្រះមក នោះ
បានឈ្នះលោកីយ៍ហើយ ឯដ៏យជនៈដែលឈ្នះ
លោកីយ៍ នោះគឺជាសេចក្តីជំនឿរបស់យើង។

គ្រីស្ទានជាច្រើននាក់ តែងតែលើកយកខគម្ពីរ
ខាងលើដោយមិនយល់ច្បាស់ថា វាមានន័យ
យ៉ាងណាក្នុងការយកឈ្នះលើ ពិភពលោក។
នៅពេលដែលអ្នកបាន យកឈ្នះលើពិភពលោក
អ្នកមានអំណាច និងសិទ្ធិអំណាចដើម្បីគ្រប់គ្រង
ប្រព័ន្ធផែនដី។ ពាក្យ «subjugate» មានន័យថា
ដាក់អោយនៅក្រុមអំណាច ឬការគ្រប់គ្រងរបស់
អ្នក! នេះជាអ្វីដែលព្រះគម្ពីរបាននិយាយថា យើង
បានធ្វើចំពោះពិភពលោក និងប្រព័ន្ធរបស់វា!

ក្នុងនាមជាកូនរបស់ព្រះ អ្នកគឺជាអ្នកស្តង់ដារមតក
រួមជាមួយនឹងព្រះគ្រីស្ទ! ព្រះគម្ពីរប្រាប់យើងថា
អ្វីៗដែលមាននៅពេលបច្ចុប្បន្ន និងអ្វីៗទាំងអស់
ដែលនឹងកើតមានជារបស់អ្នក! ជាញឹកញាប់
ចូរបញ្ជាក់ថាអ្នកជានរណាក្នុងព្រះគ្រីស្ទ ដោយ
និយាយថា «ខ្ញុំមានអំណាចលើគ្រប់ទាំងអស់

ពិភពលោកជារបស់ខ្ញុំ! អ្នកមានឯកសារជ្រ់ច្បាប់ចំពោះឥទ្ធិពលនោះ - ជាព្រះបន្ទូលនៃ
ព្រះ! ដូច្នេះហើយ មិនថាមានរឿងអ្វីកើតឡើងនៅជុំវិញអ្នកទេ អ្នកនៅតែមានអំណាច
ដើម្បី គ្រប់គ្រងប្រព័ន្ធ ពិភពលោក ឱ្យមានប្រយោជន៍របស់អ្នក!

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ខ្ញុំមកពីព្រះអម្ចាស់ ហើយបានយកឈ្នះពិភពលោក! ខ្ញុំជាមនុស្សដែលជាព្រះ ជាអ្នកដែល
ព្រះគ្រីស្ទគង់នៅតាមន័យគ្រង។ ព្រះបានប្រទានឱ្យខ្ញុំ នូវសិទ្ធិអំណាចលើអ្វីៗទាំងអស់ដែល
ទាក់ទងនឹងជីវិត និងការគោរពព្រះ។ ខ្ញុំគ្មានខ្លះអ្វីសោះ។ ទ្រព្យសម្បត្តិរបស់ខ្ញុំគឺគ្មានដែន
កំណត់ មិនអាចប៉ាន់ស្មានបាន និងមិនអាចគណនាបាន ។ ខ្ញុំបានយកឈ្នះលើគ្រប់អំណាច
និងកម្លាំងដែលព្យាយាមងើបប្រឆាំងនឹងខ្ញុំ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវដ៏មានគ្រប់ព្រះចេស្តារូ!

ការសិក្សាបន្ថែម
១ កូរិនថូស ៣:២១-២២

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ខគម្ពីររបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ទំនុកតម្កើង ៦៥-៦៧, ៦៩-៧០



១ យ៉ូហាន ១:២ (ពគប)

(ដ្បិតព្រះដ៏ជាជីវិត ទ្រង់បានលេចមកហើយ យើងខ្ញុំបានឃើញទ្រង់ ក៏ធ្វើជាទីបន្ទាល់ ប្រាប់ដល់អ្នករាល់គ្នា ព័រជីវិតនោះដរសំនោរអស់កល្ប ជានិច្ចដែលពីដើមស្ថិតនៅនឹងព្រះវរបិតា ហើយបានលេចមកឲ្យយើងខ្ញុំឃើញ។

ផែនការដ៏អស្ចារ្យ របស់ព្រះសម្រាប់អ្នកគឺ សេចក្តីចម្រើនដ៏ពេញលេញ។ ទ្រង់ចង់ឱ្យអ្នករីកចម្រើនក្នុងគ្រប់មធ្យោបាយ - នៅក្នុងវិញ្ញាណរបស់អ្នក ក្នុងសុខភាពរបស់អ្នក និងក្នុងហិរញ្ញវត្ថុរបស់អ្នក។ អ្នកប្រហែលជាកំពុងធ្វើយ៉ាងអស្ចារ្យក្នុង សេចក្តីជំនឿរបស់អ្នកក្នុងផ្នែកមួយ ប៉ុន្តែនៅតែតស៊ូជាមួយនឹងជំងឺ ឬបញ្ហាល្មើកាត់។ ប៉ុន្តែព្រះចង់ឱ្យអ្នកមានវាទាំងអស់គ្នា - ខាងវិញ្ញាណ រូបកាយ និងសម្ភារៈ។ នោះហើយជាអ្វីដែលព្រះ មានព្រះហឫទ័យចង់ - ជាប្រភេទនៃសេចក្តីចម្រើនប្រកបដោយគុណភាព នៃជីវិត ដែលគ្រប់ទិដ្ឋភាពទាំងអស់កំពុងរីកចម្រើន។

ខគម្ពីរក៏និយាយផងដែរអំពីសេចក្តីចម្រើនខាងវិញ្ញាណដែលជាអាទិភាព។ ព្រះចង់ឱ្យអ្នកទទួលបានជោគជ័យខាងហិរញ្ញវត្ថុ និងរូបកាយ ហើយទ្រង់ក៏ចង់ឱ្យអ្នកមានសុខភាពល្អដែរ។ ពេលអ្នកមានសុខភាពល្អ អ្នកមិនត្រូវការព្យាបាលទេ ព្រោះអ្នកមិនឈឺ។ វាអស្ចារ្យណាស់មែនទេ? ចូរធ្វើវាដោយការរស់នៅតាមព្រះបន្ទូល! ចូរជ្រមុជខ្លួនអ្នកនៅក្នុងវា, សិក្សាវា, គិតអំពីវា, ហើយវាក្លាយជាពន្លឺដឹកនាំដើម្បីបញ្ចប់សេចក្តីចម្រើន!

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ខ្ញុំជាមនុស្សម្នាក់នៃព្រះបន្ទូលព្រះ ហើយខ្ញុំផ្តេងបញ្ជាក់និងប្រកាសថា ខ្ញុំមានសេចក្តីចម្រើនពេញលេញតាមរយៈព្រះបន្ទូលនៅថ្ងៃនេះ ក្នុងព្រះនាមរបស់ព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន

ការសិក្សាបន្ថែម
ភីលីព ៤:១៩

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ខគម្ពីររបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ២ សាំយូ អែល ១១-១២, ១ រហាក្សត្រ ២០



រ៉ូម ១:១៦ (ពតប)
ដ្បិតខ្ញុំគ្មានសេចក្តីខ្មាស ចំពោះដំណឹងល្អនៃ
ព្រះគ្រីស្ទទេ ពីព្រោះជាព្រះចេស្ដានៃព្រះ សំរាប់
និងជួយសង្គ្រោះដល់អស់អ្នកណាដែលជឿ គឺ
ដល់ទាំងសាសនិយ្យដាមេម និងសាសនិក្រេក
ផង។

មានតែដំណឹងល្អនៃ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទជាអម្ចាស់
នៃយើងប៉ុណ្ណោះ ដែលអាចដាក់មនុស្សមាន
បាបទៅក្នុងតំណែងនៃ សេចក្តីសង្គ្រោះដ៏
រុងរឿង និងសេចក្តីសុចរិត។ មិនមានវិធីផ្សេង
ទេ វាគ្រាន់តែតាមរយៈការប្រាប់មនុស្សអំពី
ដំណឹងល្អថា សេចក្តី សុចរិតនៃព្រះអាចត្រូវ
បានបង្ហាញ និងទទួលយកបាន។ ផ្ទុយទៅនឹងការ
ភ្នតករទូទៅអំពីវិធីផ្សេងៗដើម្បីទៅដល់ព្រះ គ្មាន
វិធី ណាផ្សេងទៀតដើម្បីទទួលបានព្រះគ្រីស្ទ
ទេ លើកលែងតែនរណាម្នាក់ត្រូវបានបម្រើ និង
ទទួលការសង្គ្រោះ។

នេះជាកន្លែងដែលអ្នកចូលមក។ ប្រសិនបើ
អ្នកនៅតែព្យាយាមស្វែងយល់ថា តើអ្នកត្រូវ

បានគេហៅឱ្យធ្វើអ្វី នេះគឺជាការត្រាស់ហៅជាកាតព្វកិច្ច។ អ្នកបានទទួលអាណត្តិដើម្បី
យកដំណឹងល្អទៅចុងផែនដី។ វាជាការអំពាវនាវមិនមែនសម្រាប់ តែអ្នកដឹកនាំពុកជំនុំ
ប៉ុណ្ណោះទេ។ វាជាអ្វីដែលអ្នកត្រូវធ្វើដោយភាពក្លាហាន សេចក្តីជំនឿ ភាពអង់អាច នឹងការ
ជឿជាក់។ អ្នកមិនត្រូវខ្មាសអៀន ឬសុំទោសចំពោះព្រះគ្រីស្ទ និងសារនៃដំណឹងល្អឡើយ។
កុំខ្មាសអៀនចំពោះអ្នកដែលនៅក្នុងទ្រង់ ហើយកុំឱ្យអ្នកដទៃធ្វើឱ្យអ្នកមានអារម្មណ៍ខ្មាស
នឹងអ្វីដែលអ្នកជឿ។

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ខ្ញុំមិនខ្មាសនឹងដំណឹងល្អរបស់ព្រះគ្រីស្ទទេ! នេះគឺជាការត្រាស់ហៅដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់របស់ខ្ញុំ
ហើយខ្ញុំដើរក្នុងវាដោយអស់ពីចិត្ត និងដោយក្លាហាន! អាម៉ែន

ការសិក្សាបន្ថែម
ដានីយ៉ែល ១២: ៣

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ឧតម្ពីររបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ទំនុកតម្កើង ៣២, ៥១, ៨៦, ១២២

GOODNEWS NATION EXHIBITION 2023

WITH PROPHETS
UEBERT & BEBE ANGEL

The annual GoodNews Nation Exhibition features all of the exploits and achievements of the GoodNews World Ministry including the well renowned GoodNews Daily Devotional which has made a huge impact across the world. The event takes place during the Annual Exodus Crossover Season with The Commander-in-Chief of The GoodNews World, Prophet Uebert Angel.

The GoodNews Nation Exhibition helps expand the vision and inspires faith for the future of our leaders and our partners.



The Lord has called us to fulfill a very definite purpose, which is to take His divine presence to the peoples and nations of the world, through the vehicle that is The GoodNews Daily Devotional and to demonstrate the character of His Spirit everywhere.





ទំនុកតម្កើង ១០៥:១ (ពគប)

ខ្ញុំសូមអរព្រះគុណ ដល់ព្រះយេស៊ូវ ហើយ អំពើនារីដល់ព្រះនាមទ្រង់ ចូរសំដែងពីអស់ទាំង ការរបស់ទ្រង់ នៅកណ្តាលសាសន៍ទាំង ប៉ុន្មាន ។

មានអំណាចផ្លាស់ប្តូរ នៅក្នុងទីបន្ទាល់របស់អ្នក! វាគឺជាទំនួលខុសត្រូវតែមួយគត់របស់អ្នក ក្នុង ការថ្លែងទីបន្ទាល់អំពី សេចក្តីសប្បុរសរបស់ ព្រះនៅក្នុងជីវិតរបស់អ្នក! ខគម្ពីរខាងលើប្រាប់ យើងថា យើងត្រូវតែប្រកាសពីព្រះនាមនៃព្រះ ហើយប្រាប់ដល់ប្តី ជាជាតិ នានានរៀងដែលទ្រង់ បានធ្វើសម្រាប់យើង។ ម្យ៉ាងវិញទៀត ចូរទៅ ប្រាប់នរណាម្នាក់! មិនមែនគ្រប់កម្លាំងនៃ ភាព ងងឹតដឹងថាអ្នកជានរណា ឬអ្នកដែលរស់នៅក្នុង ខួរអ្នកនោះទេ។ ដូច្នេះ រៀងដំបូងដែលអ្នកត្រូវ ធ្វើ នៅពេលអ្នកចូល ទីតាំងថ្មី ថ្លែងទីបន្ទាល់។ ពេលអ្នកថ្លែងពីទីបន្ទាល់ អ្នកផ្ញើសញ្ញានៅក្នុង ពិភពនៃវិញ្ញាណ ដែលធ្វើឲ្យគ្រប់សត្វដឹងថា អ្នកជាកូនរបស់ព្រះ ហើយអំណាចរបស់ទ្រង់គឺ នៅក្នុងអ្នក!

តាមរយៈទីបន្ទាល់ដែលផ្លាស់ប្តូររបស់អ្នក អ្នកលើកទឹកចិត្តអ្នកដទៃ ជំរុញសេចក្តីជំនឿ របស់ពួកគេ ដើម្បីទទួលបានបុព្វបុរសមិផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ពួកគេ! ព្រះគម្ពីរប្រាប់យើងថា តាមរយៈអំណាចនៃទីបន្ទាល់របស់យើង យើងបានយកឈ្នះលើអ្វីៗទាំងអស់ ដែល ព្យាយាមប្រឆាំងនឹងយើង។ ដូច្នេះសូមចាំថា ប្រធានបទនៃភ្នាក់ងារទឹកដោះនិងទឹកឃ្មុំ ដែល មានន័យថា ទីបន្ទាល់គួរតែជា និប្បាយប្រចាំថ្ងៃរបស់អ្នកនៅឆ្នាំនេះ! អ្នកត្រូវតែបន្តធ្វើ បន្ទាល់នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ!

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ខ្ញុំនឹងថ្លែងពីទីបន្ទាល់នៅកន្លែងណាដែលខ្ញុំទៅ ហើយប្រាប់ប្រជាជាតិ នានា អំពីអ្វីៗដែល ព្រះបានធ្វើសម្រាប់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំផ្លាស់ប្តូរ ជីវិតរបស់ខ្ញុំតាមរយៈអំណាចនៃទីបន្ទាល់របស់ខ្ញុំ! ពេលខ្ញុំថ្លែងពីទីបន្ទាល់ អារក្សត្រូវខ្លួនដោយការភ័យខ្លាច។ ក្នុងឆ្នាំនេះ ខ្ញុំនឹងថ្លែងទីបន្ទាល់ ច្រើនជាងមុនទៅទៀត! ភ្នាក់ងារនៃភាពងងឹត សូមមើលដោយប្រុងប្រយ័ត្ន!

ការសិក្សាបន្ថែម
វីរវណ្ណៈ ១២:១១

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ខគម្ពីររបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ២ សំយុំ អែល ១៣-១៥



ម៉ាថាយ ៥:១៤ (ពគប)

អ្នករាល់គ្នាជាពន្លឺនៃលោកីយ៍ ឯទីក្រុងណាដែល នៅលើភ្នំ នោះលាក់មិនកំបាំងទេ។

អ្នកគឺជាពន្លឺនៃពិភពលោក! ពន្លឺផ្តល់ទិសដៅ; ដូចគ្នានឹងពន្លឺដែរ កាតព្វកិច្ចរបស់អ្នកជាគ្រីស្ទាន គឺត្រូវផ្តល់ការណែនាំ ដល់ អ្នកនៅក្នុងពិភពលោក អំពីរបៀបដែលជីវិតគួរតែរស់នៅ! អ្នកគឺជាអ្នក ដែលបង្ហាញពួកគេ ពីរបៀបដើម្បីជោគជ័យ និងរបៀប ក្លាយជាពន្លឺដោយមិនគិតពីភាព ងងឹត។ ព្រះគ្រីស្ទបានដើរតួជាចំណែករបស់ ទ្រង់រួចហើយ ដោយទទួលបានសេចក្តីសង្គ្រោះ សម្រាប់មនុស្សជាតិទាំងអស់ តាមរយៈការស្ថិត ជំនួសយើង និងការមានព្រះជន្មរស់ឡើងវិញ ប្រកបដោយសិរីរុងរឿង របស់ទ្រង់! ឥឡូវនេះ វាជាទំនួលខុសត្រូវរបស់អ្នក ក្នុងការរស់នៅក្នុង ជីវិតដ៏ក្លីស្ងាង ហើយប្រាប់គ្រប់ជាតិសាសន៍ អំពី អំណាច នៃការសង្គ្រោះរបស់ទ្រង់!

ការធ្វើជាពន្លឺចែងចាំង អ្នកកំចាត់ភាពងងឹតគ្រប់ ទីកន្លែងដែលអ្នកទៅ មានន័យថា ការខ្វះខាត

ជំងឺរោគា ហើយគ្រាន់តែរឿង អាក្រក់ណាមួយ វាគ្មានកន្លែងនៅក្នុងជីវិតរបស់អ្នក ឬ ជីវិតគ្រួសាររបស់អ្នកឡើយ! សូមឱ្យភ្លើងនៃដំណឹងល្អ នេះជារឿង រីហួតនៅក្នុងអ្នក និង តាមរយៈអ្នក! អ្នកគឺជាអ្នកតំណាងផ្ទាល់របស់ព្រះ នៅលើផែនដីនេះ! ចូរធ្វើជាគំរូតាមរយៈ សុន្ទរកថារបស់អ្នក និងវិធីដែលអ្នកប្រព្រឹត្ត។ អ្នកគឺជាពន្លឺ និងក៏សង្ឃឹមនៃពិភពលោកនេះ ជាពន្លឺដែលមិនអាចលាក់បាំងបាន! ចូរបង្ហាញថាទឹកដោះ និងទឹកឃ្មុំ គឺពិតប្រាកដរបស់អ្នក មែន ហាលេលូយ៉ា!

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ខ្ញុំរស់នៅក្នុងជីវិតដ៏ក្លីស្ងាង! ពន្លឺរបស់ខ្ញុំបំបាត់ភាពងងឹត។ ខ្ញុំប្រៀបដូចជាបង្គោលភ្លើង នាំផ្លូវ ទៅកាន់នារីកដែលបាត់ខ្លួន! ខ្ញុំជាអ្នកតំណាងរបស់ព្រះនៅលើផែនដី! ពន្លឺរបស់ខ្ញុំនឹង ភ្លឺជានិរន្តរ៍នៅទីនោះ។ អាម៉ែន!

ការសិក្សាបន្ថែម
យ៉ូហាន ៨:១២

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ឧត្តម្តីរបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ទំនុកតម្កើង ៣-៤, ១២-១៣, ២៨, ៥៥



សុភាសិត ២៣:១៨ (ពតប)
ដ្បិតនឹងមានរង្វាន់ជាមិនខាន ហើយសេចក្តី
សង្ឃឹមរបស់ឯងនឹងមិនកាត់បង់ឡើយ។

នៅក្នុងរឿងខាងវិញ្ញាណ យើងនិយាយថា សេចក្តី
ជំនឿគឺជាមាតានៃបូទិ៍ពារមី ហើយការរំពឹងទុក
គឺជាឆ្មប។ ម្យ៉ាងវិញទៀត ដើម្បីឱ្យបូទិ៍ពារមី
របស់អ្នក ត្រូវបានសម្រាលដោយសុវត្ថិភាព និង
ប្រាកដប្រជា អ្នកត្រូវការឆ្មបនៃការរំពឹងទុកដើម្បី
ជួយអ្នក ធ្វើដូច្នោះ!

តើអ្នកឃើញទេ នៅពេលដែលអ្នករំពឹងពីជំនឿដ៏
អស្ចារ្យ វាបន្ថែមភាពអស្ចារ្យដល់ធម្មជាតិរបស់
អ្នក។ វាមិនសំខាន់ទេថា តើជីវិតរបស់អ្នកស្ថិត
ប៉ុន្មាន។ វាមិនសំខាន់ទេថា តើអ្នកត្រូវបានគេ
បណ្តេញចេញពីការងារ។ ជាមួយនឹងការរំពឹងទុក
អ្នកដែល គ្មានអ្វីនៅក្នុងដៃរបស់ទ្រង់ វាក៏ជាអ្នក
ដែលព្រះប្រើដើម្បីផ្តល់ប្រយោជន៍ដល់គាត់ មិន
ត្រឹមតែប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែអ្នកដែលនៅជុំវិញ គាត់
សម្រាប់ផលប្រយោជន៍របស់ពួកគេផងដែរ។
ចូរធ្វើតាមការសន្យារបស់ព្រះ នៅគ្រប់ទីកន្លែង

ដែលអ្នកទៅ ហើយរំពឹងថា នឹងមានទឹកដោះ នឹងទឹកឃ្នុំហូរនៅថ្ងៃនេះ!

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

នៅពេលខ្ញុំចាប់ផ្តើមថ្ងៃរបស់ខ្ញុំថ្ងៃនេះ ខ្ញុំពោរពេញដោយការរំពឹងទុកថា រឿងដ៏អស្ចារ្យ
នឹងកើតឡើង។ បូទិ៍ពារមីរបស់ខ្ញុំ គឺមិនមែនទៀតទេដែលនៅជុំវិញអ្នកនោះទេ; គឺវាបាន
មកដល់ហើយ! ខ្ញុំត្រឡប់មកផ្ទះវិញដោយមានទីបន្ទាល់! សូមថ្វាយសរសើរដល់ព្រះអម្ចាស់។

ការសិក្សាបន្ថែម
ភីលីព ១:២០

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ឧត្តម្តីរបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ: ២ សាំយូអែល ១៦-១៨



១ កូរិនថូស ២:១២ (ពគប)
ឯយើងរាល់គ្នា យើងមិនបានទទួលវិញ្ញាណរបស់
លោកយើងទេ គឺទទួលព្រះវិញ្ញាណដែលមកពីព្រះ
វិញ ដើម្បីឲ្យបានស្គាល់អស់ទាំងព្រះគុណ ដែល
ព្រះបានផ្តល់មកយើង។

ការរស់នៅតាមជីវិតធម្មតា គឺជាការប្រមាថ
ដល់ជីវិតដែលព្រះចង់ឱ្យអ្នកមាន! ក្នុងនាមជា
កូនរបស់ព្រះ អ្នករស់នៅឆ្ងាយ ជាងប្រព័ន្ធនៃ
ពិភពលោកនេះ។ ដូច្នេះ សកម្មភាពរបស់អ្នក
ត្រូវតែស្រប នឹងអ្វីដែលព្រះបានត្រាស់ហៅ
អ្នកឲ្យក្លាយទៅជា! ចូរបដិសេធរឿងជីវិតធម្មតា
ក្នុងជីវិតរបស់អ្នក មិនថាជាហិរញ្ញវត្ថុធម្មតា
ស៊ីភម្មភាពធម្មតា ឬសុខភាពធម្មតា។ ព្រះគម្ពីរ
ចែងថា អ្វីៗទាំងអស់ត្រូវបានប្រទានមកអ្នក
ដោយសេរី! គោលបំណងរបស់ទ្រង់ គឺចង់ឱ្យ
អ្នករស់នៅពីលើភាព ចលាចលនៃពិភពលោក
បណ្តោះអាសន្ននេះ ហើយរស់នៅប្រកបដោយ
ឧត្តមភាព ជាជីវិតដ៏រស់រវើកសាមញ្ញ!

គ្មានអ្វីដែលអ្នកត្រូវការទេ ដែលព្រះអម្ចាស់ទ្រង់
មិនទាន់បានប្រោសឱ្យអ្នកជាគ្រីស្ទានម្នាក់នោះទេ។ តាមរយៈការរីកលូតលាស់ នៅក្នុង
ព្រះបន្ទូល អ្នករៀនទាំងអស់ដែលព្រះបានប្រទានឱ្យអ្នក។ នៅពេលដែលអ្នកដើរក្នុងបញ្ជី
ចិត្តនៃ មរតករបស់អ្នកជាគ្រីស្ទាន នោះនឹងគ្មានកន្លែងសម្រាប់មនុស្សធម្មតាកាន់កាប់
ក្នុងជីវិតរបស់អ្នកឡើយ! ចូរធ្វើការចាក់ប្រេងតាំងនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធជាកន្លែង
ស្នាក់នៅរបស់អ្នកជារៀងរាល់ថ្ងៃ ដោយរីកចម្រើនក្នុងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ហើយ
ឃើញថាជីវិតរបស់អ្នកទៅពីធម្មតាទៅជាអស្ចារ្យ!

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ខ្ញុំបដិសេធជាជីវិតធម្មតា។ ខ្ញុំជាមនុស្សដ៏រស់រវើកសាមញ្ញ; ដូច្នេះ ខ្ញុំរស់នៅក្នុងជីវិតដ៏ឧត្តម
ព័រពេញដោយទឹកដោះ និងទឹកឃ្មុំ។ ខ្ញុំកើតមកពីព្រះ ហើយរស់នៅតាមធម្មជាតិមកពី
ព្រះរបស់ទ្រង់! អាម៉ែន

ការសិក្សាបន្ថែម
១ កូរិនថូស ៣:២១

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ឧត្តមរបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ទំនុកតម្កើង ២៦, ៤០, ៥៨, ៦១-៦២, ៦៤



កាត្រាទី ៤:១ (ពតប)

ខ្ញុំនិយាយដូច្នោះថា កាលអ្នក ដែលត្រូវត្រង់មរដក នៅក្មេងនៅឡើយ នោះមិនផ្សេងពីបារបំរើ ប៉ុន្មានទេ ទោះបីជាម្ចាស់លើទាំងអស់ក៏ដោយ។

មានសេចក្តីពិតមួយចំនួន នៅក្នុងព្រះបន្ទូល ដែល អាច ឆ្លង កាត់ អ្នក បានយ៉ាងងាយស្រួល ប្រសិនបើអ្នកមិនដើរតាមការពិតនៃ ឌីអិនអេ ជាខ្សែរាជវង្សនៅក្នុងអ្នកទេ! ការសន្យារបស់ ព្រះសម្រាប់វាស្រូវរបស់ទ្រង់ ក្នុងការរស់នៅ ដោយទឹកដោះ និងទឹកឃ្មុំ បានឈរនៅសព្វថ្ងៃ នេះដូចដែលវាល្អនៅពេលនោះ ប៉ុន្តែអ្នក ត្រូវតែជ្រើសរើសដើរក្នុងការពិតនោះ។ យោង តាមខគម្ពីរថ្ងៃនេះ វាអាស្រ័យលើអ្នកក្នុងនាមជា គ្រីស្ទានម្នាក់ ក្នុងការធ្វើការជ្រើសរើស៖ តើអ្នក នឹងធ្វើជាអ្នកស្ទង់មរដក ឬជាអ្នកបម្រើ? ប្រសិន បើអ្នកនៅតែស្ថិតក្នុងស្ថានភាពដែលអ្នកមិនដឹង ថាអ្នកជានរណា ក៏នឹងដែលអ្នកមិនរីកចម្រើន ឬដើរតាមការសន្យារបស់ព្រះ ទាក់ទងនឹងជីវិត របស់អ្នក នោះអ្នកនឹងក្លាយជាកូនក្មេង ហើយ រស់នៅក្នុងជីវិតជាអ្នកបម្រើ។

ពេលអ្នករស់នៅជាអ្នកទទួលមរដក អ្នកមិនដែលខ្វះអ្វីឡើយ ព្រោះការខ្វះមិនមែន ជាមរដករបស់អ្នកក្នុងនាមជាកូនរបស់ព្រះ! ធ្វើការសម្រេចចិត្តដើម្បីធំធាត់ពីកុមារភាព រហូតដល់អ្នកស្ទង់មរដក ហើយរីករាយនឹងរាល់ការសន្យា ដែលជាកម្មសិទ្ធិរបស់អ្នក ដោយត្រឹមត្រូវ!

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ឌីអិនអេ របស់ព្រះអម្ចាស់គឺនៅក្នុងខ្ញុំ។ ដូច្នោះ ខ្ញុំនឹងមិនរស់នៅក្នុងជីវិតជាអ្នកបម្រើ ឡើយ។ ទ្រព្យសម្បត្តិជារបស់ខ្ញុំ ហាក់លើល្អយ៉ាងណា!

ការសិក្សាបន្ថែម
ទំនុកតម្កែង ៣២:៨

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ខគម្ពីររបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ២ សាយ្យ អែល ១៩-២១



ភីលីព ៤:៦-៧ (ពគប)

ខ្ញុំ កុំឱ្យខ្លួនខ្ញុំខ្លាចអ្វីឡើយ ចូរចូលដល់ព្រះ ឱ្យ
ប្រាប់ពីសេចក្តីសុខសាន្តរបស់អ្នករាល់គ្នាក្នុង
គ្រប់ការទាំងអស់ ដោយសេចក្តីអធិស្ឋាន និង
ពាក្យទូលអង្វរ ទាំងពេលពាក្យអរព្រះគុណ
ផង លាយ៉ាងនោះ សេចក្តីសុខសាន្តរបស់ព្រះ
ដែលហួសលើសពីអស់ទាំងគំនិត និងជួយការ
ពារចិត្ត ហើយនិងគំនិតរបស់អ្នករាល់គ្នា ក្នុង
ព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ។

ជារឿយៗ អ្នកឆ្លងកាត់ការលំបាកក្នុងជីវិត
របស់អ្នក ហើយមិនដឹងថា ត្រូវដោះស្រាយ
វាដោយរបៀបណា ពីព្រោះអ្នកមិន ត្រូវបាន
បំពាក់ដោយអំណាច ដ៏ខ្លាំងក្លានៃការអធិស្ឋាន!
ព្រះមិនបានប្រាប់យើងឱ្យអធិស្ឋាន គ្រាន់តែ
ជាប្រយោជន៍នៃការអធិស្ឋាននោះទេ ប៉ុន្តែ
ដោយសារតែមានអំណាច ជាក់លាក់មួយ
ជាប់នឹងការអធិស្ឋាន! ការរស់នៅជាគ្រីស្ទាន
ដោយគ្មានការអធិស្ឋាន គឺប្រៀបដូចជាការដើរ
លើសមរម្យដោយគ្មានគ្រាប់រំលោភ! ពេលអ្នក
អធិស្ឋាន អ្នកត្រៀមខ្លួនសម្រាប់អ្វីដែលសត្រូវ

អាចនឹងបាញ់មកអ្នក!

ខគម្ពីរខាងលើប្រាប់យើងថា នៅពេលអ្នកអរព្រះគុណ និងអធិស្ឋាន ការព្រួយបារម្ភនឹង
ក្លាយទៅជារឿងអតីតកាល ហើយសេចក្តីសុខសាន្តនៃព្រះដែលហួសពីការយល់ដឹង
ទាំងអស់ នឹងការពារចិត្តរបស់អ្នក ដោយមិនគិតពីស្ថានភាពដែលអ្នក កំពុងប្រឈមមុខ។
ទាញយកប្រយោជន៍ពីអំណាចដ៏ខ្លាំងក្លានៅក្នុងការអធិស្ឋានថ្ងៃនេះ!

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ពេលខ្ញុំអធិស្ឋាន អ្វីៗប្រែប្រួល! ខ្ញុំបំពាក់ខ្លួនខ្ញុំសម្រាប់គ្រប់ស្ថានភាព តាមរយៈអំណាចនៃ
ការអធិស្ឋានរបស់ខ្ញុំ! ជាលទ្ធផល នៃការអធិស្ឋានរបស់ខ្ញុំ សេចក្តីសុខសាន្តនៃព្រះអម្ចាស់
បានឆេះបំបាត់ជីវិតរបស់ខ្ញុំ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ! អាម៉ែន

ការសិក្សាបន្ថែម
លូកា ១៨:១

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ខគម្ពីររបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ទំនុកតម្កើង ៥, ៣៨, ៤១-៤២



សាស្តា ៩:១១ (ពគប)

យើងក៏រីលមកមើលនៅក្រោមថ្ងៃ ឃើញថា ការរត់ប្រណាំង មិនសំរេចនឹងមនុស្សដែល រត់លឿន ការចំបាំងក៏មិនសំរេចនឹងមនុស្សដែល មានកំឡាំងដែរ ឯនប៉ុង មិនសំរេចនឹងមនុស្សមាន ប្រាជ្ញា ឬទ្រព្យសម្បត្តិនិងមនុស្សមានយោបល់ ឬគុណនឹងមនុស្សស្មាត់ជិតៗនោះដែរ គ្រប់ ទាំងអស់ស្រេចនៅពេលវេលា និងឱកាសវិញ។

គ្រីស្ទានជាច្រើនមានកំហុស ក្នុងការប្រៀបធៀប ការធ្វើដំណើររបស់ពួកគេ ទៅនឹងដំណើររបស់ អ្នកដទៃ ឃ្លាដូចជា «ខ្ញុំដឹងថាកន្លែងដែលខ្ញុំគួរទៅ នៅពេលនេះ» ខណៈដែលពេញនិយម មិនមែន ជារបស់ព្រះទេ ខគម្ពីរថ្ងៃនេះប្រាប់យើងថា ការ ប្រណាំងមិនមែនលឿនទេ។ ដោយសារតែអ្នក មិនមែនជាកន្លែងដែលអ្នកគិតថា អ្នកនឹងទៅ នៅពេលនេះ មិនមានន័យថាព្រះបានបញ្ជូនអ្នក ឬអ្នកមិនសូវសំខាន់ក្នុងព្រះនេត្ររបស់ទ្រង់ទេ។ ឱកាស និងពេលវេលារបស់អ្នកនឹងមកដល់!

នៅក្នុងរង្វង់អត្តពលិក អ្នករត់ប្រណាំងអន្តរជាតិ ត្រូវបានលើកទឹកចិត្តឱ្យផ្ដោតលើបន្ទាត់បញ្ជាប់ និងមិនមើលទៅលើស្មារ របស់ ពួកគេ អំឡុងពេលការប្រណាំងព្រោះវាអាចធ្វើឱ្យពួកគេថយចុះ។ ដូចគ្នានេះដែរ ពេលអ្នកមើល ការប្រណាំងរបស់អ្នកដទៃ ជាជាងផ្ដោតលើផ្លូវរបស់អ្នក អ្នកអាចនឹងបាត់បង់ការ មើលឃើញពីបន្ទាត់បញ្ជាប់ ហើយបន្ថយល្បឿនខ្លួនឯងចុះ! រៀនផ្ដោត តែលើអ្វីដែល ព្រះបានត្រាស់ហៅអ្នកឱ្យក្លាយទៅជា។ ចរចម្រើនឡើងក្នុងព្រះបន្ទូលទ្រង់ជារៀងរាល់ថ្ងៃ ហើយកុំខ្វល់ខ្វាយនឹងអ្វីដែលអ្នកដទៃកំពុងធ្វើ!

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ខ្ញុំនៅក្នុងផ្លូវរបស់ខ្ញុំ! ខ្ញុំផ្ដោតលើបន្ទាត់បញ្ជាប់របស់ខ្ញុំ! ខ្ញុំមិនមើលលើស្មាររបស់ខ្ញុំ ក្នុងអំឡុងពេលការប្រណាំង ហើយខ្ញុំបានឈ្នះរួចហើយ ក្នុងនាមព្រះយេស៊ូវ! អាម៉ែន

ការសិក្សាបន្ថែម
អេសាយ ២៦:៣

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ខគម្ពីររបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ២ សាំយូអែល ២២-២៣, ទំនុកដំកើង ៥៧



លូកា ៥:១៦ (ពគប)
តែទ្រង់ថយចេញទៅឯទីស្ងាត់ ដើម្បីអធិស្ឋាន
វិញ។

នៅក្នុងពិភពលោក ដែលមានការរំខានជាច្រើន
វាងាយស្រួលក្នុងការ ធ្វេសប្រហែសពេលនៅ
ម្នាក់ឯងជាមួយព្រះ។ បើអ្នកមិន ទទួលស្គាល់
សារៈសំខាន់នៃភាពឯកាទេ មានរឿងជាច្រើន
ដែលអ្នកអាចនឹកក្នុងជីវិត! វាមានសារៈសំខាន់
ណាស់សម្រាប់ គ្រីស្ទាន គ្រប់រូបក្នុងការបង្កើត
ពេលវេលាឯកជនជាមួយព្រះអម្ចាស់។ មុនពេល
ទទួលការបើកសម្តែង មានភាពឯកា ពេល
អ្នករៀនពីតម្លៃនៃការមានពេលឯកជនជាមួយ
ព្រះអម្ចាស់ អ្នកនឹងភ្ញាក់ផ្អើល ចំពោះឥទ្ធិពល
យូរអង្វែង ដែលវានឹងមានលើជីវិតរបស់អ្នក។

ជាច្រើនដងនៅក្នុងព្រះគម្ពីរ យើងឃើញព្រះ
អម្ចាស់យេស៊ូវ បានកំណត់ពេលវេលា ឱ្យនៅតែ
ម្នាក់ឯងជាមួយព្រះវរបិតា! គ្រីស្ទានគ្រប់រូបគួរតែ
ខិតខំប្រឹងប្រែង ដើម្បីមានពេលតែមួយជាមួយ
ស្តេចលើសអស់ទាំងស្តេច! យើងកំពុងរស់នៅ

បទទំនាយនៃឆ្នាំដែលបានថ្លែងចេញ គឺជាឆ្នាំនៃទឹកដោះ និងទឹកឃ្មុំ។ មានន័យថា បរិបូណ៌
និងពរជ័យ! ធ្វើឱ្យព្រះពរ ទាំងនោះសកម្ម តាមរយៈការចំណាយពេលដ៏មានគុណភាព
តែម្នាក់ឯងជាមួយព្រះ!

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

នៅពេលខំចំណាយពេល ជាមួយព្រះអម្ចាស់តែម្នាក់ឯង ភាពខ្លាំងនៃសិរីល្អរបស់ទ្រង់
នៅក្នុងជីវិតរបស់ខ្ញុំត្រូវបានកើនឡើង។ ខ្ញុំបានផ្លាស់ប្តូរពីសិរីល្អទៅជាសិរីល្អ ក្នុងព្រះនាម
ព្រះយេស៊ូវ!

ការសិក្សាបន្ថែម
ម៉ាថាយ ១៤:២៣

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ឧតម្ពីររបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ទំនុកដំកើង ៩៥, ៩៧-៩៩



រ៉ូម ៨:៥-៦ (ពគប)

៥ ពីព្រោះអស់អ្នកណាដែលតាមសាច់ឈាម នោះគិតតែខាងសាច់ឈាម តែអស់អ្នកណាដែល គិតតាមព្រះវិញ្ញាណ នោះគិតតែខាងវិញ្ញាណវិញ ៦ ដ្បិតគំនិតខាងសាច់ឈាម នោះជាសេចក្តីស្លាប់ ទទេ ឯគំនិតនៃព្រះវិញ្ញាណ នោះទើបជាជីវិត និង សេចក្តីសុខសាន្តវិញ។

ការយល់ខុសជាទូទៅ ក្នុងចំណោមពិភពគ្រីស្ទាន គឺថា ការផ្តល់ជីវិតរបស់អ្នកដល់ព្រះគ្រីស្ទ គឺជា ដំណើររបស់អ្នក ទាំងស្រុង ជាមួយនឹងព្រះ។ ទោះជាយ៉ាងណាក៏ដោយ ការផ្តល់ជីវិតរបស់អ្នកដល់ ព្រះគ្រីស្ទគ្រាន់តែជាជំហានដំបូង ក្នុងដំណើរ ដ៏សម្បូរ បែបរបស់អ្នក។ អ្នកត្រូវតែដឹងអំពីភាពតែមួយរបស់ អ្នក ជាមួយនឹងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ព្រះបានបង្កើត អ្នក ហើយ ព្រះអម្ចាស់ជាព្រះវិញ្ញាណ មានន័យថា ដើមកំណើតរបស់អ្នកជាកូនរបស់ព្រះ គឺមកពី ព្រះវិញ្ញាណ! ដើម្បីរស់នៅតាមជំរិត ចូរបដិសេធ ជីវិតខាងសាច់ឈាមគ្រប់ពេល! នៅពេលណាដែល អ្នកត្រូវបានជំរិត ឬលើកទឹកចិត្តឱ្យធ្វើអ្វីមួយ ចូរសួរ ខ្លួនឯងថា តើការលើកទឹកចិត្តនោះមកពីព្រះ មក

សាច់ឈាមរបស់អ្នក ឬសូម្បីតែមកពីសាតាំង!

សូមពិគ្រោះជាមួយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ទាក់ទងនឹងការអប់រំ ការងាររបស់អ្នក អាពាហ៍ ពិពាហ៍ និងកូនរបស់អ្នក! នៅពេល ដែលអ្នកអនុញ្ញាតឱ្យព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដឹកនាំអ្នក នោះអ្នកនឹងជួបប្រទះនូវសេចក្តីសុខសាន្ត ដែលលើសពីអ្វីដែល ពិភពលោកផ្តល់ឱ្យ។ ភាព ជោគជ័យរបស់អ្នកនៅក្នុងជីវិត គឺអាស្រ័យទៅលើសមត្ថភាពរបស់អ្នក ក្នុងការស្វែងយល់ ពី រឿងនៃព្រះវិញ្ញាណ។ ត្រូវប្រាកដថាអ្នកអានព្រះបន្ទូលជារៀងរាល់ថ្ងៃ ដោយញែកខ្លួនអ្នក ចេញពីអ្នកនៅក្នុងពិភពលោក ហើយឃើញខ្លួនអ្នកក្លាយជាមហាអំណាចខាងវិញ្ញាណ!

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ខ្ញុំជាអ្នកមានអំណាចខាងវិញ្ញាណ! ខ្ញុំរស់នៅក្នុងជីវិតដែលគ្រប់គ្រងដោយវិញ្ញាណនៃព្រះ ហើយជីវិតខាងសាច់ឈាមគ្មាន អំណាចលើការិសម្រេចចិត្តរបស់ខ្ញុំទេ!

ការសិក្សាបន្ថែម
១ កូរិនថូស ២:១៤

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ឧត្តម្នីរបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ២ សាំយូអែល ២៤, ១ រពាក្យត្រ ២១-២២, ទំនុកតម្កើង ៣០



លូកា ៦:១២-១៣ (ពគប)

១២ នៅគ្រានោះ ទ្រង់ចេញទៅឯក្នុង ដើមរឿង
អធិស្ឋាន រួចទ្រង់អធិស្ឋានដល់ព្រះ ដរាបទាល់ភ្នំ
១៣ លុះភ្លឺឡើង ទ្រង់ហៅពួកសិស្សមក ក៏វេស
យក១២នាក់ ដែលទ្រង់ហៅថា សាវ័ក។

ចង់រស់នៅឲ្យបានជោគជ័យ អ្នកជ្រើសរើសអ្នក
ជំរុញខ្លួនជារៀងរាល់ខែ ខគម្ពីរថ្ងៃនេះបង្ហាញយើង
ពីរបៀបដែលព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ បានដឹងពីសា
រស័ខាន់នៃអ្នកដែលទ្រង់បានហៅទូទៅ និង
ឥទ្ធិពលយូរអង្វែងនៃជម្រើសនោះ។ ទ្រង់ត្រូវបាន
បង្ហាញឲ្យឃើញពីការចូលទៅ ក្នុងតំបន់ដឹកជន
មួយ ហើយចំណាយពេលមួយយប់ដើម្បីអធិស្ឋាន
ឱ្យសេចក្តីសម្រេចចិត្តនេះ។ ជារៀងរាល់គ្រីស្ទាន
ជ្រើសរើសដៃគូរបស់ពួកគេ ដោយផ្អែកលើស្វែងរក
ដែលពិភពលោកបានកំណត់ ជាជាង ការរីក ញែក
ខាងវិញ្ញាណ! កុំជ្រើសរើសមិត្តដោយផ្អែកលើថា
តើនរណាម្នាក់ចូលចិត្ត កម្មវិធីទូរទស្សន៍ ដូចអ្នក
ដែរ។ ចូរជ្រើសរើស មនុស្សដែលស្របតាមការ
ត្រាស់ហៅខាងវិញ្ញាណរបស់អ្នក។

ដានីយ៉ែលគឺជាគំរូដ៏ល្អឥតខ្ចោះពីព្រះគម្ពីរ។ គាត់
មានមិត្តដ៏អស្ចារ្យ។ នៅពេលដែលសេចក្តីចេញបទបញ្ជាកម្មវិធី ដែលនឹង ធ្វើឱ្យគាត់មាន
បញ្ហា ហើយដានីយ៉ែលបានអំពាវនាវឱ្យមិត្តរបស់គាត់អធិស្ឋាន ហើយព្រះអម្ចាស់បានប្រទាន ឱ្យ
ពួកគេ នូវដំណោះស្រាយចំពោះបញ្ហារបស់ពួកគេ។ ទាំងនេះគឺជាមិត្តដែលអ្នកគួររក្សា ជាមិត្ត
ដែលនាំអ្នកឱ្យកាន់តែខិត ទៅជិតព្រះ ហើយជំរុញអ្នកនៅក្នុងអ្វីដែលត្រឹមត្រូវ!

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ខ្ញុំត្រូវបានដឹកនាំដោយ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ពេលជ្រើសរើសអ្នក ដែលខ្ញុំនៅជំរុញខ្លួនខ្ញុំ។
ខ្ញុំជ្រើសរើសមិត្តភក្តិដែលជំរុញខ្ញុំ ឱ្យធ្វើការល្អហើយមិនដែលផ្ទុយឡើយ ក្នុងព្រះនាម
ព្រះយេស៊ូវ!

ការសិក្សាបន្ថែម
សុភាសិត ១៣:២០

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ខគម្ពីររបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ ទំនុកដំកើង ១០៨-១១០



២ កូរិនថ្នូស ៤:១៨ (ពគប)

ដោយយើងខ្ញុំ មិនរាប់អានរបស់ដែលមើល ឃើញ ឡើយ គឺរាប់អានតែរបស់ដែលមើលមិនឃើញ វិញ ដ្បិតរបស់ដែលមើលឃើញ នោះស្ថិតស្ថេរ មិនយូរប៉ុន្មានទេ តែរបស់ដែលមើលមិនឃើញ នោះនៅស្ថិតស្ថេរអស់កល្បជានិច្ចវិញ។

ខណៈពេលដែលភ្នែកធម្មជាតិ វាហាក់ដូចជា មានឧបសគ្គ និងឧបសគ្គរាប់រយដែលហាម អ្នក មិនឱ្យសម្រេចគោលដៅរបស់អ្នក ឧគម្ពីរ ខាងលើចែងថា អ្វីៗដែលមើលឃើញគឺជារឿង បណ្តោះអាសន្ន! រាល់ «ជញ្ជាំង» ដែលអាច ជួបប្រទះ គឺគ្រាន់តែជា ឧបសគ្គស្រមៃស្រមៃ ក្នុងនាមជាក្រិស្ទាន គ្មានអ្វីអាចឈរនៅក្នុងផ្លូវ របស់អ្នកបានឡើយ! ព្រះគម្ពីរបានចែងថា ទ្រង់ ដែល គង់នៅក្នុងអ្នក ទ្រង់ធំជាងព្រះនៅក្នុង លោកនេះមានន័យថា គ្មានឧបសគ្គណាមួយ ដែលអ្នកនឹងប្រឈមមុខឡើយ ដែលធំ ជាងព្រះ ដែលរស់នៅ និងប្រតិបត្តិតាមរយៈអ្នក!

នៅក្នុងព្រះគម្ពីរ យើងឃើញពួកសិស្សកំពុង ផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អ នៃព្រះគុណរបស់ព្រះ នៅពេលដែលមនុស្សមានអវិភាព ចំពោះ គ្រិស្ទាន រហូតឈានដល់ការធ្វើទារុណកម្ម និងសម្លាប់ពួកគេ។ ប៉ុន្តែដោយសារការចូលរួម ចំណែក របស់ពួកសិស្ស ចំពោះនគរព្រះ ភាពជាគ្រិស្ទាននៅតែបន្តិកចម្រើនជាង ២៥០០ ឆ្នាំក្រោយមក។ យ៉ាងម៉េចដែរ? គឺមកពីគេមិនព្រមឃើញឧបសគ្គនៅពីមុខគេ! បដិសេធ មិនគិតពីឧបសគ្គដែលកំពុងឈរក្នុងផ្លូវរបស់អ្នកដើម្បីជីវិតនៃទឹកដោះនិងទឹកឃ្នុំ!

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

គ្មានអ្វីអាចបំផ្លាញខ្ញុំបានទេ! ខ្ញុំបដិសេធមិនចាត់ទុកឧបសគ្គណាមួយ ដែលអារក្សព្យាយាម ដាក់ក្នុងផ្លូវរបស់ខ្ញុំ! ខ្ញុំមិនអាចបរាជ័យ! សូមថ្វាយសិរីល្អដល់ព្រះអម្ចាស់។ អាម៉ែន

ការសិក្សាបន្ថែម
១ យ៉ូហាន ៤:៤

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ឧគម្ពីររបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ១ រពាក្យត្រ ២៣-២៥



១ ពង្សាវតារក្សត្រ ១៨:៤៣-៤៤ (ព្រគម)
៤៣ រួចប្រាប់អ្នកបំរើថា ចូរឡើងទៅមើលខាង
សមុទ្រឥឡូវ អ្នកបំរើក៏ឡើងទៅមើល រួចជំរាប
ថា គ្មានអ្វីឡើយ លោកប្រាប់ថា ចូរទៅឲ្យអស់
វារៈ៧ដងទៀត ៤៤ លុះដល់គំរប់៧ដង នោះក៏
ជំរាបថា ឃើញមានពពកតូចប៉ិនបាតដៃមនស្ស
ឡើងពីសមុទ្រមក នោះលោកបង្គាប់ថា ចូរឡើង
ទៅទូលអំបាប់ថា សូមទិមរទេះ ហើយចុះទៅចុះ
ដើម្បីកុំឲ្យអាក់ដំណើរដោយសារភ្លៀង។

ទឹកដីអ៊ីស្រាអែលរងគ្រោះរាំងស្ងួត និងទឹកក្ស
ជាច្រើនឆ្នាំ រហូតដល់ហោរាអេលីយ៉ាបានប្រកាស
ថា «ខ្ញុំឮសំឡេងភ្លៀងធ្លាក់យ៉ាងច្រើន»។ នៅក្នុង
ពិភពធម្មជាតិ សំឡេងទឹកភ្លៀងមិនអាចស្លាប់បានទេ
ប៉ុន្តែនៅក្នុងអាពិភពខាងវិញ្ញាណ អេលីយ៉ាអាចឮ
សំឡេងភ្លៀងកំពុងត្រៀមធ្លាក់! ទោះបីជាមានការ
ប្រកាសរបស់ហោរាក៏ដោយ ភ្លៀងមិនបានចាប់
ផ្តើមភ្លាមៗទេ។ អ្នកបម្រើរបស់អេលីយ៉ា បាន
ពិនិត្យមើលប្រាំមួយដង មុននឹងឃើញពពកតូចមួយ
ដែលធ្លាក់មកមុនភ្លៀង!

មានមនស្សភាគច្រើនធ្វើខុសពីការរកភ្លៀងភ្លាម! កំខកខានក្នុងការកត់សម្គាល់ការណែនាំតូចៗ ដែលព្រះផ្តល់ឱ្យអ្នកដើម្បី ជូនដំណឹងដល់អ្នកអំពីភាពសម្របសម្រួលដែលនឹងមកដល់! ចូររៀនទទួលស្គាល់ថា តើព្រះបាននាំអ្នក ទៅឆ្ងាយប៉ុណ្ណាក្នុង ជីវិត របស់អ្នក។ នៅពេលក្រលេកមើលដំបូង ការងារ ឬឱកាសនោះអាចហាក់ដូចជាតូច ឬតូចៗ។ ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ វាអាច ជាឆ្នាំរបស់អ្នក និងពពកតូចមួយដែលប្រាប់ពីរឿងធំជាងនេះទៅទៀត! ត្រូវប្រាកដថាអ្នកមានការគន្លឹះ។ រកមើលសញ្ញា នៃទឹកដោះ និងទឹកឃ្នុំ! ចូរបន្តស្វែងរកអ្នកបំរើសេចក្តីជំនឿរបស់អ្នក ហើយភាពបរិបូរណ៍នឹងកើតឡើងយ៉ាងប្រាកដ!

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ខ្ញុំដឹងថាព្រះកំពុងរៀបចំខ្ញុំឱ្យកាន់តែអស្ចារ្យក្នុងជីវិតនេះ! ក្នុងឆ្នាំនេះ ខ្ញុំទទួលស្គាល់គ្រប់ពពកនៅចំពោះមុខខ្ញុំ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវដ៏មានគ្រប់ព្រះចេស្តារ្យ! អាម៉ែន

ការសិក្សាបន្ថែម
យេរេមា ២៩:១១

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ឧតម្ពីររបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ទំនុកដំកើង ១៣១, ១៣៨-១៣៩, ១៤៣-១៤៥



ម៉ាថាយ ២៨:១៩-២០ (ពគប)
១៩ ដូច្នោះ ចូរទៅបញ្ចុះបញ្ចូលឲ្យមានសិស្សនៅ
គ្រប់ទាំងសាលានិ ព្រមទាំងធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកឲ្យ
ដោយនូវព្រះនាមព្រះវរបិតា ព្រះរាជបូតា និង
ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធចុះ ២០ ហើយបង្រៀន ឲ្យគេ
កាន់តាមគ្រប់ទាំងសេចក្តី ដែលខ្ញុំបានបង្ហាបមក
អ្នករាល់គ្នាផង ហើយមើល ខ្ញុំក៏នៅជាមួយនឹង
អ្នករាល់គ្នាជាអស់ថ្ងៃដែរ ដរាបដល់បំផុតកល្យ។
អាម៉ែន។

អ្នកត្រូវបានបង្កើតឡើង ដើម្បីជាសិស្សរបស់
ប្រជាជាតិនានា វាជាកាតព្វកិច្ចរបស់អ្នកក្នុងនាម
ជាកូនរបស់ព្រះក្នុងការ ពង្រឹងការទទួលជ័យជម្នះ
របស់ព្រះគ្រីស្ទក្នុងទីក្រុងរបស់អ្នក ដោយ
ប្រកាសពីភាពជាព្រះអម្ចាស់នៃព្រះយេស៊ូវនៅ
គ្រប់ទីកន្លែងដែលអ្នកទៅ! អាណត្តិដែលឈោង
ចាប់ព្រលឹងត្រូវបាន ផ្តល់ដល់គ្រីស្ទានគ្រប់រូប
ដោយមិនគិតពីអាយុ មុខរបរ ឬសូម្បីតែកំហុស។
នៅក្នុងព្រះគម្ពីរ យើងឃើញថ្មីដែលបាន
ធ្វើទុក្ខបុកម្នេញពួកគ្រីស្ទាន មុនពេលប្រគល់ជីវិត
របស់គាត់ចំពោះព្រះគ្រីស្ទ មានបេសកកម្មនៅ

ជុំវិញពិភពលោក ដែលបណ្តាលឱ្យប្រជាជាតិជាងប្រាំពីរក្លាយជាប្រជាជាតិគ្រីស្ទាន។

ព្រះគម្ពីរប្រាប់យើងឱ្យផ្សព្វផ្សាយ ដល់ជីវិតដែលមានជីវិតទាំងអស់ មានន័យថាមាន
មូលដ្ឋានសម្រាប់ឈោងចាប់ព្រលឹង មិនថា អ្នកទៅទីណាក្នុងពិភពលោកនេះ! មិនថានៅ
សាលារៀន កន្លែងធ្វើការ ឬសូម្បីតែនៅភោជនីយដ្ឋាន គ្រប់ទី កន្លែងដែលអ្នកទៅ គឺជា
តំបន់ដ៏ល្អឥតខ្ចោះដើម្បីឈោងចាប់ព្រលឹង! ព្រះគង់នៅជាមួយអ្នកជានិច្ច ដូច្នោះកុំខ្លាចការ
បដិសេធពីអ្នកណាឡើយ។ អ្នកត្រូវបានបង្កើតឡើងដើម្បីធ្វើរឿងនេះ!

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ខ្ញុំកាន់អាណត្តិនៃការឈោងចាប់ព្រលឹង នៅក្នុងការងាររបស់ខ្ញុំ សាលារៀន និងទីក្រុង!
ប្រជាជាតិនានានិងស្គាល់ ព្រះនាម ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ ដោយសារខ្ញុំ ក្នុងឆ្នាំនេះ
មនុស្សនឹងនាំមកខ្ញុំថាអ្នកឈ្នះលេខមួយខាងឈោងចាប់ព្រលឹង!

ការសិក្សាបន្ថែម
ម៉ាកុស ១:១៥

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ឧតម្ពីររបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ១ រហូតដល់ ២៦-២៩, ទំនុកតម្កើង ១២៧



ទំនុកតម្លឹង ១:៣ (ពត្តប)

អ្នកនោះនិងដួងជាដើមឈើ ដែលដុះនៅក្បែរផ្លូវទឹក ដែលបង្កើតផលតាមរដូវកាល ហើយស្លឹកក៏មិនចេះស្រពោនឡើយ ឯការអ្វីដែលអ្នកនោះធ្វើ នោះនិងចំរើនឡើងទាំងអស់ ។

មានគ្រីស្ទានមួយចំនួនដែលនិយាយថា «យើងមិនគួរតែងតែរំពឹងពីរបៀងល្អពីព្រះទេ ពេលខ្លះយើងគួរតែរំពឹងពីរបៀងអាក្រក់ ពីព្រោះជីវិតពោរពេញទៅដោយការឡើងចុះ» ។ នោះជាការយល់ខុសយ៉ាងខ្លាំងនៃសារនៃដំណឹងល្អ។ ព្រះមិនមែនជាមេនៃអំពើអាក្រក់ និងទុក្ខលំបាកក្នុងលោកនេះទេ។ ក្តីសុបិនរបស់ទ្រង់ដែលត្រូវបានសម្រេចរួចហើយសម្រាប់អ្នកនៅក្នុង ព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ គឺសម្រាប់អ្នកដើម្បីដៃ ក្នុងសេចក្តីចម្រើនទាំងស្រុង។ នោះរួមបញ្ចូលទាំងលុយផងដែរ ប៉ុន្តែវាហ្នឹងពីវាទៅទៀត!

បូរងទុក្ខនោះទេ។ ផ្ទុយទៅវិញ អ្នកសូនភ្នាក់ងារ ខ្ញុំប្រាថ្នាចង់ឲ្យអ្នកបានចំរើនឡើងគ្រប់ជំពូក ហើយឲ្យបានសុខសប្បាយខាងរូបសាច់ ដូចជាព្រលឹងអ្នកបានចំរើនឡើងដែរ (៣ យ៉ូហាន ១:២)។ ទ្រង់ស្វែងរកសេចក្តីចម្រើន នៃវិញ្ញាណរបស់អ្នក ព្រលឹងរបស់អ្នក និងរូបកាយរបស់អ្នក។ នេះជាហេតុផលដែលអ្នកមិនគួរស្នាក់នៅ ឬទទួលយកជំងឺ ភាពក្រីក្រ បរាជ័យ ឬរំពឹងតែលុយប៉ុណ្ណោះ។ ព្រះហឫទ័យរបស់ទ្រង់គឺលើសពីលុយ។ ការព្យាករណ៍អំពីទឹកដោះ និងទឹកឃ្មុំ មានន័យថាគ្រប់ផ្នែកនៃជីវិតរបស់អ្នកត្រូវបានគ្របដណ្តប់ដោយផលផ្តែទាំងស្រុង សូមសរសើរដល់ព្រះអម្ចាស់!

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ខ្ញុំរស់នៅលើកាលៈទេសៈ ក្នុងផ្លូវលើសគេ។ សេចក្តីចម្រើនរបស់ខ្ញុំត្រូវបានធានា ហើយរួមបញ្ចូលទាំងលុយ និងរបស់ដែល លើសពីវា។ ខ្ញុំជាអ្នកមាន ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ!

ការសិក្សាបន្ថែម
សុភាសិត ៤:១៩

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ឧត្តម្តីរបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ទំនុកតម្លឹង ១១១-១១៨



ចោទិយកថា ២៩:៥ (ពគប)
ឯងរាល់គ្នាមិនបានបរិភោគនំប៉័ង ឬផ្អឹកស្រាទំពាំង
បាយជូរ ឬគ្រឿងស្រវឹងណាសោះ ដើម្បីឲ្យបានដឹង
ថា អញនេះជាព្រះយេស៊ូវ ជាព្រះនៃឯង។

ព្រះទ្រង់ប្រទាននូវ ការផ្គត់ផ្គង់ដ៏ប្រសើរដល់
កូនចៅរបស់ទ្រង់ម្នាក់ៗ! ព្រះគម្ពីរព្រះយេស៊ូវ
ថា នៅពេលដែលសាសន៍អ៊ីស្រាអែល ត្រូវបាន
ដោះលែងពីជីវិត ជាទាសករនៅក្នុងប្រទេស
អេស៊ីព ហើយនៅក្នុងទីរហោស្ថាន នោះព្រះ
បានទទួលយក គ្រប់គម្របការ របស់ពួកគេ។
ទោះបីជាមានស្ថានភាពដ៏អាក្រក់ និងរាំងស្ងួតនៃ
វាលខ្សាច់ក៏ដោយ ក៏ពួកគេមិនត្រូវកំដៅថ្ងៃក្តៅ
ដែរ សម្លៀក បំពាក់របស់ពួកគេក៏មិនដែលចាស់
ឡើយ ហើយជើងរបស់ពួកគេក៏មិនហើមដោយ
ការឈឺចាប់ដែរ។ សាសន៍អ៊ីស្រាអែល គឺជា
មនុស្សនៃសញ្ញាចាស់។ តើអ្នកណាដែលមាន
ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ! ព្រះដដែលនោះកំពុងផ្គត់ផ្គង់
និងចិញ្ចឹមអ្នកនៅថ្ងៃនេះ!

អ្នកខ្លះមានកំហុសក្នុងការព្យាយាមតស៊ូក្នុងជីវិត
ដោយខ្លួនឯង ដោយមិនដឹងច្បាស់ថា ព្រះគ្រីស្ទចង់ផ្គត់ផ្គង់ពួកគេ! ទោះបីជា វាហាក់ដូចជា
ស្ថានភាពរបស់អ្នកមិនអាចផ្សះផ្សាបាន ឬអ្នកស្ថិតនៅក្នុងជម្រកនៃទីរហោស្ថាន និងភាព
អនាធិបតេយ្យ នៅជុំវិញអ្នក សូមចងចាំថាអ្នករស់នៅដោយឯករាជ្យពិភពលោក ទេសៈ
ហើយថាប្រសិនបើអ្នក ទទួលស្គាល់ វត្តមានរបស់ទ្រង់ នៅក្នុងជីវិតរបស់អ្នក ទ្រង់នឹងផ្តល់
ឱ្យអ្នកនូវការផ្តល់ដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់ សេចក្តីស្រឡាញ់ និងការថែទាំ។

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ខ្ញុំរស់នៅដោយឯករាជ្យពីស្ថានភាពជុំវិញខ្លួនខ្ញុំ! ព្រះគង់នៅជាមួយខ្ញុំជានិច្ច ហើយទ្រង់បាន
ផ្តល់ទឹកដោះ និងទឹកឃ្មុំដល់ខ្ញុំច្រើនហើយ! ទោះជាខ្ញុំអាចប្រឈមមុខនឹងឧបសគ្គក៏ដោយ!
នៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ ខ្ញុំមានការផ្គត់ផ្គង់ដ៏អស្ចារ្យ! អាម៉ែន

ការសិក្សាបន្ថែម
ភីលីព ៤:១៩

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ឧត្តមរបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ: ១ ពង្សាវតារក្សត្រ ១-២, ទំនុកតម្កើង ៣៧, ៧១, ៩៤



២ ឆ្នាំម៉ែ ៣:១៦ (ពតប)

គ្រប់ទាំងបទគម្ពីរ គឺជាព្រះទ្រង់បានបញ្ចេញ ព្រះវិញ្ញាណបណ្ណាល្សតែងទេ ក៏មានប្រយោជន៍ សំរាប់ការបង្រៀន ការវិញ្ញាណដឹងខ្លួន ការប្រដៅ ដំរី និងការបង្កាត់ខាងលេចក្តីសុខវិភា។

សូមគិតអំពីខគម្ពីរនោះមួយវិនាទី! ខគម្ពីរទាំង អស់ត្រូវបានផ្តល់ឱ្យដោយការបំផ្លាសគំនិតរបស់ ព្រះ។ នោះមានន័យថាវាជា ដង្ហើមរបស់ព្រះ។ បន្ទាប់មកវានិយាយថាវាចំណេញ មានន័យថាវា ផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវអត្ថប្រយោជន៍។ តើព្រះបន្ទូលជាអ្វី!

ដូច្នេះ វាសំខាន់ ព្រះគម្ពីរគឺសម្រាប់គោល លទ្ធិ ដែលមានន័យថាពួកគេបង្រៀន និងផ្តល់ លក្ខខណ្ឌដល់អ្នក ។ ព្រះបន្ទូលនេះក៏សម្រាប់ បន្ទោស និងកែតម្រូវដែរ។ ពាក្យ «ប្រដៅដំរី» មានន័យថា epanóρθōsis (អេប៉ាណូថ្លូស៊ីស) ជាភាសាក្រិច ដែលមានន័យថា ការជួសជុល។ ដូច្នេះ ព្រះបន្ទូលគឺសម្រាប់ការជួសជុលអ្វីដែល ត្រូវការជួសជុលក្នុងជីវិត និងកាលៈទេសៈរបស់ អ្នក។ តើអ្នកឃើញទេ? ធ្លាប់ឃើញបែបហ្នឹង

ទេ? ព្រះបន្ទូលមិនគ្រាន់តែកែកំហុសតួអក្សរឬប៉ុណ្ណោះទេ។ វាជួសជុលអ្វី ផ្សេងទៀតដែល កើតឡើងជាមួយអ្នក ដូច្នេះអ្នកត្រូវបានស្វារឡើងវិញ មិនថាវាជាបញ្ហាល្មើកាក បញ្ហា សុខភាព បញ្ហា ទំនាក់ទំនង។ល។ ព្រះបន្ទូលនឹង epanóρθōsis (អេប៉ាណូថ្លូស៊ីស) អ្នក។ វានឹងជួសជុលអ្នក និងអ្វីដែលខុសនៅក្នុងជីវិតរបស់អ្នក។

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ខ្ញុំមានអ្នកប្រដៅដំរីនៅខាងខ្ញុំ។ ខ្ញុំអាចផ្ញើព្រះបន្ទូលដើម្បីដោះស្រាយរាល់បញ្ហារបស់ខ្ញុំ។ ថ្ងៃនេះខ្ញុំក្រោកឡើង ហើយផ្ញើ ព្រះបន្ទូលជាពិធីការទៅកាន់អនាគតរបស់ខ្ញុំ ដើម្បីឱ្យគ្រប់ ឧបសគ្គត្រូវបានជួសជុល ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ! អាម៉ែន

ការសិក្សាបន្ថែម
រ៉ូម ៨:២៨

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ខគម្ពីររបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ទំនុកតម្កើង ១១៩

GOODNEWS TESTIMONIES



Semi Wara

24 years ago Semi Wara joined the British Army and served as a soldier. He did tours to Cyprus, Iraq, Afghanistan and also served in Somalia for the British Embassy. Whilst serving on a tour in Afghanistan in 2006, he experienced first-hand, what it was like to fight the Taliban and lost many close friends in this war. He was looking to fill this empty void in him but God always had a plan, and a purpose in his life and that was made possible when he joined Spirit Embassy The GoodNews Church. He has served his country as a soldier for many years but the biggest reward is serving Jesus Christ, and being a soldier in God's army.



Michelle Mason

11 years ago Michelle Mason was living a life of sin working as a lap dancer. She used to coordinate private parties at a gentleman's nightclub. She was indulging in a life of alcohol and drugs and her life spiralled drastically out of control. She was lost and broken and had no ability to live a sober life. Years later she became a Christian and left that lifestyle and separated herself from the things of this world. She had a personal encounter with Jesus Christ that made her realise that you are never too far gone, God will call you, appoint you, and work through you to bring Him glory. Through joining Spirit Embassy, God's Word had completely transformed her life.



Trance Hove

At the age of seven Trance Hove was introduced to Hip-Hop music. During his teen years the music he listened to as a child had shaped him as a young adult. He then started to hang out with drug dealers, career criminals and violent gangsters in the area he grew up in. He was attracted to the money they were making. Although he was making a lot of money by selling drugs, he had to constantly look over his shoulder. He had to leave this lifestyle and he wanted to use his passion for music to influence and inspire the youth to get involved in what God is doing in this generation. He went from making music that glorified the works of the devil to making music to glorify The Lord Jesus Christ.



GOODNEWS TESTIMONIES



Akapusi Qera

Akapusi Qera is a former Fijian professional rugby union player. He came onto the professional Rugby scene in the 2007 World Cup and became the longest serving captain for Fiji. He has travelled the world and won countless trophies and medals for both country and club, however it brings him so much joy knowing where he has come from and where God has taken him. He now uses his platform to reach millions to point people to Christ and bring glory to God, through the teachings of Prophet Uebert Angel.



Elizabeth Grace

Elizabeth Grace went through a very difficult time in her life when her marriage fell apart. She had to work a full-time job on her own whilst raising a family of five children. As things progressed, it became really challenging for her that she even contemplated ending her life. Whilst going through this ordeal she reached out to some friends who had joined Spirit Embassy The GoodNews Church. After some time she started her own business in healthcare and her business began to grow at an astronomical rate. She became debt-free, and moved into her own home. From living in a council house, eating from a food bank, being unemployed to now owning a successful business and being the employer. She now employs over 70 staff members!



Richard Edomwonyi

In March 2022 Richard Edomwonyi was involved in a severe car accident which resulted in him having a serious neck and back injury. He was unable to move his neck and had to stay in hospital for some time. A month later he attended the Healing Institute which is the healing ministry and a vehicle that God is using to touch lives in nations, through Prophet Uebert Angel. He was prayed for and immediately in that moment he was completely healed and this was the first time he experienced divine healing in his life.





ម៉ាថាយ ២១:២២ (ពគប)
ហើយគ្រប់ទាំងសេចក្តីអ្វី ដែលអ្នករាល់គ្នានឹង
អធិស្ឋានសូម ដោយមានចិត្តជឿ នោះនឹងបាន
សំរេចទាំងអស់។

ដំណើររឿងរបស់បុរសពិការនៅអាងទឹក ប្តេជ្ញា
សជា គឺជាឧទាហរណ៍ដ៏ល្អឥតខ្ចោះមួយដើម្បី
ដាក់ឱ្យឆ្គងកាត់ ខគម្ពីរនៅថ្ងៃនេះ ឱ្យបានពន្យល់
គ្រប់គ្រាន់។ ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវបានសួរបុរស
នោះថា តើគាត់ចង់បានជាប្តេជ្ញា ជាជាំងឆ្មើយ
«បាទ» ភ្លាមៗ គាត់ចាប់ផ្តើមត្រឡប់ត្រឡង់វិញ
ដែលគ្មាននរណាម្នាក់បានជួយគាត់ពេញមួយឆ្នាំ
នេះ។ សំឡេងឆ្លាបឆ្លាប?

អ្នកណាម្នាក់ដែលអានរឿងនេះ ថ្ងៃនេះធ្វើបែប
នោះទេ? ពួកគេត្រូវតែ ដឹងយ៉ាងណាការអធិស្ឋាន
ប៉ុន្តែមិនដែលសួររក។ ខគម្ពីរ សម្រាប់ថ្ងៃនេះ
និយាយថា សួររក! វាសាមញ្ញ! កុំវាយដំអំពើព្រៃ
ដែលកំពុងព្យាយាមពន្យល់ដល់ព្រះ ពីអ្វីដែល
អវិជ្ជមាន ដែលបានកើតឡើងនៅក្នុងជីវិតរបស់
អ្នក - កាត់ទៅរកការដេញតាម។

ព្រះអម្ចាស់នឹងមិនដកយករបស់ល្អពីអ្នកឡើយ។ ដូច្នេះ ចូរក្តាហានដើម្បីធ្វើឱ្យសំណើ
របស់អ្នកបានដឹងដល់ទ្រង់នៅថ្ងៃនេះ។ គ្រាន់តែសួរប៉ុណ្ណោះ!

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ខ្ញុំថ្លែងទំនាយថា អ្វីដែលខ្ញុំស្នើសុំនឹងមកដល់ខ្ញុំក្នុងពេលយ៉ាងឆាប់។ ព្រះវរបិតារបស់ខ្ញុំ
បានប្រទានឱ្យខ្ញុំនូវអ្វីដែលល្អបំផុតរួចហើយ ហើយខ្ញុំនឹងមានជីវិត ហើយខ្ញុំដើរក្នុងវា
ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ! អាម៉ែន

ការសិក្សាបន្ថែម
ម៉ាថាយ ៧:១១

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ខគម្ពីររបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ១ ពង្សាវតារក្សត្រ ៣-៤



ម៉ាកស ១១:២៣ (ពតប)
ដ្បិតខ្ញុំប្រាប់អ្នករាល់គ្នាជាប្រាកដថា បើអ្នកណា
និយាយទៅភ្នំនេះថា ចូរវើចេញពីទីនេះទៅ
ធ្លាក់ក្នុងសមុទ្រចុះ ដោយឥតសង្ស័យក្នុងចិត្ត គឺ
ជឿជាក់ថាសេចក្តីអ្វីដែលខ្លួនថា និងបានកើតមក
ពិត នោះនឹងបានដូចប្រាថ្នាគ្រប់ជំពូកទាំងអស់។

នៅក្នុងវិទ្យាសាស្ត្រមានប្រភេទ ឬទំហំថាមពល
ខុសៗគ្នា។ ថាមពល Kinetic គឺជាថាមពលក្នុង
ចលនាដែលបង្កើតលទ្ធផល។ វាក៏មានថាម
ពលសក្តានុពលដែលជាថាមពលដែលទើបតែ
រក្សាទុក មិនប្រើប្រាស់ ឬផ្លាស់ទី។ រូបសៀងគ្នា
ដែរ សេចក្តីជំនឿដែលមិនបានអនុវត្តគឺជាអំណាច
ដែលមិនអាចសម្រេចបាន។ វាដូចជាមនុស្សផ្ទុកខ្នុរ
ណាមីត ប៉ុន្តែមិនបានដឹងពីឥទ្ធិពលដែលវាអាច
បង្កឱ្យមាន។

ព្រះយេស៊ូវបានបើក សម្តែងដល់សិស្សរួម
ថា ពួកគេមិនត្រឹមតែមានសក្តានុពលដើម្បី
ដាក់បណ្តាសាដើមឈើប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែអាច
រកិលភ្នំពីទីតាំងមួយទៅកន្លែងមួយទៀតបាន ។

អ្នកមានគ្រាប់ពូជនៃសេចក្តីជំនឿនៅក្នុងខ្លួនអ្នក ប៉ុន្តែវាអាចផ្តល់ លទ្ធផល បានលុះត្រាតែ
អ្នកចាប់ផ្តើមអនុវត្តវា។ អ្នកប្រហែលជាមិនចាប់ផ្តើមដោយការបង្កាប់បញ្ជាមនុស្សស្តាប់
ឱ្យរស់ឡើងវិញ នោះទេ ប៉ុន្តែយ៉ាងហោចណាស់ការឈឺក្បាលរបស់អ្នក គួរតែចេញពី
អ្នក មិនពេលអ្នកសុំគ្រុកង្វាលរបស់អ្នកសម្រាប់ការអធិស្ឋាន។ នៅពេលដែលយើង
កំពុងនៅពាក់កណ្តាលផ្លូវនេះ ជាឆ្នាំនៃទឹកដោះ និងទឹកឃ្មុំ សូមធ្វើលំហាត់ប្រាណសាច់ដុំ
ដែលហៅថា សេចក្តីជំនឿនៅថ្ងៃនេះទាក់ទងនឹងអាជីវកម្ម សុខភាព ឬការអប់រំរបស់
អ្នក។ បង្កាប់បញ្ជាពីអ្វីដែលកំពុងឈរ នៅមុខអ្នក ដើម្បី ផ្លាស់ទីដោយគ្មានការសង្ស័យ។
អ្នកមានវិញ្ញាណនៃសេចក្តីជំនឿ ហើយអ្វីដែលអ្នកនិយាយនឹងត្រូវបានបង្កើតឡើង។

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ខ្ញុំមានវិញ្ញាណនៃសេចក្តីជំនឿនៅក្នុងខ្ញុំ; ដូច្នេះខ្ញុំត្រូវនិយាយ។ ពន្លឺកំពុងបំភ្លឺនៅគ្រប់ផ្នែក
នៃជីវិតរបស់ខ្ញុំ ក្នុងព្រះនាម ព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន

ការសិក្សាបន្ថែម
ហេព្រើរ ១១:១

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ ថ្ងៃ។
ឧតម្ព័ររបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ២ រពាក្យត្រ ១, ទំនុកតម្កើង ៧២



យ៉ូហាន ១៥:៥ (ពគប)

ខ្ញុំជាគល់ អ្នករាល់គ្នាជាខ្លួន អ្នកណាដែលនៅជាប់នឹងខ្ញុំ ហើយខ្ញុំជាប់នឹងអ្នកនោះ នោះទើបនឹងបង្កើតផលឡើងជាច្រើន ដ្បិតបើដាច់ពីខ្ញុំចេញនោះអ្នករាល់គ្នាពុំអាចនឹងធ្វើអ្វីបានទេ។

វាត្រូវការសុភវិនិច្ឆ័យដើម្បីយល់ថា ឈាមដែលហូរនៅក្នុងក្បាលរបស់អ្នក គឺជាឈាមដូចគ្នាដែលហូរនៅក្នុងរាងកាយទាំងមូល របស់អ្នក។ វាជាមូលដ្ឋាននៃវិទ្យាសាស្ត្រ។ សារធាតុដែលហូរតាមដើមឈើ គឺដូចគ្នាដែលហូរទៅកាន់មែក។ ដូច្នោះ ពេលព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា «ខ្ញុំជាគល់ អ្នករាល់គ្នាជាខ្លួន» ទ្រង់មានន័យថា ជីវិតដូចគ្នានៅក្នុងទ្រង់ គឺជាជីវិតដដែលដែលហូរចូលក្នុងយើង។

ប្រសិនបើអ្នកចង់ពិនិត្យមើលឌីអិនអេ របស់ព្រះគ្រាន់តែពិនិត្យមើលខ្លួនឯង។ អ្នកផ្ទុក ឌីអិនអេ របស់ព្រះ ហើយគ្មានអ្វីបាត់ ឬនៅខ្វះនោះទេ។ វាក្លានស្ថានភាពណាដែលមានសិទ្ធិផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវការគេងមិនលក់ទេព្រោះអ្នកកើតមកពី

ខាងលើ ហើយ ការតបតែងហ្សេនរបស់អ្នកគឺមកពីខាងលើ។ អ្នកគឺជាតំណាងនៃសិរីល្អ និងធម្មជាតិរបស់ព្រះ។ ដូចទឹកដោះចិញ្ចឹម និងទ្រទ្រង់ ដែរ ដូនតារបស់យើងក៏ចិញ្ចឹម និងទ្រទ្រង់យើងដែរ!

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ខ្ញុំកើតមកពីខាងលើ ហើយ ឌីអិនអេ របស់ខ្ញុំគឺមកពីព្រះ។ ខ្ញុំត្រូវបានបង្កើតឡើងដោយជំនាញនៃព្រះ ហើយគ្មានអ្វីអាចរារាំង ភាពជោគជ័យ ឬការរីកចម្រើនរបស់ខ្ញុំក្នុងឆ្នាំនៃទឹកដោះ និងទឹកឃ្មុំនោះទេ។ អាម៉ែន

ការសិក្សាបន្ថែម
១ យ៉ូហាន ៤:១៧

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ឧតម្តីរបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ បទចម្រៀងសាឡាម៉ូន



លោកប្បវត្តិ ១១:៦-៧ (ពគប)

៦ រួចព្រះយេហូវ៉ាទ្រង់មានព្រះបន្ទូលថា មើល គេជាពួកតែ១ ក៏និយាយភាសាតែ១ គេចាប់ផ្តើម ធ្វើអំពើយ៉ាងដូច្នោះហ្ន៎ ឥឡូវនេះ គ្មានអ្វីនឹងឃាត់ មិនឲ្យគេធ្វើកើតតាមបំណងចិត្តនោះទេ ៧ ចូរ យើងចុះទៅបំភាន់ភាសាគេ ដើម្បីកុំឲ្យគេស្តាប់ គ្នាបានទៀត។

វប្បធម៌គឺជាបណ្តុំនៃជំនឿ ដែលគ្រប់គ្រងសង្គម មួយ។ ធាតុសំខាន់មួយដែលបង្កើតជា សរសៃ នៃវប្បធម៌គឺភាសា។ សង្គម មនុស្ស ទាំងអស់ប្រើ ភាសា។ ភាសា បង្កើត ប្រព័ន្ធជំនឿ និងការប្រព្រឹត្ត របស់យើង។

នៅពេលដែលពូជមនុស្ស មានភាសាតែមួយនៅ បឋមបាប៊ីល ពួកគេបានតាំងចិត្តសាងសង់បឋមដែល ទៅដល់ព្រះ។ សូម្បីតែព្រះ ក៏មិនអាចបញ្ឈប់ ពួកគេដែរ ហើយត្រូវធ្វើឲ្យខ្ចាត់ខ្ចាយពួកគេ ដោយណែនាំភាសាផ្សេងៗ។ ពេលអ្នកនិយាយ ភាសារបស់ព្រះ អ្វីៗដែលអ្នកសង់នឹងឈរឡើង។ កុំប្រឡំភាសារបស់អ្នកក្នុងនាមជាកូនរបស់ព្រះ

ជាមួយនឹងភាសាដែលមកពីអ្នកក្នុងលោកនេះ។ ពេលគេថាមានការធ្លាក់ចុះ អ្នកត្រូវបន្ត ថាមានការងើបឡើង។ ពេលគេថាមានការធ្លាក់ទឹកចិត្តខ្លាំងណាស់ ប្រាប់ថាខ្ញុំឃើញតើ ទឹកដោះ និងទឹកឃ្មុំ! និយាយភាសានៃភាពជោគជ័យ ហើយជីវិតទាំងមូលរបស់អ្នកនឹងមាន វប្បធម៌នៃ ភាពជោគជ័យ វឌ្ឍនភាពនិងជ័យជំនះ។

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ខ្ញុំជាគ្រាប់ពូជនៃព្រះ ហើយខ្ញុំនាំយកវប្បធម៌ពីព្រះវរបិតារបស់ខ្ញុំ (ព្រះអម្ចាស់)។ ខ្ញុំឈរលើ អ្វីដែលខ្ញុំជឿ ហើយខ្ញុំនឹងបន្ត និយាយវា នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន

ការសិក្សាបន្ថែម
សុភាសិត ១៨:២១

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ឧត្តមរបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ សុភាសិត ១-៣



២ ពេត្រុស ១:១២ (ពគប)

ដូច្នេះ ខ្ញុំប្រុងប្រៀបនឹងវិញ្ញាណ ដល់អ្នករាល់គ្នា អំពីសេចក្តីទាំងនេះជានិច្ច ទោះបីអ្នករាល់គ្នាស្គាល់ហើយបានតាំងខ្លាចខ្លួន ក្នុងសេចក្តីពិត ដែលមានហើយក៏ដោយ។

កាលយើងនៅក្មេង វាមិនអាចទៅរួចទេសម្រាប់យើង ក្នុងការយល់អំពីគោលគំនិតមួយចំនួននៃគណិតវិទ្យា វិទ្យាសាស្ត្រ ឬភូមិសាស្ត្រ ពីព្រោះខ្លួនក្បាលរបស់យើងមិនអាចផ្ទុក ឬយល់ពីគោលគំនិតទាំងនោះបានទេ។ ពេលបញ្ចប់ចំបាប់ជាមួយ សមីការគណិតវិទ្យាមួយចំនួន យើងមានទំនោរនិយាយថា «វាមិនអាច» ឬ «វាមិនអាចទៅរួចទេ» ដោយសារតែអសមត្ថភាព ក្នុងការចាប់យកគំនិតនេះ។ នៅពេលដែលយើងមានភាពចាស់ទ្ងឹមគ្រប់គ្រាន់ យើងបានយល់ថា មួយដកពីរ (១-២) គឺជាសំណួរគណិតវិទ្យាត្រឹមត្រូវ ហើយអាចផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវដកមួយ (-១) ។

ដូចគ្នានេះដែរអនុវត្ត នៅពេលនិយាយអំពីសេចក្តីជំនឿ។ ព្រះគម្ពីរនិយាយអំពីការតាំងខ្លួន

ឡើង នៅក្នុងសេចក្តីពិតបច្ចុប្បន្ននេះ ដែលមានន័យថាមានអតីតកាល បច្ចុប្បន្នកាល និងអនាគតនៃសេចក្តីពិត។ អ្នករាល់ព្រះ និងគំនិតរបស់ទ្រង់ ប្រសិនបើ អ្នកដើរក្នុងការពិតពីអតីតកាលរបស់ទ្រង់។ ដើម្បីឱ្យអ្នកត្រូវបានតាំងនៅក្នុងសេចក្តីពិតបច្ចុប្បន្នរបស់ព្រះ អ្នកត្រូវតែនៅក្នុងព្រះបន្ទូល ការអធិស្ឋាន និងការរួបរួមជាមួយនឹងទ្រង់។ អ្នកគួរតែត្រូវបានផ្តល់អាហារក្នុងព្រះបន្ទូលដូចជាទឹកដោះគោចិញ្ចឹមអ្នក។ ព្រះកំពុងធ្វើការប្តូរមី ទិសគំនិត និងការអស្ចារ្យក្នុងសម័យរបស់យើង។ អ្នកអាចក្លាយជាអ្នកចូលរួមចំណែកនេះបាន លុះត្រាអ្នកដើរក្នុងសេចក្តីពិតបច្ចុប្បន្ន។

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ខ្ញុំជឿសរើសដើរក្នុងការពិតបច្ចុប្បន្ន។ ផ្លូវរបស់ខ្ញុំពោរពេញទៅដោយពន្លឺ ហើយខ្ញុំនឹងមិនជំពប់ដួល ឬបរាជ័យឡើយ ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន

ការសិក្សាបន្ថែម
២ ធីម៉ូថេ ២:១៥

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ ថ្ងៃ។
ឧតម្ពីររបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ សុភាសិត ៤៦



រ៉ូម ១០:១៧ (ពគប)

ដូច្នោះ សេចក្តីជំនឿកើតឡើងដោយពូហើយដែលពួនោះ គឺដោយសារព្រះបន្ទូលនៃព្រះ។

ភាពជាគ្រីស្ទានគឺជាប្រព័ន្ធជំនឿតែមួយគត់ដែលជាបញ្ហា។ សេចក្តីជំនឿកើតឡើងដោយពូហើយដែលពួនោះ គឺដោយសារព្រះបន្ទូលនៃព្រះ។ អ្នកទទួលបានព័ត៌មានក្នុងខ្លួនអ្នកសម្រាប់អ្នកដើម្បីយល់ ហើយដើរក្នុងពន្លឺនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ សូមចាំថា ព្រះគម្ពីរថែមទាំងបញ្ជាក់ថា វាមិនអាចទៅរួចទេក្នុងការផ្តាច់ចិត្តព្រះដោយគ្មានសេចក្តីជំនឿ។ បើគ្មាន«ធាតុផ្សំនៃសេចក្តីជំនឿ» ដែលអ្នកទទួលបានតាមរយៈចំណេះដឹងនោះ វាមិនអាចទៅរួចទេក្នុងការផ្តាច់ចិត្តព្រះទាំងស្រុង។

នៅក្នុងន័យជាមូលដ្ឋាន ភាពជាគ្រីស្ទានគឺនៅឆ្ងាយពីភាពមធ្យម។ យើងជាអ្នកប័ក្ស។ យើងជាអ្នកដែលមានពន្លឺ តាមរយៈ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ដើម្បីឱ្យអ្នកត្រូវបានហៅថាជាកូនរបស់ព្រះ។

ព្រះ តម្រូវឱ្យមានការចេះអក្សរខាងវិញ្ញាណ។ លើកស្ទារបស់អ្នក ឡើង ហើយដើរយ៉ាងក្លាហានចូលទៅក្នុងពិភពវិញ្ញាណនៃការគ្រប់គ្រង។ អ្នកគឺជាអ្នកមានចំណេះដឹងមកពីព្រះហើយគ្រប់ សរសៃ ទាំងអស់របស់អ្នកត្រូវបានភ្ជាប់ដើម្បីជោគជ័យ។ នៅពេលអ្នកអានដំណឹងល្អនេះ ពន្លឺ និងចំណេះដឹង កាន់តែច្រើន ក៏ពុំរងចូលទៅក្នុងវិញ្ញាណរបស់អ្នក ហើយអ្នកប្រាកដជានឹងរស់នៅដោយជោគជ័យ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ព្រះអង្គដែលគង់នៅក្នុងខ្ញុំ ព្រះអង្គធំជាងព្រះដែលគង់នៅក្នុងលោកីយ៍។ ព្រះដ៏ជាព្រះដ៏អស្ចារ្យរស់នៅក្នុងខ្ញុំ។ ខ្ញុំជាអ្នកផ្តល់ពន្លឺដល់មនុស្សគ្រប់គ្នាដែលនៅជុំវិញខ្ញុំ។ ហាលេលូយ៉ា។

ការសិក្សាថ្ងៃនៃម
ទំនុកតម្កើង ១១៩:១៣០

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ឧតម្ពីររបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ សុភាសិត ៧-៩



ការឡើទី ៦:១៧ (ពគប)
អំពីនេះទៅមុខ កុំឲ្យអ្នកណាខានចិត្តខ្ញុំ
ទៀតឡើយ ដ្បិតខ្ញុំជាប់មានស្នាមគ្រា របស់
ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ នៅខ្លួនខ្ញុំហើយ។

សញ្ញាសម្គាល់គឺជាការចាប់អារម្មណ៍ ដែល
អាចមើលឃើញលើមនុស្ស ឬវត្ថុដែលគ្មាន
ជីវិត។ គំនិតនៃសញ្ញាសម្គាល់ មានតាំង ពី
សម័យដើម នៅពេលដែលពួកគេត្រូវបាន
គេប្រើ ដើម្បីបំបែកវត្ថុមួយពីវត្ថុមួយទៀត។
សាក ប៉ូល និយាយថា គាត់មាន សញ្ញាសម្គាល់
បូហត្ថលេខា ដូចដែលកំណែផ្សេងទៀតបាន
ដាក់អោយឆ្គងកាត់។ ដូចគ្នានេះដែរអនុវត្ត
ចំពោះខ្ញុំ និងអ្នក៖ យើងមានហត្ថលេខារបស់
ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ នៅក្នុងប្រព័ន្ធរបស់យើង។
យើងមានលក្ខណៈប្លែកពីធម្មជាតិ ហើយវាត្រូវ
បានគេដឹងក្នុងវិញ្ញាណថា យើងមានហត្ថលេខា
របស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។

ការមានហត្ថលេខា ឬសញ្ញាសម្គាល់របស់
ព្រះគ្រីស្ទ មានន័យថាម្ចាស់នៃសញ្ញាសម្គាល់
បានផ្ទៀងផ្ទាត់អ្នក ឱ្យទៅនិងបង្ហាញសេចក្តីសប្បុរសរបស់ទ្រង់។ ព្រះបានសម្គាល់អ្នក
ហើយដោះលែងអ្នកទៅក្នុងពិភពលោកនេះ ដើម្បីបង្ហាញពីសិរីល្អរបស់ទ្រង់ ។ ចូរដើរទៅ
មុខ ហើយបង្ហាញពីសិរីល្អនៃព្រះដែលអ្នកមានហត្ថលេខា ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ!

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ហត្ថលេខារបស់ព្រះគ្រីស្ទគឺពេញមួយជីវិតរបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំកើតមកដើម្បីបង្ហាញពីសិរីល្អរបស់
ទ្រង់ ដល់ពិភពលោកនេះ។ អ្វីៗទាំងអស់អំពីខ្ញុំនឹងដូចជា ទឹកដោះនិងទឹកឃ្មុំ នៅក្នុងព្រះនាម
ព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន

ការសិក្សាបន្ថែម
អេសេគាល ៤៦:១៦

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ឧតម្ពីររបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ សុភាសិត ១០-១២



យ៉ែហាន 6:63 (ពតប)
គឺជាវិញ្ញាណដែលឲ្យមានជីវិត រូបសាច់គ្មាន
ប្រយោជន៍អ្វីទេ ឯពាក្យដែលខ្ញុំនិយាយនឹងអ្នក
រាល់គ្នា នោះត្រូវខាងវិញ្ញាណនិងជីវិតវិញ។

នៅពេលអ្នកនិយាយ អ្នកកំពុងបញ្ជូនសញ្ញា
នៅក្នុងបរិយាកាស ហើយពាក្យទាំងនោះរស់
ដើម្បីកើតជាផ្ទៃផ្ទាំង។ អណ្តាតរបស់អ្នកមិនមែន
បញ្ចេញតែពាក្យសម្តីទេ ប៉ុន្តែជាសមាសភាពនៃ
ជីវិត និងសេចក្តីស្តាប់ ឬជោគជ័យ និងបរាជ័យ។
អណ្តាតរបស់អ្នក មិនគ្រាន់តែជាសាច់ដុំ
នៅក្នុងមាត់របស់អ្នកទេ ប៉ុន្តែជាអ្នកបង្កើត
វាសនា។ អ្នកគឺជាកន្លែងដែលអ្នកនៅសព្វថ្ងៃនេះ
ដោយសារតែ របៀបដែលអ្នកបានប្រើអណ្តាត
របស់អ្នក ទាំងវិជ្ជមាន ឬអវិជ្ជមាន។ នៅពេលអ្នក
និយាយថា «អ្វីៗគឺពិត» ពាក្យទាំងនោះនឹងទៅ
ហើយរងចាំអ្នក ដើម្បីឱ្យប្រាកដថាអ្វីគ្រប់យ៉ាង
អំពីអ្នកនឹងលំបាកខ្លាំងណាស់។

ព្រះយេស៊ូវបានមានបន្ទូលថា ពាក្យដែលទ្រង់មាន
បន្ទូលមិនគ្រាន់តែជាពាក្យសម្តីប៉ុណ្ណោះទេ តែជា

វិញ្ញាណ និងជាជីវិត។ មានវគ្គនិយាយផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អ្នកចាប់ផ្តើមពីថ្ងៃនេះ ដោយនិយាយ
ពាក្យវិជ្ជមាន។ ភាពជោគជ័យ សុខភាព និងសេចក្តីចម្រើន (នោះគឺទឹកដោះ និងទឹកឃ្នុំ)
សុទ្ធតែជារបស់អ្នកទាំងអស់គ្នា។ ស្ថានភាពរបស់អ្នក មិនត្រូវកំណត់អ្វីដែលអ្នកនិយាយ
នោះទេ។ ផ្ទុយទៅវិញ ចូរឱ្យមាត់របស់អ្នកបង្កើតស្ថានភាព ដែលអ្នកចង់បាន។

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

មាត់របស់ខ្ញុំគឺជាបិទរបស់អ្នកនិពន្ធដែលត្រៀមរួចជាស្រេច។ ជោគវាសនា និងអាណាចក្រ
កំពុងចេញពីខ្ញុំ។ ជោគជ័យ សេចក្តីសុខសាន្ត និងសេចក្តីចម្រើនទាំងអស់គឺជារបស់ខ្ញុំ។
អាម៉ែន

ការសិក្សាបន្ថែម
យ៉ូប ២២:២៨

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ឧតម្ពីររបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ សុភាសិត ១៣-១៥



អេសាយ ១២:៣ (ពគប)
ដោយហេតុនោះឯងរាល់គ្នា នឹងដងទឹកពីអណ្តូង
នៃសេចក្តីសង្គ្រោះដោយអំណរ។

នៅពេលអ្នកឡើងយន្តហោះ ថ្លៃសំបុត្ររបស់
អ្នកមិនត្រឹមតែគ្រប ដណ្តប់ចលនារបស់អ្នកពី
គោលដៅមួយទៅទិសដៅ មួយទៀតនោះទេ។
វាជាកញ្ចប់ពេញលេញសម្រាប់ការធ្វើដំណើរ
ទាំងមូល។ វាគ្របដណ្តប់លើអាហារ ជំនួយ
ការកម្សាន្ត ការលុងលោម និងភាពងាយស្រួល
របស់អ្នកទាំងអស់។ នេះបង្ហាញថា នៅពេល
ដែលអ្នកបាន បង់ប្រាក់សម្រាប់សំបុត្រ របស់
អ្នក អ្នកពិតជាបានបង់ប្រាក់សម្រាប់កញ្ចប់
ពេញលេញ ដែលគ្របដណ្តប់អ្វីៗគ្រប់យ៉ាង
គ្មានអ្វីខ្វះខាត ឬបាត់នោះទេ។ ដូចគ្នានេះដែរ
អនុវត្តនៅពេល ដែលវាមកដល់ការសង្គ្រោះ វា
ជាកញ្ចប់ពេញលេញ ដែលបានមកជាមួយរាល់
របស់ល្អដែលទាក់ទង និងជីវិតរហូតដល់ការ
លើកឡើង។

ហោរាអេសាយ បានមានប្រសាសន៍ឲ្យទាញ
ចេញពី «អណ្តូង» នៃសេចក្តីសង្គ្រោះ។ ព្រះគម្ពីរមិននិយាយថា «លូ» ឬនៃ «អណ្តូង»
ជាពហុវចនៈ ដែលមានន័យថាមានអណ្តូងល្អ ល្អខ្លះភាពបញ្ហា និងអ្វីៗទាំងអស់។ នៅពេល
អ្នកអានព្រះគម្ពីរ ត្រូវប្រើបែងចែកពេលវេលាស្មើគ្នា ទៅនឹងការខិតខំប្រឹងប្រែង
ខាងវិញ្ញាណរបស់អ្នកចំពោះគ្រប់ផ្នែក និងគ្រប់ជ្រុងនៃជីវិតរបស់អ្នក។ គ្មានអ្វីគួរខ្វះអ្វី
ទាំងអស់ក្នុងជីវិតរបស់អ្នកទេ។ ថ្ងៃនេះ ចូរឈរនៅខាងស្តាំរបស់អ្នកក្នុងនាមជាកូនរបស់
ព្រះ ហើយទាមទារអ្វីៗ ទាំងអស់ដែលជាកម្មសិទ្ធិរបស់អ្នក ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

សុខភាព ភាពជោគជ័យ សេចក្តីចម្រើន និងអំណាច សុទ្ធតែជារបស់ខ្ញុំ និងក្រុមគ្រួសារ
របស់ខ្ញុំ។ យើងខ្ញុំនឹងមិនខ្វះទឹកដោះ និងទឹកឃ្មុំឡើយ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។
អាម៉ែន

ការសិក្សាបន្ថែម
២ ពេត្រុស ១:៣

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ឧត្តមរបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ សុភាសិត ១៦-១៨



យ៉ូអែល ៣:១០ (ពគប)
ចូរដំដែកផាលរបស់ឯងរាល់គ្នាធ្វើជាដាវ ហើយ
ដង្ហាររបស់ឯងធ្វើជាលំពែងទៅ ត្រូវឲ្យអ្នក
ខ្សោយពោលថា ខ្ញុំមានកំឡាំងដែរ។

ពាក្យដែលយើង និយាយបង្កើតបានជាវលក
សំឡេង និងប្រែក្លង់ដែលនាំអារក្ស ឬទេវតាមក
ធ្វើការ។ គ្រប់ផ្នែកខាងវិញ្ញាណ ត្រូវការវលក
សំឡេងមួយដែលត្រូវបានបញ្ចេញតាមរយៈពាក្យ
ដើម្បីឱ្យវាផ្លាស់ទី។ ពាក្យដែលអ្នកកំពុងនិយាយ
ជារៀងរាល់ថ្ងៃគឺជាការបង្កើតផ្លូវ និងគន្លងផ្លូវក្នុង
វិញ្ញាណដើម្បីដឹកជញ្ជូនទេវតាឬអារក្ស។ ក៏ម្យ៉ាង
នៅក្នុងវិញ្ញាណផ្លាស់ទីតាមវលក នឹង ប្រែក្លង់
ដែលបង្កើតដោយពាក្យទាំងនោះ។ នៅពេល
អ្នកមករកគ្រូគង្វាល ហើយស្នើសុំ «ពាក្យ» អ្វី
ដែលអ្នកពិតជាស្នើសុំ គឺជាភាពញឹកញាប់ក្នុងការ
ដឹកជញ្ជូនរបស់ល្អចូលក្នុងជីវិតរបស់អ្នក។

ហោរា យ៉ូអែល បានផ្តល់យុទ្ធសាស្ត្រច្បាស់លាស់
មួយមុនសង្គ្រាមអ៊ីស្រាអែល។ ទ្រង់បានប្រកាស
ថា «ត្រូវឲ្យអ្នកខ្សោយពោលថា ខ្ញុំមានកំឡាំង
ដែរ» (យ៉ូអែល ៣:១០)។ ពាក្យទាំងនោះនឹងក្លាយជាកម្លាំងរបស់ពួកគេក្នុងពេលប្រយុទ្ធ។
ថ្ងៃនេះអ្នកក៏អាចប្រកាសដោយមាត់ដែរថាអ្នកខ្លាំង អ្នកជាអ្នកមាន និងអ្នកទទួលបាន
ជោគជ័យ។ ពាក្យទាំងនោះជាប្រែក្លង់សម្រាប់អ្នកដើម្បីជោគជ័យក្នុងជីវិត។ មិនថាអ្នកកំពុង
មានអារម្មណ៍យ៉ាងណាក្នុងខ្លួនរបស់អ្នក ឬសមតុល្យរាជការរបស់អ្នកកំពុងតែនិយាយអ្វី
នោះទេ ចូរនិយាយថា «ខ្ញុំរឹងមាំ ជាអ្នកមាន និងមានព្រះពរ»។ អ្នកនឹងច្រូតកាត់ផលដ៏ច្រើន
សន្លឹកសន្ធាប់ក្នុងឆ្នាំនេះ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ!

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ខ្ញុំរឹងមាំ មានពេញដោយថាមពល និងជោគជ័យ។ ខ្ញុំរស់នៅលើសពីដែនកំណត់ ទាំងអស់
នៃពិភពលោកនេះ នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន

ការសិក្សាបន្ថែម
ហេព្រើរ ១៣:៥-៦

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ឧតម្ពីររបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ សុភាសិត ១៩-២១



រ៉ូម ១០:១៧ (ពគប)

ដូច្នោះ សេចក្តីជំនឿកើតឡើងដោយពូ ហើយ ដែលពូនោះ គឺដោយសារព្រះបន្ទូលនៃព្រះ។

នៅក្នុងពិភពខាងវិញ្ញាណ អ្នកទទួលបានការ លើកកម្ពស់ ដោយចំណេះដឹងដែលអ្នកទទួល បាន។ ព្រះគម្ពីររបស់យើង បង្ហាញយើងថា សេចក្តីជំនឿ ឬសមត្ថភាពខាងវិញ្ញាណណាមួយ កើតឡើងតាមរយៈ ការស្តាប់ព័ត៌មានមួយចំនួន។ វាហាក់ ដូចជាចំនួននៃចំណេះដឹងដែលអ្នកមាន អំពីព្រះគឺស្មើនឹងភ្នំនៃ សេចក្តីជំនឿដែលអ្នក កាន់។ សេចក្តីជំនឿខ្សោយគឺជាលទ្ធផលនៃ ចំណេះដឹងខ្សោយអំពីព្រះគ្រីស្ទ។ ព្រះបន្ទូល របស់ព្រះបង្កើតសាច់ដើម្បីផ្តល់ទំនុក ទាំងអស់ ដែលអ្នកឃើញនៅមុខអ្នក។

ចាក់បំពេញព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ហើយបង្កើន សាច់ដុំខាងវិញ្ញាណរបស់អ្នក។ ព្រះគម្ពីររបស់អ្នក គឺដូចជាកន្លែងហាត់ប្រាណ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ របស់អ្នក៖ អ្វីគ្រប់យ៉ាងគឺនៅទីនោះដើម្បីធ្វើឱ្យ អ្នកក្លាយជាមនុស្សធំខាងវិញ្ញាណ។ អ្នកនឹងយល់ ពី លេខកូដចម្លែកដែលនឹងធ្វើឱ្យពិភពលោកភ្ញាក់ផ្អើល។ ប្រមូលព្រះបន្ទូល; រីកចម្រើន នៅក្នុងព្រះគុណ និងនៅក្នុងចំណេះដឹង អំពីព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ចូរស្វែងរកវិធីដើម្បី លូតលាស់ និងបង្កើតផ្ទៃផ្ទាំងរឹងរិះរិះយ៉ាងផ្សេងៗ ក្នុងជីវិតរបស់អ្នកទាំងខាងវិញ្ញាណ និងខាង សម្ភារៈ ហើយអ្នកនឹងឃើញទឹកដោះ និងទឹកឃ្មុំហូរហៀរជាក់ជាមិនខាន!

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ចំណេះដឹងរបស់ព្រះ កំពុងរីកចម្រើននៅក្នុងខ្លួនខ្ញុំ។ ផ្លូវរបស់ខ្ញុំពោរពេញដោយពន្លឺ និងសិរីល្អ។ ខ្ញុំមានទ្រព្យសម្បត្តិទាំងអស់ របស់ខ្ញុំ នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន

ការសិក្សាបន្ថែម
ហេព្រើរ ១០:២៣

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ឧត្តមរបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ សុភាសិត ២២-២៤



ទំនុកតម្កើង ៦៩:៣០ (ពគប)
ទួលបង្គំនឹងច្រៀងទំនុកសរសើរ ដល់ព្រះនាម
របស់ព្រះ ហើយនឹងលើកដំកើងទ្រង់ដោយ
អរព្រះគុណ។

នៅពេលអ្នកលើកតម្កើងព្រះអម្ចាស់ មានន័យថា
អ្នកកំពុងប្រាប់ពីបញ្ហារបស់អ្នក និងស្ថានភាព
របស់អ្នកថា តើព្រះរបស់អ្នក មានអំណាច
ប៉ុណ្ណា។ ដើម្បីធ្វើការអធិស្ឋានជាក់នៃងដែលអ្នក
រៀបរាប់ ពីបញ្ហារបស់អ្នកទៅកាន់ព្រះគឺគ្មានអ្វី
ក្រៅពីការ សន្ទនាមួយផ្លូវ ដែលព្រះបានស្តាប់តែ
ស្ថានភាពរបស់អ្នកប៉ុណ្ណោះ។ ការលើកតម្កើង ឬ
ថ្វាយសិរីល្អដល់ព្រះមានន័យថា យើងត្រូវទ្រុឌទ្រោម
រកបញ្ហាទាំងអស់នេះ ហើយប្រាប់ពួកគេអំពីព្រះ
របស់យើង។ ឥឡូវនេះ អ្នកមានព្រះដែលដឹងពី
បញ្ហារបស់អ្នក ប៉ុន្តែបញ្ហារបស់អ្នកមិនស្គាល់ព្រះ
របស់អ្នកទេ។

យើងកំពុងផ្លាស់ប្តូរហេមនៅថ្ងៃនេះ។ ចូរប្រាប់ជំងឺ
នោះក្នុងខ្លួនអ្នកថា ព្រះរបស់អ្នកជាអ្នកព្យាបាល។
ចូរប្រាប់វិញ្ញាណ នៃភាព ក្រីក្រនោះថា ព្រះរបស់
អ្នកជាអ្នកផ្គត់ផ្គង់ ហើយប្រាប់ពីអារម្មណ៍ដែលពាក់ទឹកចិត្តក្នុងចិត្តថា ព្រះរបស់អ្នកអាច
លើកអ្នក ពីផលដី ហើយដាក់អ្នកនៅលើទីខ្ពស់ ដើម្បីប្រវត្តិភាពជាមួយស្នេហា។ ការ
ប្រឈមមុខនឹងភាពរឹងមាំ នៃបញ្ហាទាំងអស់ នៅក្នុងជីវិតរបស់អ្នកដោយការលើកតម្កើង
ព្រះ និងប្រកាសពីភាពអស្ចារ្យរបស់ទ្រង់ចំពោះគ្រប់កាលៈទេសៈ។

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ព្រះរបស់ខ្ញុំគឺខ្ពស់ជាង និងមានពេញដោយអំណាចព្រះចេស្តារ្យ ទ្រង់គង់ក្នុងរង្វង់នៃទ្រង់
ផ្ទាល់។ ទ្រង់មានសិរីរុងរឿង ហើយទ្រង់កាន់អ្វីៗគ្រប់យ៉ាងនៅក្នុងព្រះហស្តរបស់ទ្រង់។
អាម៉ែន

ការសិក្សាបន្ថែម
កិច្ចការ ១៦:២៥

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ឧតម្ពីររបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ១ ពង្សាវតារក្សត្រ ៥-៦, ២ បុក្សត្រ ២-៣



ចោទិយកថា ១:៦ (ពគប)
ព្រះយេហូវ៉ា ជាព្រះនៃយើងរាល់គ្នា ទ្រង់មាន
ព្រះបន្ទូលមកយើង នៅត្រង់ភ្នំហោរែបថា ឯង
រាល់គ្នាបាននៅភ្នំនេះល្មមប៉ុណ្ណោះហើយ។

ទឹកដែលនៅទ្រឹងគឺជា កន្លែងបង្កាត់ពូជសម្រាប់
បាក់តេរី និងជីគ្រប់ប្រភេទដែលពួកគេ
បង្កាត់ពូជ និងពង្រីកអាណាចក្រ របស់ពួកគេ
ដោយសេរី។ ព្រះស្តាប់ការជាប់គាំង ព្រោះវាបង្ក
ឲ្យមានការស្ងប់ ការមើលងាយ និងសង្គ្រាម។
អ្នកស្តាប់ភាគច្រើន មិនមែនជាមនុស្សជោគជ័យ
ទេ ប៉ុន្តែអ្នកដែលមានជីវិតនៅទ្រឹងដោយគ្មាន
ចលនាអ្វីទាំងអស់។ បុគ្គលជោគជ័យគឺរស់រវើកនឹង
ការងារ ហើយគ្មានពេលសម្លឹងមើលមុខជំនុំញ
របស់អ្នកដទៃ។

ព្រះគម្ពីរចែងថាយើង ផ្លាស់ពីសិរីល្អទៅសិរីល្អ
ដែលមានន័យថា ការដេរនៃសេចក្តីជំនឿគឺជា
ការចល័តមួយ។ យើងមិននៅទ្រឹងទេ។ បូទីបារមី
ដែលយើងបានឃើញកាលពីសប្តាហ៍មុន គឺគ្មានអ្វី
ប្រៀបធៀបទៅនឹងអ្វីដែលយើងនឹងឃើញនៅ

ថ្ងៃនេះ និង ថ្ងៃស្អែក។ យើងផ្លាស់ប្តូរកម្រិតនៃសិរីល្អរាល់ពេល។ ខ្ញុំផ្ទាល់បានជួបប្រទះ
វា។ បន្ទាប់ពីបានបំពេញកិច្ចការ និងធ្វើការអស្ចារ្យគ្រប់បែបយ៉ាង ខ្ញុំពករបស់ខ្ញុំ គឺ
ប៉ាស្ទ័រ គ្រីស្ទ បានប្រាប់ខ្ញុំថា «អ្វីដែលអ្នកបានឃើញពីមុនគឺការងាររបស់កុមារធ្វើ»។ វ៉ោវ!
មានន័យថាមានសិរីល្អកាន់តែខ្លាំងឡើងមកដល់; ចូរអនុវត្តដូចគ្នាចំពោះអ្នក។ នៅពេល
អ្នកអានដំណឹងល្អប្រចាំថ្ងៃនេះ សិរីរុងរឿងដ៏អស្ចារ្យ ទឹកដោះ និងទឹកឃ្មុំកំពុងមករកអ្នក
ឥឡូវនេះ!

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ខ្ញុំផ្លាស់ប្តូរពីសិរីល្អទៅសិរីល្អ។ ជីវិតរបស់ខ្ញុំគឺចល័ត ហើយជារៀងរាល់ថ្ងៃ ខ្ញុំនឹងឃើញការ
អស្ចារ្យ និងទីបន្ទាល់ថ្មីៗ នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន

ការសិក្សាបន្ថែម
២ កូរិនថូស ៣:១៨

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ខគម្ពីររបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ១ ពង្សាវតារក្សត្រ ៧, ២ បុរាណក្សត្រ ៤



១ ធ្នូ ថ្ងៃ ៤:១៥ (ពតប)

ចូរខ្សោយហ៊ុយប្រព្រឹត្ត តាមសេចក្តីទាំងនេះ ហើយកាន់ខ្ជាប់ផង ដើម្បីឲ្យមនុស្សទាំងឡាយ បានឃើញសេចក្តីជំនឿរបស់អ្នក។

ព្រះយេស៊ូវនៅក្នុង ពេលវេលារបស់ទ្រង់បានទៅកាន់ វិសាលភាពដ៏អស្ចារ្យ ដើម្បីប្រាប់ទស្សនិកជនរបស់ ទ្រង់ថា ប្រសិនបើ ពួកគេមិនជឿសាររបស់ទ្រង់ យ៉ាងហោចណាស់ពួកគេគួរតែជឿការអស្ចារ្យ។ តើការ អស្ចារ្យជាអ្វីខ្លះ? ពួកគេគឺជាកស្មតាង នៃអ្វីដែលយើង ជឿ។ ដំណឹងល្អ មិនសំរេចនឹងពិភ្យស្តីដំបូណ៌នោះទេ គឺ ស្រេចនឹងឥទ្ធិប្បវិញ។ នៅពេលដែលអំណាចត្រូវ បាន បង្ហាញវាផ្តល់នូវភស្តុតាងជាក់ស្តែង។

ព្រះគម្ពីរបានបើកសម្តែង ក្នុងខគម្ពីរថ្ងៃនេះថា ប្រសិនបើយើងសព្វគិតលើច្បាប់របស់ព្រះ នោះ វានឹងមិន បញ្ចប់ត្រឹមនេះទេ ប៉ុន្តែផលចំណេញ របស់យើងនឹងបង្ហាញដល់មនុស្សគ្រប់គ្នា។ អ្នក អាចទាក់ទងជាមួយព្រះ ជាលក្ខណៈឯកជន ប៉ុន្តែ ការបង្ហាញ របស់ទ្រង់នឹងបង្ហាញជាសាធារណៈ។ នៅពេលអ្នកអានពាក្យនេះហើយសព្វគិតអំពីវា

វិញ្ញាណរបស់អ្នកកំពុងចាប់យកអ្វី មួយដែលនឹងបង្ហាញនៅក្នុងសុខភាព អាជីវកម្ម ការអប់រំ និង គ្រប់ផ្នែកនៃជីវិតរបស់អ្នក។ អ្នកគឺជាគ្រីស្ទានដែលបង្កើត ភស្តុតាង។ ជីវិតរបស់អ្នកនឹងត្រូវបាន ផ្តល់អាហារ និងបង្ហាញដូចទឹកដោះ និងទឹកប្តូរ!

ថ្ងៃនេះអ្នកនឹង ឃើញភស្តុតាងនៃអ្វីដែលអ្នកជឿ!

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ខ្ញុំជាគ្រីស្ទានដែលបង្កើតភស្តុតាង។ ខ្ញុំនឹងមានអាយុវែងល្មម នឹងឃើញសិរីល្អរបស់ព្រះ បានសម្តែងក្នុងជីវិតរបស់ខ្ញុំ។ ហាលេលូយ៉ា។

ការសិក្សាបន្ថែម
១ កូរិនថូស ៤:២០

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ខគម្ពីររបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ១ ពង្សាវតារក្សត្រ ៨, ២ បុក្សត្រ ៥



ហេព្រើរ ៦:១០ (ពគប)

ដ្បិតព្រះទ្រង់មិនមែនជាអ្នករាវរាត ដែលទ្រង់នឹងភ្លេចការអ្នករាល់គ្នាធ្វើ និងសេចក្តីស្រឡាញ់ដែលអ្នករាល់គ្នាបានសង្កេតឃើញ ព្រះនាម ទ្រង់ដោយបានបំរើពួកបរិសុទ្ធ ហើយក៏នៅតែបំរើទៀតនោះទេ។

ខគម្ពីររបស់យើងខាងលើផ្តល់នូវនិយមន័យជាមូលដ្ឋាននៃអំពើទុច្ចរិត ដែលមនុស្សជាច្រើនប្រើហែលជាមិនចង់ឮ។ ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ អ្នកត្រូវបានជួយ នៅពេលដែលភាពល្ងង់ខ្លៅរបស់អ្នកត្រូវបានប្រឈមមុខ។ ព្រះគម្ពីរចែងថា ព្រះមិនមែនជា «មនុស្សទុច្ចរិត» ក្នុងការបំភ្លេចឡើយ នោះមានន័យថា បើទ្រង់ត្រូវបំភ្លេច នោះទ្រង់នឹងទៅជា «ទុច្ចរិត»។ យោងទៅតាមបទគម្ពីរនេះ អ្នកណាដែលបំភ្លេចអំពើល្អដែលបានធ្វើចំពោះខ្លួនគឺជា «ទុច្ចរិត»។ មិនមានវិធីពីរយ៉ាងអំពីវាទេ។

មានបងប្អូនប្រុសស្រី ដែលបានជួយអ្នកពីមុនក្រសួងដែលអ្នកត្រូវបានចិញ្ចឹមបីបាច់ និងជួយទំនុកបំរុង ឬសូម្បីតែអ្នកក្រោម បង្គាប់ដែលប្រហែលជាបានជួយអ្នក។ សូមចំណាយពេលថ្ងៃនេះដើម្បីដឹងគុណពួកគេ។ ហោទូរសព្ទ ផ្ញើសារ ឬស្នែងរកវិធី ដើម្បីបង្ហាញពីការដឹងគុណរបស់អ្នក។ សូម្បីតែពាក្យសប្បុរសភាពគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីឲ្យតម្លៃអ្នកណាម្នាក់។ ចូរជ្រើសរើសធ្វើខ្លួនឲ្យសុចរិត ដោយមិនភ្លេចអំពើល្អរបស់អ្នកដទៃដែលគេបានធ្វើក្នុងជីវិតខ្លួនឯង។

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ខ្ញុំមានសេចក្តីសុចរិតរបស់ព្រះ ហើយខ្ញុំមិនភ្លេចអ្នក ដែលធ្វើល្អដល់ខ្ញុំឡើយ។ ខ្ញុំធ្វើឱ្យវាក្លាយជា វប្បធម៌របស់ខ្ញុំដើម្បីគោរព និងដឹងគុណចំពោះអ្នក ជួយវាសនារបស់ខ្ញុំក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន

ការសិក្សាបន្ថែម
អេភេសូរ ៥:២០

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ខគម្ពីររបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ២ រពាក្យត្រឹម ៦-៧, ទំនុកតម្កើង ១៣៦



លូកា ១៨:១ (ពគប)
នោះព្រះអម្ចាស់ទ្រង់ មានព្រះបន្ទូលជា
ពាក្យប្រៀបប្រដូចទៅគេ ដើម្បីនឹងបង្ហាញថា
ត្រូវតែអធិស្ឋានជានិច្ច ឥតរលាយចិត្តឡើយ។

ជំរឿនត្រូវបានចាត់ទុកថា ជាការរាប់ផ្លូវការ ឬ
ការស្នងមតិនៃចំនួនប្រជាជន។ ប្រទេសភាគច្រើន
ធ្វើជំរឿនរបស់ពួកគេ តាមកាល កំណត់ ដើម្បី
ចាប់យកទិន្នន័យប្រភេទផ្សេងៗគ្នា។ វាជួយ
ប្រទេសនានាឱ្យទទួលបានចំណេះដឹងទូទៅ អំពី
រចនាសម្ព័ន្ធ ប្រជាជន ប្រជាសាស្ត្រ ប្រាក់ចំណូល។

«មនុស្សគួរតែអធិស្ឋាន»។

បើនិយាយឱ្យសាមញ្ញ ជាងនេះទៅទៀត
យោងទៅតាមបទគម្ពីរនេះ អ្នកគួរតែជាអ្នក
អធិស្ឋាន ដើម្បីចាត់ទុកថាជាសំណេញព្រះ។
មានតែមនុស្សទេដែលអាចអធិស្ឋានបាន។ អ្នក
ដែលមិនអធិស្ឋានដល់ព្រះ មិនត្រូវបានចាត់ទុកជា
ផ្នែកនៃរាស្ត្ររបស់ទ្រង់ឡើយ។ វាក៏តាមរយៈ
ការអធិស្ឋានរបស់អ្នក ដែលអ្នកត្រូវបានកត់ត្រា

នៅក្នុង បញ្ជីមនុស្សនៅក្នុង ពិភពខាងវិញ្ញាណ។ ព្រះសព្វព្រះហឫទ័យឱ្យមានទំនាក់ទំនង
ជាមួយអ្នកតាមរយៈការអធិស្ឋាន។ ប្រសិនបើអ្នកមិនអធិស្ឋានទេ នោះអ្នកគឺជាអង្គភាព
មួយ ដែលគ្រាន់តែផ្លាស់ទីទៅ និងមក ពីជុំវិញផែនដី។ ចូរអធិស្ឋានរបៀបរបរសំរេចរបស់អ្នក
ហើយអ្នកនឹងរាប់ជាមួយនឹងព្រះ។

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ខ្ញុំនឹងអធិស្ឋាន ហើយមិនដួលសន្តប៉ា។ ការអធិស្ឋានរបស់ខ្ញុំនឹងកើនឡើងដូចជាកិនក្រអូប
ជារឿងរាល់ថ្ងៃ។ ការរូបរមរបស់ខ្ញុំ ជាមួយព្រះគឺជាអ្វីៗគ្រប់យ៉ាង ហើយខ្ញុំនឹងទទួល
បទពិសោធន៍ពីទឹកដោះ និងទឹកឃ្មុំដ៏ល្អបំផុតរបស់ព្រះ នៅក្នុងព្រះ នាមព្រះយេស៊ូវ!

ការសិក្សាបន្ថែម
១ ថែស្សាឡូនីច ៥:១៦

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ឧតម្ពីររបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ទំនុកតម្កើង ១៣៤, ១៤៦-១៥០



២ កូរិនថ្នូស ៥:១៧ (ពគប)

បានជាបើអ្នកណានៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ នោះឈ្មោះថា បានកើតជាថ្មីហើយ អស់ទាំងសេចក្តីចាស់បាន ក្នុងបាត់ទៅ មើល គ្រប់ទាំងអស់បានត្រឡប់ជា ថ្មីវិញ។

គ្រីស្ទានជាច្រើននៅតែជាប់គាំងនៅក្នុងការយល់ ដឹងចាស់ អំពីព្រះគ្រីស្ទដែលស្មគតជំនួសយើង ដោយជឿថាពួកគេ បានធ្វើឱ្យ ទ្រង់ត្រូវរងរបសស ហើយឆ្កាងនៅលើឈើឆ្កាង។ វាក៏ឱ្យអាណិត ណាស់ដែល រូបកាយរបស់ព្រះគ្រីស្ទ ទិញចូល ទៅក្នុងការ យល់ដឹងដ៏ចាស់នេះ។ តាមពិត វាជា ការខ្ពស់ច្បាប់សម្រាប់យើងក្នុងការជឿថា យើង ជាបុព្វហេតុនៃការស្មគតរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ យើងមិនមែនជាបុព្វហេតុនៃការស្មគតរបស់ ព្រះគ្រីស្ទទេ ប៉ុន្តែជាលទ្ធផលនៃ ការរស់ឡើងវិញ របស់ទ្រង់។ យើងមិនបានធ្វើឱ្យព្រះយេស៊ូវត្រូវគេ បៀតបៀន ហើយឆ្កាងទេ។ យើងបានលេចចេញ ជាលទ្ធផលនៃអ្វីទាំងអស់នោះ។

បទគម្ពីររបស់យើងចែងថា បើអ្នកណានៅក្នុង ព្រះគ្រីស្ទ អ្នកនោះគឺជាមនុស្សថ្មី។ ពាក្យ «ថ្មី» គឺជាភាសាក្រិក kainós ដែលមាន ន័យថា អ្វីមួយដែលមិនធ្លាប់មានពីមុនមក។ អ្នកមិនអាចត្រូវបានរាប់ក្នុងចំណោមអ្នក ដែលធ្វើឱ្យ ព្រះគ្រីស្ទស្មគតបានទៀតទេ ដោយសារអ្នកគឺជាប្រភេទមនុស្សថ្មីស្រឡាង! ចូរដើរក្នុង បញ្ជាចិត្តថាអ្នកជាមនុស្សថ្មី ដោយមិនពាក់ព័ន្ធនឹងអំពើបាប ឬក៏ហាស ពីមនុស្សអ្នកមក ទេ។ ចាប់យកការចាប់ផ្តើមថ្មី និងឱកាសថ្មីនៅពេលអ្នករុករកផ្តាច់ដោះ នឹងទឹកឃ្មុំ!

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ខ្ញុំជាមនុស្សថ្មីនៅក្នុងព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ហើយអ្វីៗទាំងអស់អំពីខ្ញុំគឺថ្មី។ មិនមានដាននៃ អំពើបាប ភាពក្រីក្រ ឬការបរាជ័យ នៅក្នុងខ្ញុំទេ នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន

ការសិក្សាបន្ថែម
រ៉ូម ៨:៦

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ឧត្តម្តីរបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ១ ពង្សាវតារក្សត្រ ៩, ២ រាជក្សត្រ ៨



ម៉ាកុស ៦:៥ (ពគប)

នៅទីនោះ ទ្រង់ពុំអាចនឹងធ្វើការបូជិការមីបានទេ ទ្រង់គ្រាន់តែដាក់ព្រះហស្ត ប្រោសមនុស្សពិការ ខ្លះឲ្យបានជាប៉ុណ្ណោះ។

ទំនៀមទំលាប់ គឺជាការផ្ទេរជំនឿ និងទំនៀមទម្លាប់ ពីមួយជំនាន់ទៅមួយជំនាន់។ វាជាជោគជ័យដែល បង្កក។ មនុស្សមានទំនៀមទម្លាប់មិនថាល្អ ឬ អាក្រក់ ហើយអ្វីដែលពួកគេក្លាយជាលទ្ធផលនៃ រឿងនេះ។ ព្រះគម្ពីរប្រាប់យើងថា ព្រះយេស៊ូវ មិន អាចធ្វើឥទ្ធិពលអស្ចារ្យណាមួយឡើយ នៅពេល ទ្រង់យាងទៅប្រទេសកំណើតរបស់ទ្រង់។ ចូរ កត់ចំណាំថា ព្រះគម្ពីរមិន បានចែងថា ទ្រង់ មិនបាន ធ្វើនោះទេ ប៉ុន្តែទ្រង់ «មិនអាច ធ្វើបាន» ដែលមានន័យថា ទ្រង់បានព្យាយាម និងបរាជ័យ។ ទោះបីទ្រង់ជាព្រះក្នុងស្ថានឈ្មោះដោយ ក៏មាន អ្វីដែលទ្រង់មិនបានធ្វើដោយសារទំនៀមទម្លាប់។ ពួកគេបានធ្វើឱ្យព្រះបន្ទូល របស់ព្រះមិនមាន ឥទ្ធិពលដោយប្រពន្ធជំនឿរបស់ពួកគេ។

ថ្ងៃនេះគឺជាថ្ងៃថ្មី។ វាជាពេលមួយដើម្បីប្រឆាំង និងគ្រប់ទម្រង់ នៃប្រពៃណីអវិជ្ជមាន។ ចូរជឿអ្វីៗទាំងអស់ដែលព្រះមានបន្ទូល ដោយ គ្មានស្រមោលនៃការសង្ស័យ។ បើទ្រង់មានបន្ទូលថា លុយនឹងមក ប្រាកដជានឹងមក។ នៅពេលពិភពលោកប្រកាសថា អ្នកនឹងរស់នៅរហូតដល់អាយុជាក់លាក់មួយ បង្កើតគំរូ ថ្មីនៃទំនៀមទំលាប់គោរពព្រះ នៅក្នុងជំនាន់របស់អ្នក ហើយប្រាប់ ពិភពលោកឲ្យដឹងថា អ្នកមានអាយុវែងដើម្បីប្រកាសពីសេចក្តីសប្បុរសរបស់ព្រះអម្ចាស់។

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ទំនៀមទំលាប់អវិជ្ជមានទាំងអស់នៅក្នុងខ្សែលោហិតរបស់ខ្ញុំត្រូវបានកាត់ផ្តាច់នៅថ្ងៃនេះ។ ខ្ញុំជឿលើព្រះចំពោះអ្វីៗដែលអស្ចារ្យជាងនេះ ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន

ការសិក្សាបន្ថែម
ម៉ាកុស ៧:១៣

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ឧត្តមរបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ សុភាសិត ២៥-២៦



លោកបុគ្គលិក ១៣:១៥ (ពតប)
ដ្បិតស្រែកទាំងប៉ុន្មានដែលឯងមើលឃើញ នោះ
អញនឹងឲ្យដល់ឯង និងពូជឯងជាដរាបទៅ។

ព្រះអម្ចាស់បានមាន បន្ទូលអំពីអ្វីមួយយ៉ាង
ជ្រាលជ្រៅដល់អំប្រាហាំ «តាមដែលអ្នកអាច
មើលឃើញ អ្នកអាចមាន»។ មានធាតុ ដែល
មើលឃើញនៅក្នុងសេចក្តីជំនឿ។ ប្រសិនបើ
អ្នកឃើញវាអ្នកអាចមានវា។ អំប្រាហាំត្រូវបានគេ
សន្មតថាត្រូវបានផ្តល់ឱ្យច្រើនតាមដែលគាត់អាច
ស្រមៃបាន។ និយាយតាមលក្ខណៈធម្មជាតិ វាពិបាក
សម្រាប់អំប្រាហាំ ក្នុងការមើលឃើញប្រហែល
ជាងពីររយគីឡូម៉ែត្រ។ ហេតុដូច្នេះហើយ ព្រះបាន
ត្រាស់ហៅគាត់ទៅកាន់ពិភពនៃការស្រមៃស្រមៃ។
ក្រោយមក លោក អំប្រាហាំបានកាន់កាប់ស្ទើរតែ
គ្រប់បំណែកទាំងអស់នៅលើផែនដីនេះ ដែល
មានន័យថានៅពេលដែលគាត់ ត្រូវបានគេប្រាប់
ឱ្យឃើញ គាត់មិនបានប្រើតែភ្នែករបស់គាត់
ប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែជាភ្នែកខាងវិញ្ញាណវិញ។

កុំកំណត់ដោយកាលៈទេសៈរបស់អ្នក ឬកុំហួស
ខាងរាងកាយណាមួយក្នុងរង្វង់ការរបស់អ្នក។ ចូរមើលលើសពីលក្ខណៈ ធម្មជាតិ ហើយដឹង
ថាតាមដែលអ្នកឃើញ អ្នកប្រាកដជាមាន។ សត្រូវអាចព្យាយាមដាក់មនុស្សខ្លាចភ្នែកនៅ
ជុំវិញអ្នក ដើម្បី កុំឱ្យអ្នកមើលឃើញហួសពីវិបត្តិសេដ្ឋកិច្ច ជង ឬភាពក្រីក្រ ប៉ុន្តែព្រះបន្ទូល
នេះកំពុងបើកភ្នែករបស់អ្នក ឱ្យមើលឃើញឆ្ងាយ។ អ្នកនឹងថ្លែងទីបន្ទាល់អំពីទឹកដោះ និង
ទឹកឃ្នុំនៅគ្រប់ផ្នែកនៃជីវិតរបស់អ្នក!

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ខ្ញុំមិនអាចបញ្ឈប់ផ្សាយចេញពីព្រះគុណនៃព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទនៃយើងបានទេ។
តាមរយៈព្រះគុណ ខ្ញុំមើលឃើញលើសពីខាងសាច់ឈាមរបស់ខ្ញុំទៅទៀត ក្នុងព្រះនាមនៃ
ព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន

ការសិក្សាបន្ថែម
២ កូរិនថូស ៤:១៨

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ឧត្តម្តីរបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ សុភាសិត ២៧-២៨



កាឡាទី ៤:១៩ (ពតប)

កូនចៅអើយ ខ្ញុំលំបាកក្នុងចិត្តជាពន់ពេក ដោយព្រោះអ្នករាល់គ្នាម្តងទៀត ទាល់តែព្រះគ្រីស្ទបានកមានរូបរាង ក្នុងអ្នករាល់គ្នាឡើង។

នៅក្នុងស្ថាប័នអប់រំពិភពលោក ប្រសិនបើអ្នកបីរាជ័យក្នុងម៉ូឌុល ឬថ្នាក់រៀន អ្នកមិនត្រូវបានអនុញ្ញាតឱ្យបញ្ចប់ការសិក្សា ឬទៅកម្រិតបន្ទាប់ទេ។ វាជាប្រព័ន្ធដែលគ្រប់គ្រងស្តង់ដារអប់រំ ដើម្បីផលិតសិស្សល្អបំផុត។ នៅក្នុងសាកលវិទ្យាល័យនៃព្រះ អ្នកក៏មិនអាចរំលឹងថ្នាក់បានដែរ។ អ្នកត្រូវតែឆ្លងកាត់ម៉ូឌុលទាំងអស់ រហូតដល់អ្នកឈានដល់កម្រិតជាក់លាក់មួយ។ ព្រោះ វាមានន័យថាអ្នកត្រូវធ្វើម្តងទៀត អ្នកត្រូវតែធ្វើវារហូតដល់ អ្នកបញ្ចប់ការសិក្សា។ នៅពេលអ្នកឃើញ ខត្តមសេនីយរបស់ព្រះ ដែលអ្នកកោតសរសើរ ចូរចាំថា ពួកគេមិនត្រឹមតែលេចមុខនៅលើកំពូលប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែពួកគេបានឆ្លងកាត់គ្រប់វណ្ណៈរហូត ដល់ពួកគេឈានដល់កម្រិតនោះ។

ប៉ុលនិយាយអំពីព្រះគ្រីស្ទត្រូវបានបង្កើតឡើងយ៉ាងពេញលេញនៅក្នុងអ្នក។ នេះបង្ហាញថាមានគ្រីស្ទានមួយចំនួនដែលអាចមានតែត្រចៀករបស់ព្រះយេស៊ូវ ដោយគ្មានព្រះកាយពេញលេញរបស់ទ្រង់។ ច្បាប់ចម្រើនតាមរយៈព្រះបន្ទូល មួយជំហាន ម្តងៗ រហូតដល់ព្រះគ្រីស្ទត្រូវបានបង្កើតឡើង យ៉ាងពេញលេញនៅក្នុងអ្នក។ នៅពេលអ្នកធំឡើង អ្នកនឹងឃើញលទ្ធផល ដែលចង់បានទាំងអស់។ ចំណាយពេលដើម្បីរីកចម្រើនមួយជំហាន និងមួយកម្រិតនៅពេលមួយ រហូតដល់អ្នកក្លាយជា យក្សខាងវិញ្ញាណ។

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ខ្ញុំជ្រើសរើសដើម្បីរីកចម្រើន មួយជំហានម្តងៗ តាមរយៈព្រះបន្ទូលនៃព្រះ។ វិញ្ញាណរបស់ខ្ញុំមានឆន្ទៈ និងបង្ខំឱ្យចាប់យក ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ខ្ញុំកំពុងរីកចម្រើនពីសិរីល្អទៅជាសិរីល្អ នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវ។ អាំម៉ែន

ការសិក្សាបន្ថែម
២ ពេត្រុស ៣:១៨

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ឧត្តមរបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ សាស្តា ១-៦



ម៉ាថាយ ២៥:២៣ (ពគប)
ចៅហ្វាយនិយាយថា ប្រពៃហើយ បាវល្អ
ស្មោះត្រង់អើយ ឯងមានចិត្តស្មោះនិងត្រួតរបស់
បន្តិចនេះ ដូច្នោះ អញនឹងតាំងឲ្យឯងត្រួតលើ
របស់ជាច្រើនទៅទៀត ចូរឲ្យឯងប្រកបដោយ
សេចក្តីអំណររបស់ចៅហ្វាយឯងចុះ។

នៅពេលដែលយើងទៅដល់ស្ថានសួគ៌ នោះព្រះ
នឹងមិនសួរអ្នកអំពីការអស្ចារ្យដែលទ្រង់បានធ្វើ
សម្រាប់អ្នកទេ? ហើយទ្រង់ក៏ នឹងមិនសួរអ្នក
អំពីថា តើអ្នកទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍ប៉ុន្មាន
ពីព្រះគុណ និងសេចក្តីមេត្តាករុណារបស់ទ្រង់
ដែរ? ទេ ទ្រង់នឹង សួរអ្នកអំពីអ្វីដែលអ្នកបាន
ធ្វើជាមួយនឹងព្រះគុណ និងភាពជាក្រីស្មានដែល
ទ្រង់បានប្រទានឱ្យអ្នក។ ទ្រង់កាន់តែខ្ពស់ខ្ពាយ
អំពីផលចំណេញដែលអ្នកមានចំពោះពិភពលោក
នេះ ខណៈពេលដែលទ្រង់នៅតែនៅលើ
ផែនដី។ ហ្គេមបញ្ចប់គឺជាអ្វីដែលអ្នក នឹងបង្ហាញ
នៅចំពោះមុខចៅហ្វាយ នៅពេលអ្នកទៅដល់
ឋានសួគ៌។ តើទ្រង់នឹងមានបន្ទូលថា «ធ្វើបានល្អ
អ្នកបម្រើដ៏ល្អ និងស្មោះត្រង់?» ឬទ្រង់នឹងឃើញ

អ្នកដែលយំដោយការអធិស្ឋានជារៀងរាល់ថ្ងៃ?

ប្រើពេលវេលានេះឱ្យមានប្រយោជន៍ ដើម្បីផ្តល់ពន្លឺដល់គ្រួសារ មិត្តរួមការងារ និង
មនុស្សជុំវិញខ្លួន។ សង្រ្គោះព្រលឹង ដោយការចែករំលែកព្រះបន្ទូល ឬលើកទឹកចិត្តដល់
នរណាម្នាក់ឱ្យទៅព្រះវិហារ។ អ្នកនៅទីនេះសម្រាប់ហេតុផលមួយ ដូច្នោះ កុំភ្លេចយកចិត្ត
ទុកដាក់ដល់ទីបញ្ចប់។ អ្នកត្រូវចាកចេញពីពិភពលោកនេះ ជាមួយនឹងអ្វីមួយដែលត្រូវ
បង្ហាញនៅចំពោះមុខចៅហ្វាយ ដូច្នោះអ្នកអាចត្រូវបានគេប្រកាសថាជាអ្នកបម្រើដ៏ល្អ និង
ស្មោះត្រង់។

សេចក្តីប្រកាសបញ្ចប់ទំនាយ

ខ្ញុំកើតហើយត្រៀមខ្លួនរចរាល់ដើម្បីធ្វើការបម្រើចៅហ្វាយរបស់ខ្ញុំ។ ព្រលឹងនឹងត្រូវបាន
សង្រ្គោះតាមរយៈខ្ញុំ។ ខ្ញុំជាអ្នកបម្រើ នៃ ការផ្សះផ្សា ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។

ការសិក្សាបន្ថែម
ភីលីព ៣:១៤

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ឧត្តមរបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ ៖ សាស្តា ៧-១២



២ កូរិនថ្នូស ៤:៩ (ពគប)

មានគេធ្វើទុក្ខ តែមិនមែនត្រូវចោលនៅម្នាក់ឯង ទេ ត្រូវគេវាយដួលស្លុក តែមិនស្លាប់ទេ។

ប៉ុលបានរៀបរាប់ពីគ្រប់របៀប ឬគ្រប់ទម្រង់នៃ ការបៀតបៀន ដែលមកកយើងក្នុងនាមជាកូន របស់ព្រះ។ ប៉ុន្តែអ្វីដែលល្អបំផុត ដែលគាត់បាន និយាយគឺថា យើងមិនត្រូវបានបំផ្លាញ ឬបញ្ចប់ ទេ។ នៅពេលដែលពិភពលោកដាក់សម្ពាធលើ យើង ពួកគេ គួរតែដឹងថាយើងកើតចេញពីអ្វី។ យើងកើតមកពីព្រះវិញ្ញាណ ហើយយើងរស់តាម ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ព្រះបន្ទូលគឺជាការបង្កើត ហ្សែនរបស់យើង។ ពេលផ្តុំស្វាយត្រូវកៀបតើ អ្វីដែលនឹងចេញមក គឺជាទឹកស្វាយ។ ដូចគ្នានេះ ដែរ ចូរអនុវត្តចំពោះ ផ្លែឈើផ្សេងទៀត។

នៅពេលដែលត្រូវបានរុញច្រាន ដោយបញ្ហា ប្រឈមក្នុងជីវិតនេះ អ្វីដែលត្រូវតែចេញពីអ្នកគឺ «ព្រះបន្ទូល» ពីព្រោះយើងត្រូវ បានបង្កើតឡើង ដោយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ គ្មានអ្វីនឹងធ្វើឲ្យអ្នក ឬគ្រួសាររបស់អ្នកញាប់ញ័រឡើយ ដោយសារ

អ្នកបានចាក់បូលយ៉ាងជ្រៅទៅក្នុងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ អ្នកកំពុងឈរលើព្រះគ្រីស្ទ ជា ថ្មដាដឹងមាំ ហើយគ្មានទឹកជំនន់ ឬការបៀតបៀនណានឹងអង្រួនអ្នកបានឡើយ ក្នុងព្រះនាម នៃព្រះយេស៊ូវ។

សេចក្តីប្រកាសបញ្ចប់ទំនាយ

ខ្ញុំត្រូវបានបង្កើតឡើង ដោយព្រះបន្ទូលនៃព្រះ ដោយសារតែខ្ញុំតែងតែរស់នៅលើ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ខ្ញុំនឹងមិនត្រូវរង្គោះរង្គើ ឬរំជើបរំជួលឡើយ ព្រោះខ្ញុំមានព្រះបន្ទូល នៅក្នុងខ្ញុំ។ អាម៉ែន

ការសិក្សាបន្ថែម
ម៉ាថាយ ៤:៤

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ឧតម្ពីររបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ១ ពង្សាវតារក្សត្រ ១០-១១, ២ រពាក្យត្រ ៩



ម៉ាថាយ ៥:១៦ (ពតប)

ដូច្នេះ ចូរឲ្យពន្លឺរបស់អ្នករាល់គ្នា បានភ្លឺនៅមុខមនុស្សលោកយ៉ាងនោះដែរ ដើម្បីឲ្យគេឃើញការល្អ ដែលអ្នករាល់គ្នាប្រព្រឹត្ត រួចសរសេរដកើង ដល់ព្រះវរបិតានៃអ្នករាល់គ្នាដែលគង់នៅស្ថានសួគ៌។

នៅពេលនិយាយអំពីផលិតផល កាលបរិច្ឆេទផុតកំណត់កំណត់កាលបរិច្ឆេទ នៅពេលដែលអ្វីមួយមិនអាចបរិភោគបាន ឬអាច ប្រើប្រាស់បាន។ វាក៏ជាចុងបញ្ចប់នៃសព្វភាពរបស់អ្វីមួយ។ ពេលវេលា ឬបរិយាកាសអាចបណ្តាលឱ្យអ្វីមួយផុតកំណត់។ សម្រាប់អ្នកជាមនុស្សមានកម្លាំងដែលចង់ឱ្យអ្នកផុតកំណត់។ នេះជាមូលហេតុដែលយើងមាន សំណព្វរបស់ព្រះក្រសួងនៃកិច្ចការបម្រើ អាជីវកម្ម ឬចក្រភពដែលធ្លាប់មានអំណាចខ្លាំង ប៉ុន្តែឡើយនេះវាជាប្រវត្តិសាស្ត្រទាំងអស់។ ពួកគេត្រូវបានបង្ខំឱ្យផុតកំណត់ដោយ កងកម្លាំងដែលគ្រប់គ្រងពិភពលោកនេះ។

ព្រះគម្ពីរប្រាប់ថា អ្នកគឺជាពន្លឺនៃពិភពលោកនេះ។ កាតព្វកិច្ចរបស់អ្នកគឺ បន្តបំភ្លឺរហូតដល់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ យាងត្រឡប់ មកវិញ។ សូមឱ្យពន្លឺរបស់អ្នកបំភ្លឺហើយក៏ឱ្យឯងផង។ ចូរបដិសេធមិនឱ្យផុតកំណត់ ហើយបញ្ជាក់ព័ទ្ធនាយទឹកដោះ និងទឹកឃ្មុំថាជាការពិត។ នៅពេលអ្នកទាក់ទងជាមួយព្រះ តាមរយៈព្រះបន្ទូលនេះ និងការអធិស្ឋាន អ្វីៗទាំងអស់អំពីអ្នកកំពុង ត្រូវបានធ្វើឱ្យរស់ឡើងវិញ។ អ្វីៗទាំងអស់អំពីអ្នកនឹងត្រូវប្រឈមមុខ នឹងការសាកល្បងនៃពេលវេលា ហើយអ្នកនឹងមិនអាច ផុតកំណត់ឡើយ នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ខ្ញុំកើតមកពីខាងលើ។ អំណាចនៃព្រះគឺនៅក្នុងវិញ្ញាណ ព្រលឹង និងរូបកាយរបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំនឹងប៉ន្តបញ្ចេញឡើងវិញ ហើយមិនផុតកំណត់ឡើយ ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន

ការសិក្សារបន្ថែម
១ ធីម៉ូថេ ៤:១៤

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ឧត្តមរបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ សុភាសិត ៣០-៣១



ការឡាទី ២:២ (ពតប)

ខ្ញុំបានឡើងទៅ តាមសេចក្តីដែលបើកសំដែង មក ហើយបានបង្ហាញដំណឹងល្អ ដែលខ្ញុំផ្ទៃក្របាច់ នៅក្នុងពួកសាសន៍ដទៃ ឲ្យពួកអ្នកមុខបានស្គាល់ ដោយឡែក ក្រែងខ្ញុំកំពុងតែរត់ ឬបានរត់ពីដើម នោះ ជាបែបឥតប្រយោជន៍យ៉ាងណា។

សារកប៉ូលផ្តល់ឱ្យយើងនូវអាចិកំបាំងមួយ ដើម្បី ជោគជ័យនៅក្នុងខនេះ។ គាត់បាននិយាយ ថា «ខ្ញុំបានឡើងទៅតាមសេចក្តីដែលបើក សំដែង»។ ការបើកសំដែងគឺជាការបើកភ្នែក ចេញ ឬកាន់តែច្បាស់ជាងនេះទៅទៀត ការ ជ្រះស្រកាចេះពីភ្នែក។ ភាពជោគជ័យគឺជា ផលិតផលនៃការបើកសំដែង ដែលអ្នកមាន។ ប៉ុលមានយុទ្ធសាស្ត្រ ច្បាស់លាស់មួយដើម្បី ត្រូវបានលើកឡើង ៖ គាត់បាន «ឡើង» ដោយ ការបើកសំដែង ដោយប្រាប់យើងថា វាគឺជា ការយល់ដឹងរបស់អ្នកអំពីព្រះបន្ទូលដែលកំណត់ កម្ពស់របស់អ្នកក្នុងជីវិត។

លុយកាក់ សុខភាព និងជំនួញរបស់អ្នក ត្រូវបាន ភ្ជាប់ជាមួយនឹងការបើកសំដែងដែលអ្នកបានទទួល។ ការទទួលបាន ការបើកសំដែងគឺជា យុទ្ធសាស្ត្រសម្រាប់ការកើនឡើង។ ចូរទៅរកព្រះបន្ទូល ហើយអ្នកនឹងត្រឡប់មកវិញ ដោយមានទីបន្ទាល់! នៅពេលអ្នកស្វែងយល់កាន់តែស៊ីជម្រៅទៅក្នុងព្រះបន្ទូលនៃព្រះ សូម្បីតែចាប់ផ្តើមពីថ្ងៃនេះ ពន្លឺនៃការបើកសំដែងកំពុងមក រកអ្នក ហើយការកើនឡើង គឺលេចធ្លោ ធ្វើឱ្យព្រះបន្ទូលរបស់អ្នក ជាកម្រិតស្តង់ដារសម្រាប់ការផ្សព្វផ្សាយ។ ឆ្នាំនៃ ទឹកដោះនិងទឹកយ៉កជាបទីទំនាយដែលបានប្រកាសរបស់អ្នក សូមនៅជាប់ជាមួយវា! ចូរ តាំងចិត្តខ្លួនអ្នកចំពោះព្រះបន្ទូល ដែលព្រះគម្ពីរហៅថាជាពាក្យទំនាយច្បាស់ជាងនេះ ហើយជីវិតរបស់អ្នកនឹងមិនដួចមុនទៀតទេ។

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ព្រះបន្ទូលនៃព្រះគឺជាស្តង់ដាររបស់ខ្ញុំ សម្រាប់ការលើកកម្ពស់។ ខ្ញុំត្រូវបានសម្គាល់ សម្រាប់ភាពអស្ចារ្យ និងភាពជោគជ័យ នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន

ការសិក្សាបន្ថែម
សុភាសិត ៤:២០-២៣

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ឧត្តមរបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ១ ពង្សាវតារក្សត្រ ១២-១៤



ចៅហ្វាយ ៦:១២ (ពគប)

ទេវតានៃព្រះយេហូវ៉ា ក៏លេចមកឲ្យលោក ឃើញ ហើយប្រាប់ថា នៃ អ្នកពូកែក្លាហានអើយ ព្រះយេហូវ៉ាទ្រង់គង់ជាមួយនិងឯង។

ព្រះស្គាល់អ្នកច្រើនជាងអ្នកស្គាល់ខ្លួនឯង។ ទ្រង់ ដឹងពីស្ថិរភាព របស់អ្នកច្រើនជាងអ្នក។ ព្រះគម្ពីរចែងថាគេខានបានលាក់ខ្លួនពីជនជាតិភី លីស្ទីន ដែលមកគ្រប់ពេលដើម្បីប្លែង យកផល ពីជនជាតិអ៊ីស្រាអែល។ ការលាក់ខ្លួនរបស់គេ ខានគឺជា សញ្ញាច្បាស់លាស់នៃការភ័យខ្លាច និង ភាពខ្មាស់អៀន ប៉ុន្តែព្រះមិនបានដោះស្រាយ គាត់ តាមអារម្មណ៍របស់គេខាន ឬបាន ឃើញ ខ្លួនឯងនោះទេ។ ផ្ទុយទៅវិញ ព្រះបានហៅគាត់ ឱ្យអ្វីដែលទ្រង់ស្គាល់ គេខានថាជា«អ្នកមាន ឬទានភាព ខ្លាំងក្លា»។

គេខានច្បាស់ជាឆ្ងល់ថា តើព្រះអាចហៅខ្ញុំថាជា អ្នកខ្លាំងបានយ៉ាងដូចម្តេច ប៉ុន្តែខ្ញុំកំពុងលាក់ខ្លួន ពីខ្លាំងសត្រូវ? ចមើយគឺ នៅពេលដែលព្រះ ទតមើលអ្នក ទ្រង់ទតឃើញលើសពីអ្វីដែល

អ្នកឃើញ។ អ្នកប្រហែលជាមើលឃើញខ្លួនឯងជាតារាវ័យឡើង ឬអ្នកណាម្នាក់គ្រាន់តែ ព្យាយាមរកដំណោះស្រាយ ប៉ុន្តែព្រះមើលឃើញអ្នកជាដំណោះស្រាយ ចំពោះបញ្ហា ក្នុងប្រទេសរបស់អ្នក។ អ្នកគឺជាក្ស រនេះបើយោងតាមព្រះ។ ដូច្នេះ កុំអនុញ្ញាតឱ្យ បរិយាកាស ផ្ទៃខាងក្រោយ ឬស្ថានភាពអប់រំរបស់អ្នក កំណត់អ្នក។ អ្នកកើតមកដើម្បី យកឈ្នះ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ!

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ខ្ញុំគឺជាអ្នកខ្លាំងពូកែម្នាក់ ។ ខ្ញុំមានអំណាចមកពីស្ថានលើ ហើយពិភពលោកនៅមិនទាន់ ឃើញអ្វីដែលអស្ចារ្យ និងខ្លាំងដាងនេះចេញពីខ្ញុំ ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន

ការសិក្សាបន្ថែម
១ ពេត្រុស ២:៩

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ឧត្តមរបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ២ រពាក្យត្រ ១០-១២



សុភាសិត ១៨:២១ (ពតប)

ទោះទាំងសេចក្តីស្តាប់ ហើយនឹងជីវិតក៏នៅក្នុង អំណាចនៃអណ្តាតដែរ អ្នកណាដែលចូលចិត្ត ប្រើ នោះនឹងសុំផលនៃអណ្តាតនោះឯង។

ពេលអ្នកនិយាយពាក្យនេះ ចូរចាំថាពាក្យ ទាំងនោះមិនគ្រាន់តែជាពាក្យចេញពីមាត់របស់ អ្នក ហើយសាយភាយទៅក្នុងខ្យល់ចេញនោះ ទេ។ ពាក្យដែលអ្នកនិយាយមាន ថាមពលក្នុង ការរៀបចំជីវិតរបស់អ្នកឱ្យល្អបំផុត ឬអាក្រក់ បំផុត។ នោះហើយជា មូលហេតុដែលអ្នកត្រូវ ដាក់បុព្វលាភ លើពាក្យដែលអ្នកនិយាយ។ ដាក់ ស្តង់ដារលើពាក្យដែល ចេញពីមាត់របស់អ្នក។ នេះមិនមានពាក់ព័ន្ធនឹងទីតាំងអារម្មណ៍របស់អ្នក ទេ។ វាទាំងអស់គឺអំពីតារាងនៃដំណើរជីវិតរបស់ អ្នកនៅជាមួយនឹងពាក្យរបស់អ្នក។ ឆ្នាំនៃទឹកដោះ និងទឹកឃ្មុំ ទាំងអស់ដែលអ្នកចង់បាន គឺស្ថិតនៅ ក្នុងអំណាចនៃអណ្តាតរបស់អ្នក។

នៅថ្ងៃនេះចូរជ្រើសរើសនិយាយពាក្យមានជីវិត សេចក្តីសុខសាន្ត និងសេចក្តីចម្រើន។ កុំអនុញ្ញាត

ឱ្យអារម្មណ៍ ឬស្ថានភាព បច្ចុប្បន្នរបស់អ្នក ផ្លាស់ប្តូរភាសារបស់អ្នកឡើយ។ ពេលរៀងល្អ ឬមិនល្អ ចូរនិយាយរឿងពាក់ព័ន្ធជានទៅវិញទៅមក។ ជោគវាសនារបស់អ្នក កំពុងរង់ចាំ អ្នកនិយាយអ្វី ដែលមានផលិតភាព។ អណ្តាតរបស់អ្នកគឺជាអារម្ម សម្រាប់កំណត់ ទិសដៅ នៃអនាគតរបស់អ្នក។ ចូរថ្លែងបញ្ជាក់ នឹងប្រកាសថា ឆ្នាំនៃទឹកដោះ និងទឹកឃ្មុំ គឺនៅក្នុង ថ្ងៃរបស់អ្នក នោះអ្នកនឹង ឃើញការបើកសម្តែងនៃពាក្យទាំងនោះ។

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ខ្ញុំថ្លែងបញ្ជាក់និងប្រកាសថា សេចក្តីចម្រើនគឺនៅគ្រប់វិស័យនៃជីវិតរបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំនឹង រស់នៅជាជីវិតនៃឆ្នាំនៃទឹកដោះ និងទឹកឃ្មុំ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន

ការសិក្សាបន្ថែម
ម៉ាថាយ ១២:៣៦-៣៧

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ឧតម្ពីររបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ១ ពង្សាវតារក្សត្រ ១៥, ២ វបាក្សត្រ ១៣-១៦



រ៉ូម ៥:៥ (ពតប)
ឯសេចក្តីសង្ឃឹម ក៏មិនដែលនាំឲ្យយើងមាន
សេចក្តីខ្មាសឡើយ ពីព្រោះសេចក្តីស្រឡាញ់
របស់ព្រះ បានផ្សាយមកសព្វក្នុងចិត្តយើងរាល់គ្នា
ដោយសារព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដែលព្រះបាន
ប្រទានមកយើងហើយ។

ការគ្រាស់ហេតុមាន សេចក្តីស្រឡាញ់ គឺ
មិនមែនជាបញ្ញត្តិចំពោះយើង ដែលជាគ្រីស្ទាន
នៃសេចក្តីស្រឡាញ់នោះទេ។ យើងមិនធ្វើតាម
ច្បាប់ និងបញ្ញត្តិទេ។ សេចក្តីស្រឡាញ់គឺជា
ធម្មជាតិរបស់យើង។ ចំពោះអ្នក និងខ្ញុំ ពាក្យ
របស់យើងត្រូវបាន រកឃើញនៅក្នុងបទគម្ពីរ
ខាងលើ «ពីព្រោះសេចក្តីស្រឡាញ់របស់ព្រះ
បានផ្សាយមកសព្វក្នុងចិត្តយើងរាល់គ្នា»។ យើង
មិនស្រឡាញ់តាមបញ្ញត្តិទេ ប៉ុន្តែដោយធម្មជាតិ។
ចិត្តរបស់យើងត្រូវបានបង្កើតដោយ សេចក្តី
ស្រឡាញ់។ យើងត្រូវបានជ្រមុជចូលទៅក្នុង
សេចក្តីស្រឡាញ់របស់ព្រះយេស៊ូវ; ជាលទ្ធផល
យើងមិនចាំបាច់ត្រូវបាន បង្កាប់ឱ្យមានសេចក្តី
ស្រឡាញ់នោះទេ។ វាចេញមក តាមធម្មជាតិ

ដូចជាការដង្ហើមអញ្ចឹង។

ចូរជ្រើសរើសសេចក្តីស្រឡាញ់ និងធ្វើជាអ្នកបម្រើកិច្ចការនៃការផ្សះផ្សា គ្រួសារ និង
មិត្តភក្តិរបស់អ្នក។ គ្មានកន្លែងសម្រាប់ទប់កំហឹង ឬការប្រេចណាឡើយ។ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ
នឹងយាងមកវិញ ហើយគ្មានពេលសម្រាប់ការប្រកួត និងទ្រកល់ពាក្យឡើយ។ ចូរមានសេចក្តី
ស្រឡាញ់គ្រប់អ្វីៗ និងគ្រប់ពេលវេលា; នោះគឺជាធម្មជាតិនៃមនុស្សម្នាក់ដែល ចិត្តត្រូវបាន
បញ្ចូលក្នុងសេចក្តី ស្រឡាញ់ដោយព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទរបស់យើង។

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ខ្ញុំមានសេចក្តីស្រឡាញ់ មិនមែនតាមបញ្ញត្តិទេ ប៉ុន្តែមានពីធម្មជាតិ។ ថ្ងៃនេះ និង
រៀងរាល់ថ្ងៃ ខ្ញុំជ្រើសរើសយកសេចក្តីស្រឡាញ់ និងបង្កើតសេចក្តីសុខសាន្តជាមួយ
មនុស្សជុំវិញខ្ញុំ។ ខ្ញុំដកចោលការក្រអឺតក្រទម និងសេចក្តីខ្មាសសត្រូវ ក្នុងព្រះនាម
ព្រះយេស៊ូវ។

ការសិក្សាបន្ថែម
១ យ៉ូហាន ៤:៨; យ៉ូហាន ៣:១៦

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ឧតម្ពីររបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ១ ពង្សាវតារក្សត្រ ១៦, ២ រពាក្យត្រ ១៧



កិច្ចការ ១៧:២៨ (ពគប)

ដ្បិតគឺដោយសារទ្រង់ហើយ ដែលយើងរាល់គ្នា បានរស់ កំរើក ហើយមាននៅផង ដូចជាពួក អ្នកលើកកំណាព្យខ្លះរបស់អ្នករាល់គ្នា បាន និយាយដែរថា «មនុស្សយើងជាពូជព្រះដែរ»។

នៅពេលអ្នកបូកជញ្ជាំង អ្នកនឹងរងរបួស ហើយ ថែមទាំងមានការបាក់ឆ្អឹង ជាច្រើនដងដោយ សារតែផលប៉ះពាល់។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើអ្នកចូល ទៅក្នុងគ្រឿងចក្រឈ្នួលឆ្ងាយ អ្នកនឹងកម្ទេច ជញ្ជាំងទាំងអស់ឱ្យរាបស្មើ ហើយឆ្អឹងកាត់ បាន។ ប្រសិនបើអ្នក នៅខាង ក្នុងគ្រឿងចក្រ ឈ្នួលឆ្ងាយ អ្នកដឹងថាគ្មានរបាំងណាមួយរឹងមាំ គ្រប់គ្រាន់ដើម្បីបញ្ឈប់ ការខិតខំប្រឹងប្រែង របស់អ្នកនោះទេ។ ព្រះគម្ពីរប្រាប់យើងថា យើង រស់នៅ ផ្ទាល់ទី ហើយមាននៅ ក្នុងព្រះយេស៊ូវ។ នេះប្រាប់យើងថា ព្រះយេស៊ូវមិនគ្រាន់តែ ជាមនុស្សម្នាក់ប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែជា ទីតាំង ។ ព្រះយេស៊ូវគឺជាទីតាំងរបស់យើង ហើយយើង ផ្ទាល់ទីនៅក្នុងបរិយាកាសរបស់ទ្រង់។

អ្នកនៅខាងក្នុងអ្នកណាម្នាក់ធំជាងគ្រឿងចក្រឈ្នួលឆ្ងាយទៅទៀត។ គ្មានអ្វីអាចរារាំង អ្នកបានទេ? អាជីវកម្មរបស់អ្នក មិនអាចត្រូវបានបដិសេធដោយនរណាម្នាក់ឡើយ ដោយសារតែអ្នកស្ថិតនៅក្នុងកម្លាំងដ៏អស្ចារ្យបំផុត។ អ្វីគ្រប់យ៉ាងអំពីអ្នក ប្រាកដជានឹង មានការឆ្អឹងកាត់ដោយរលូន ដោយសារតែអ្នកកំពុងធ្វើដំណើរ ក្នុងបរិយាកាសដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់ ព្រះអម្ចាស់ យេស៊ូវគ្រីស្ទ។ នៅក្នុងទ្រង់ អ្នកគឺជាមនុស្សមិនអាចទទួលយកបាន និងមិនអាច ប៉ះពាល់បាន។ គ្រប់យ៉ាងគ្រាន់តែហូរដូចទឹកដោះគោ និងទឹកឃ្មុំ នៅពេលអ្នកស្នាក់នៅក្នុង ទីតាំងដ៏ល្អបំផុតដែលជាព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ!

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ព្រះគ្រីស្ទជាទីតាំងរបស់ខ្ញុំ។ នៅក្នុងព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ខ្ញុំរស់នៅ ផ្ទាល់ទី ហើយមាននៅគឺជា របស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំមិនអាចប្រកែកបានទេ ព្រោះខ្ញុំស្ថិតនៅក្នុងសិទ្ធិអំណាចដ៏កំពូល។ អាម៉ែន

ការសិក្សាបន្ថែម
២ កូរិនថូស ៥:១៧

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ឧតម្ពីររបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ១ ពង្សាវតារក្សត្រ ១៧-១៨



ទំនុកតម្លើង ១១៩:១៣០ (ពគប)
ការបើកស្នំដៃព្រះបន្ទូលទ្រង់ នោះផ្សាយពន្លឺ
ចេញ ក៏ធ្វើឲ្យមនុស្សងោតល្ងង់មានយោបល់ ។

ពាក្យ Illuminati(អ៊ីលូមីណាទី) ត្រូវបានផ្សារភ្ជាប់
ជាមួយនឹងសង្គមសម្ងាត់របស់មនុស្ស ដែល
អះអាង ថាស្គាល់ច្រើនជាង មនុស្សធម្មតាទៅ
ទៀត។ តើវាជា Illuminati(អ៊ីលូមីណាទី)
ពិតប្រាកដ? ឈ្មោះរបស់ពួកគេបានមកពីការបំភ្លឺ
ដែលមាន ន័យថាអ្នកនាំពន្លឺ។ ព្រះគម្ពីរចែងថា
ច្រកចូលនៃព្រះបន្ទូល របស់ព្រះនាំមកនូវពន្លឺ
ហើយព្រះទ្រង់ផ្ទាល់បានប្រាប់យើង ឱ្យអនុញ្ញាតឱ្យ
ពន្លឺរបស់យើងភ្លឺខ្លាំង។ នោះមានន័យថាយើងជា
អ្នកនាំពន្លឺពិតប្រាកដ។ យើងជាពន្លឺក្នុងលោកិយនេះ!

ពិភពលោកគឺគ្មានអ្វីៗ ដោយគ្មានយើងទេដែល
ជាពន្លឺពិត។ យើងគឺជា Illuminati(អ៊ីលូមីណាទី)
ពិតប្រាកដ ដែលជាអ្នក នាំពន្លឺមកកាន់ពិភពលោក
នេះ។ នៅពេលដែលពិភពលោកគ្មានក្តីសង្ឃឹម
នោះយើងនាំមកនូវក្តីសង្ឃឹម និងសេចក្តីជំនឿ
តាម រយៈ ចំណេះដឹងអំពីព្រះយេស៊ូវ គ្រីស្ទ ។

ថ្ងៃនេះ តាមរយៈព្រះបន្ទូលនៃព្រះ ពន្លឺរបស់អ្នកកំពុងកើនឡើង ហើយចម្លើយ ទាំងអស់
នៃគ្រួសាររបស់អ្នក នឹងត្រូវបានរកឃើញនៅក្នុងអ្នក។ ព្រះអង្គដែលគង់នៅក្នុងអ្នករាល់គ្នា
គឺធំជាងព្រះដែលគង់នៅក្នុងលោកិយនេះ។ ថ្ងៃចេញទៅសំដែងពីសិរីល្អរបស់ព្រះ។ អ្នក
គឺជាការបញ្ចេញសេចក្តីពិតរបស់ព្រះ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ!

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ខ្ញុំជាអ្នកនាំពន្លឺពិតប្រាកដ។ ខ្ញុំមានអំណាចមកពីទីខ្ពស់ ហើយអ្វីៗនៅជុំវិញខ្ញុំមានពន្លឺ។
ផ្លូវរបស់ខ្ញុំកំពុងភ្លឺ ហើយនាំយក ទឹកដោះ និងទឹកឃ្មុំមកជាមួយពួកគេ ក្នុងព្រះនាម
ព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន

ការសិក្សារបន្ថែម
ម៉ាថាយ ៥:១៤

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ឧតម្ពីររបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ១ ពង្សាវតារក្សត្រ ២០-២១



១ កូរិនថូស ៣:១៩ (ពគប)
ពីព្រោះប្រាជ្ញារបស់លោកិយនេះ ជាសេចក្តីល្ងង់
ល្មើសនៅចំពោះព្រះ ដ្បិតមានសេចក្តីចែងទុកថា
«ព្រះទ្រង់ចាប់ពួកអ្នកប្រាជ្ញ ដោយសារកិច្ចកល
របស់ខ្លួនគេ»។

ប្រាជ្ញាគឺជាគុណភាព នៃការមានបទពិសោធន៍
ចំណេះដឹង និងការវិនិច្ឆ័យល្អ។ ពិភពលោកមាន
ស្តង់ដារ ផ្ទាល់ខ្លួនដើម្បីកំណត់កម្រិតប្រាជ្ញារបស់
មនុស្សម្នាក់ៗ។ ពេលខ្លះវាត្រូវបានវាស់វែងដូចជា
រូបិយវត្ថុ គុណវុឌ្ឍិ នៃការអប់រំ ឬឥទ្ធិពលនៅក្នុង
វិស័យផ្សេងៗនៃជីវិត។ បទគម្ពីររបស់យើង
សម្រាប់ថ្ងៃនេះ បង្ហាញឱ្យឃើញថាមានប្រាជ្ញា
ដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់ ដែលហួសពីពិភព នៃមនុស្សជាតិ។
ដូចដែល យើង ឃើញការ ច្នៃប្រឌិត ទាំងអស់
នៅលើភពផែនដីនេះ នៅតែមានប្រាជ្ញាដែល
ចាត់ទុកថា អស្ចារ្យជាងគ្នាយ។

សាកប៉ូលនិយាយថា ប្រាជ្ញារបស់លោកិយនេះ
ពិតជាភាពល្ងង់ខ្លៅ។ អ្នកមិនចាំបាច់ទុកចិត្ត ឬ
ពឹងផ្អែកលើប្រព័ន្ធនៃ ពិភពលោកនេះទេ ព្រោះ

ពួកគេតែងតែមានចំណុចខ្លះខាត។ មានតែព្រះទេ ដែលជាតំណាងនៃប្រាជ្ញាដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់
បំផុត។ តាមរយៈប្រាជ្ញារបស់ទ្រង់ ទ្រង់បានដាក់គ្រឹះនៃផែនដី ហើយបានបញ្ជាគ្រប់យ៉ាងឱ្យ
ស្ថិតនៅក្នុងទីតាំង។ នៅពេលអ្នកសញ្ជឹងគិត អំពីព្រះបន្ទូលនេះ ហើយអធិស្ឋាន នោះប្រាជ្ញា
ដូចគ្នានេះក៏ពុំងតែជ្រាបចូលទៅក្នុងវិញ្ញាណរបស់អ្នក។ អ្នកនឹងដំណើរការ ដោយប្រាជ្ញាដ៏
ខ្ពង់ខ្ពស់ ដែលមិនអាចបរាជ័យបាន ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ខ្ញុំមានប្រាជ្ញាមកពីស្ថានលើ។ ព្រះអង្គដែលគង់នៅក្នុងខ្ញុំ ជាព្រះអង្គធំជាងព្រះដែលគង់នៅ
ក្នុងលោកិយ។ ផលផ្លែនៃ ការងារ របស់ខ្ញុំ ត្រូវបានប្រទានពរ នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។
អាម៉ែន

ការសិក្សាបន្ថែម
យ៉ាកុប ១:៥

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ឧតម្ពីររបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ១ ពង្សាវតារក្សត្រ ២២, ២ វបាក្សត្រ ១៨



យ៉ូហាន ១៨:៣៧ (ពតប)
លោកពីឡាត់ក៏សួរទ្រង់ថា ដូច្នេះ អ្នកជាស្តេច
មែនឬ ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលផ្ទុយថា លោក
មានប្រសាសន៍ថា ខ្ញុំជាស្តេច នោះត្រូវហើយ
ខ្ញុំបានកើតមក ហើយក៏ចូលក្នុងលោកិយ៍នេះ
សំរាប់តែការនោះឯង ដើម្បីឲ្យខ្ញុំបានធ្វើបន្ទាល់ពី
សេចក្តីពិត អស់អ្នកណាដែលកែតពីសេចក្តីពិត
នោះក៏ពូល់ឡើងខ្ញុំ។

ការផ្ដោតអារម្មណ៍ គឺជាធាតុសំខាន់នៃភាព
ជោគជ័យ។ នៅពេលដែលអ្នកដឹងថាហេតុអ្វីបាន
ជាអ្នកដកដង្ហើមនៅនាទីនេះ ការយកចិត្តទុកដាក់
របស់អ្នក នឹងផ្លាស់ប្តូរទៅរករឿងទាំងនោះដែល
សំខាន់បំផុត។ ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូល ទៅ
លោកពីឡាត់ថា៖ «ខ្ញុំកើតមកដោយហេតុផល
នៃសេចក្តីពិត»។ គាត់បានដឹងពីមូលហេតុដែល
ទ្រង់យាងមកពិភពលោកនេះ ហើយ ទ្រង់នៅតែ
ផ្ដោតលើបុព្វហេតុនោះអស់រយៈពេលប្រហែល
៣ឆ្នាំ។ ជាលទ្ធផល ឥទ្ធិពលរបស់ទ្រង់នៅតែ ត្រូវ
បាននិយាយ អំពីដល់សព្វថ្ងៃនេះ។

ចូរជ្រើសរើសអ្វីដែលសំខាន់នៅក្នុងជីវិត។ ចូរផ្ដោតលើអ្វីដែលមានប្រយោជន៍សម្រាប់
នគរព្រះ។ មិនមានកន្លែងសម្រាប់ និយាយរឿងឥតប្រយោជន៍ ភាពមិនអនុគ្រោះ និង
ការខឹងសម្បារទៀតទេ។ វាដល់ពេលហើយសម្រាប់អ្នក ដើម្បីរត់ ជាមួយ នឹងដំណឹងល្អ
នៃព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទរបស់យើង មុនពេលការហោះហើរលើកដំបូងនឹងចេញ
(ឧទាហរណ៍ ការលើកឡើង ឬការចាប់បានចេញពីពួកបរិសុទ្ធ)។ ចូរប្រើពេលវេលារបស់
អ្នកដោយប្រាជ្ញា៖ ចូរផ្ដោតទៅ! ក្រុមគ្រួសារ កិច្ចការបម្រើ និងអាជីវកម្មរបស់អ្នក ដែល
កំពុងរង់ចាំអ្នក។ វាដល់ពេលដែលត្រូវផ្ដោតលើរឿង ដែលមានប្រយោជន៍សម្រាប់អ្នក
និងនគរព្រះ។

សេចក្តីប្រកាសពីបទទំនាយ

ខ្ញុំកើតមកដើម្បីប្រកាសដំណឹងល្អរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ មនុស្សជាច្រើននឹងឃើញ
ព័ន្ធតាមរយៈខ្ញុំ។ ការផ្ដោតអារម្មណ៍ របស់ខ្ញុំគឺនៅលើព្រះគ្រីស្ទរហូតដល់ការលើកឡើង
នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន

ការសិក្សាបន្ថែម
យ៉ាកុប ១:៨

ការប្រកួតប្រជែងការអានព្រះគម្ពីរ ៣៦៥ថ្ងៃ។
ឧតម្ពីររបស់អ្នកសម្រាប់ថ្ងៃនេះ៖ ២ រហូត ១៩-២៣



**“A GLOBAL VISION
REQUIRES A GLOBAL
BUDGET, BECOME A
GOODNEWS DAILY
PARTNER TODAY”**

**PROPHET
UEBERT ANGEL**

www.goodnewsworld.com/gndpartner



តើអ្នកមានទទួលបានព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទទេហើយឬទេ?

យើងសូមអញ្ជើញអ្នក ដើម្បីទទួលបានព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ
ជាព្រះអម្ចាស់ និងជីវិតរបស់អ្នក ដោយការអធិស្ឋាន
នៅសាចក្តីអធិស្ឋានដូចនេះ៖

“ឱព្រះអម្ចាស់អើយ ទូលបង្គំគំរាមកកទ្រង់ ក្នុងព្រះនាម
ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ខ្ញុំជឿដោយអស់អំពើចិត្តលើ
ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទថា ទ្រង់ជាព្រះវាជបុត្រានៃព្រះដ៏មានព្រះជនម
រស់។ ខ្ញុំជឿថា ទ្រង់មានសុភក្តីសម្រាប់ខ្ញុំ ហើយ
ព្រះអម្ចាស់បានប្រោសទ្រង់ឱ្យមានព្រះជនមរស់ឡើងវិញ
។ ខ្ញុំជឿថា ទ្រង់មានព្រះជនមរស់ដល់សព្វថ្ងៃនេះ។ ខ្ញុំ
សូមចូលរៀនបញ្ជាក់ដោយផ្ទាល់មាត់ខ្ញុំថា
ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទជាព្រះអម្ចាស់នៃជីវិតរបស់ខ្ញុំ ចាប់ពី
ថ្ងៃនេះទៅ។ តាមរយៈទ្រង់ និងក្នុងព្រះនាមទ្រង់ ខ្ញុំ
មានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច។ ខ្ញុំបានកើតជាថ្មីម្តង
ទៀត។ សូមអគុណព្រះអម្ចាស់សម្រាប់ការសងគ្រោះ
ពរលើខ្ញុំ! ឥឡូវនេះខ្ញុំជាកូនរបស់ព្រះ។ ហាលល្លេយ៉ា!”

អបអរសាទរ! ឥឡូវនេះ អ្នកគឺជាកូនរបស់ព្រះ។

To receive more information on how you can grow
as a Christian, please get in touch with us on

UK: +44 3333 448 612 / USA +1 240 781 6942
RSA +27 51 004 0209

www.uebertangel.org | www.goodnewsworld.com

បទគម្ពីរបសម្រាប់ការការពារ

អសោយ ៥៤

១៤ ខ្ញុំប្រើប្រាស់កសិកម្មដើម្បីដាំ, តាំង
ចិត្តតដោយសុចរិត។ នៅឆ្នាំដំបូងបញ្ចូល
ណាមួយ - គ្មានអ្វីខ្លាំងក្លាខ្លាំង! នៅឆ្នាំដំបូង
ពាក្យក៏យល់ច្រើន - វានឹងមិនមកជិតទេ!

១៥ ប្រសិនបើមានអន្តរាគមន៍វាយប្រហារខ្ញុំ, ខ្ញុំ
នឹងមិនគិត វាជាពលដំលែម
ព្រះអ្នកចាស់ចាត់ពួកគេមកទេ។ ហើយ
ប្រសិនបើមានអ្វីខ្លាំងក្លាវាយប្រហារខ្ញុំ, នោះ
នឹងមិនមានអ្វីមកពីខ្ញុំឡើយ។

១៦ ព្រះមានបងកើត BLACKSMITH ដំលែមញ្ញ
លើប្របស់គាត់ ហើយបងកើតអាវុធ ដំលែមញ្ញ
មានរចនាឡើងដើម្បីបសម្រាប់។ ទ្រង់
ក៏មានបងកើតអន្តរាគមន៍ផ្សេងៗ។

១៧ ប៉ុន្តែគ្រប់អ្វីអាវុធនា ដំលែម
អាចធ្វើឱ្យខ្ញុំឈប់ប្រើប្រាស់ឡើយ។ អន្តរា
ណាដំលែមចោទប្រកាន់ខ្ញុំ និងត្រូវបណ្តេញចេញ
ក្នុងនាមជាអន្តរាគមន៍។ ខ្ញុំជាអន្តរាគមន៍របស់ព្រះ
ដូចនេះនេះជាអ្វីដំលែមខ្ញុំអាចរំលងថាព្រះ និង
មើលឃើញវាថាជាអ្វីៗដំលែមដំណើរការមានលុះ
បំផុតសម្រាប់ខ្ញុំ។



នេះជាអ្វីដំលែមព្រះមានបន្តទូលមកខ្ញុំនឹង
វានឹងមិនបរាជ័យទេ ក្នុងនាមរបស់ព្រះយេស៊ូវ!



SUBSCRIBE TO OUR YOUTUBE CHANNEL




GoodNews Daily Devotional
1,045,342 views

 36K  0K



**GoodNews Daily
Devotional**
100K Subscribers

Subscribed 

Like  Comment  Share 



SCAN
ME



TheGoodNewsWorld Helplines

USA: +1 (240) 781-6942

UK: +44 333 344 8612

RSA: +27 (51) 004-0209

www.goodnewsworld.com